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In Sept. 2016 | spoke with Rob Clark of The Lone Gunman Podcast: “Debunking The Second Floor
Lunhch Room Encounter.” Having had more than 5,200 downloads/listens! Thank you all!

| also have been featured on BlackOpRadio (show #831) in April 2017. This was after a lengthy
review at Jim DiEugenio’s Kennedys and King website. From which | quote “This is the kind of
work, daring and original, questioning accepted paradigms with new and provocative evidence
that Kennedysanaking.com stands for.”

Since writing this paper and releasing the first draft on Aug. 15t 2016 | have been awarded the
Mary Ferrell JFK Lancer New Frontier Award in Nov. 2016.

In April 2017 Dealey Plaza U.K. awarded me for this paper as well. A great honour to be recognised
by my fellow U.K. compatriots.
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http://jfklancer.com/Dallas2016/welcome.html
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In April 2016 | gave a two hour presentation at the yearly Dealey Plaza UK seminar in Canterbury.
Talking to fellow member Barry Keane just after, | told him | was not happy as | ran out of time
and had to cut down on content, especially on the 2" floor encounter. He said “write it down".
This 1 did........

The main reason | originally put this piece together, was for it to act as a script for Part 1 of the
next batch of Prayer Man movies, which still haven’'t materialised. Not until early 2019 any way.

The research into this segment of the assassination got bigger and bigger, which has proven to
be quite a puzzle and taken a lot longer than anticipated.

Some of the info comes from forums research with the majority of it discussed at ROKC and The
Education Forum.

A few books, which | will address further down the line and the documentation and other media
available through Mary Ferrell, John F. Kennedy/Dallas Police Department Collection, National
Archives in Washington, John Armstrong’s Archive At Baylor University, Harold Weisberg’s archive
at Hood College and the University of North Texas.

A valuable piece of info is the page regarding the_lunchroom encounter at the Mary Ferrell
Chronologies, it is an excellent starting point.
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Updated content V.2. April 2017.

New chapter on Baker's actions before he made his dash towards the front steps.

Bill Shelley and Billy Lovelady’s testimonies with regards their observations of Baker
running into the TSBD.

| decided to add all the original newspaper articles about Oswald’s whereabouts from Nov.
221426t

Carolyn Arnold makes an entry as well. | thought her initial FBI statement and all the
theatrics following deserve a mention.

Harold Norman's statement for the HSCA proved to be a very valuable add-on as well.
Barry Ernest’'s work in The Girl On The Stairs has been added over several chapters, he
interviewed Roy Truly, Victoria Adams, Sandra Styles and Dorothy Garner after the
assassination and some of their statements are of such value that they had to be added
as well.

Additionally some of Sean Murphy’s findings regarding Sandra Styles have been added.
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Updated content V.3. September 2017.

St. Louis Post Dispatch article from Nov.26 1963.

Medicine Hat News newspaper article added to “Research history...."

Link to newspaper article from The Houston Post (Nov. 23" with Billy Lovelady's remarks
added.

Norman Redlich memo (3 pages) discussing the elevators added to “The Stairs and The
Elevators” chapter.

Text added in the chapter “Did Truly Walk Ahead Of Baker”, with regards to the Secret
Service agents taking statements of the TSBD employees in early Dec. 1963.

Also added in the re-enactment chapter | added an article by the Dallas Morning News.
FBI re-enactment photo added.

Document of Thomas J. Kelley added with regards to the Secret Service re-enactment.
Set of FBI re-enactment photos added, which | managed to score at the Holland
McCoombs collection. Added these, as they are rare and have not been seen before by
many.

Photo added of Marrion Baker alongside with fellow DPD officers and John Sherman
Cooper in Wa.
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Updated content V.4, March 2018.

More info and a link to Roy Truly's ‘deleted’ testimony video.

Video link and transcript of an interview with Sylvia Meagher in which she discusses the
2"d floor lunch room encounter in depth.

Malcolm Couch still added showing Baker's bike parked on EIm St.

Detailed drawings of the TSBD front entrance. These were made by the FBI in early Dec.
1963. Pages 30 & 31.

More testimony and a line of text of Joe Molina added to “Who saw Baker going up the
stairs” chapter.

Detailed drawings from the FBI on the 2" floor of the TSBD, pages 63-64.



Press and Sun-Bulletin Binghamton, New York - Sun, Dec 8, 1963 article added.

Added Martha Reed’s affidavit in the chapter Oswald’s location during the so called 27
floor encounter and just after.

Added two documents from Arch Kimbraugh's collection with statements made by Roy
Truly on the day he left for his W.C. testimony. Thanks to Malcolm Blunt.

Report by Charles Batchelor in the Where did Baker and Truly go after the encounter.
Chapter.

Jack Revill's list of all persons’ details taken upon leaving the T.5.B.D.

The Carolyn Arnold chapter has been re-written in part and has a few more
photos/graphics/statements/book excerpts added.

FBI report with the timings of the re-enactment.
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Updated content V.5.& V.6 March and June 2019.

Acknowledgements text updated.

Overall in this paper text has been added, deleted or amended.

Links added to Sean Murphy’s posts at the Lancer forum on page 14.

Roy Edward Lewis quote added from Aug 2018. On page 41.

Mrs R. Reid W.C. testimony shippet added to page 133.

More text added to the Carolyn Arnold sub chapter, page 135.

Documents and text added to the James Hosty sub chapter on pages 142-144.
Link added to Secret Service re-enactment photos, page 150.

Text added to the Re-enactment chapter Pages 151 and 152.

Video of Marrion Baker encountering Lee Oswald late on Nov. 23™. Page 162.
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DID OSWALD DESCEND FROM THE 6TH FLOOR AFTER KILLING JFK?

Did Oswald descend from the 6th floor after Killing JFK? Make his way down to the second floor,
via the back stairs in the northwest corner of the TSBD, where he was confronted by Marrion
Baker and Roy Truly leaning in just behind Baker, or did he come from the first floor and get a
coke, or did it not happen at all?

This so-called encounter drew my attention at first in the film JFK by Oliver Stone. In this film,
Victoria Adams’ and Sandra Styles' descent question the encounter from a timing perspective.
They were going down the stairs from the fourth floor aimost immediately after the shots were
fired. The timing of this actual event, the second floor lunch room encounter, has been used by
the Warren Commission to ascertain Oswald’s guilt as it had trouble putting Oswald in the 6%
floor window at the time of the shooting.

However, at the same time, conspiracy theorists (CTers) have used this happening as proof of
Oswald’s innocence by questioning the very same timing aspect of it. In addition, they think that
he had come from below, the first floor via the front stairs as he had stated that he was on the
first floor during lunch time and when the motorcade went past the building. Overall, the belief
among researchers is that this encounter happened somehow.

JFK, 1991. Warner Brothers. Truly supposedly lent in from the doorway behind Baker, therefore Baker would be
blocking Truly's view. In this film still Truly is leaning in from the wrong way.

Back then, | thought it was odd and just one of the many things that called into question of
Oswald as the JFK shooter on the sixth floor from the Southeast corner window of the Texas
School Book Depository, on November 22 1963.

The official story of Baker and Truly going in the TSBD and the second floor lunch room encounter
as written inside the Warren Report goes as follows:

When the shots were fired, a Dallas motorcycle patrolman Marion Lewis Baker was riding in the
motorcade at a point several cars behind the President. He had turned right from Main Street
onto Houston Street and was about 200 feet South of EIm Street when he heard a shot. Baker
having recently returned from a week of deer hunting was certain the shot came from a high-
powered rifle. He looked up and saw pigeons scattering in the air from their perches on the Texas


http://www.maryferrell.org/showDoc.html?docId=946#relPageId=29&tab=page
http://www.maryferrell.org/showDoc.html?docId=946#relPageId=29&tab=page

School Book Depository Building. He raced his motorcycle to the building, dismounted, scanned
the area to the West and pushed his way through the spectators toward the entrance.

There he encountered Roy Truly the building superintendent who offered Baker his help. They
entered the building and ran toward the two elevators in the rear. Finding that both elevators
were on an upper floor they dashed up the stairs. Not more than 2 minutes had elapsed since the
shooting. When they reached the second-floor landing on their way up to the top of the building,
Patrolman Baker thought he caught a glimpse of someone through the small glass window in
the door separating the hall area near the stairs from the small vestibule leading into the lunch
room. Gun in hand he rushed to the door and saw a man about 20 feet away walking toward the
other end of the lunch room. The man was empty handed.

At Baker's command the man turned and approached him. Truly who had started up the stairs to
the third floor ahead of Baker, returned to see what had delayed the patrolman. Baker asked Truly
whether he knew the man in the lunch room. Truly replied that the man worked in the building,
whereupon Baker turned from the man and proceeded with Truly up the stairs. The man they
encountered had started working in the Texas School Book Depository Building on October 16
1963. His fellow workers described him as very quiet, a “loner”. His name was Lee Harvey Oswald.
Within about 1 minute after his encounter with Baker and Truly, Oswald was seen passing through
the second-floor offices. In his hand was a full “Coke" bottle which he had purchased from a
vending machine in the lunch room. He was walking toward the front of the building where a
passenger elevator and a short flight of stairs provided access to the main entrance of the
building on the first floor.

Two questions arise from a common police procedure perspective already, after reading the
above and they are:

1. Why did Baker not call this in? He had seen what had happened down EIm St for a second
or two while putting his bike on the stand and dismounting. Then he made his way to
the TSBD even after Dallas Police Chief Jesse Curry ordered all law enforcement
personnéel to check behind the picket fence seconds before? He had heard that call over
his radio and in effect disobeyed a direct order. Looks like Baker defied common police
proceaure.

2. Why did Baker not seal off the front entrance? Instead, allegedly entering as the only
armed law enforcement officer, without backup and making his way up the stairs with
the superintendent Roy Truly ahead of him, who was unarmed. That is if he actually did
what he said he had... big if! Or did he seal the building until cops arrived to back him
up? Or did he go somewhere else first? Not really knowing where to go exactly and just
checking out the area between the 7.5.B.D. and the Dal-Tex building?



Here is Marrion Lewis Baker telling his part of the story on CBS.

Marrion Baker CBS Interview

Here is a transcript of the interview above.

“l heard those shots come off. And uh, they seemed like they's high, and they were directly
ahead of me. And uh, as | tried to figure out which, where they came from, and the building
that | had in mind was directly ahead of me, and that was the Texas Book Depository building.
As | entered the building then, | asked, uh, some of the people that was standing around there
where, where the stairs and the elevator was. And uh, there was a man spoke up and said uh, he
was the building manager and he’'d show me.

And uh, we couldn’t get that service elevator to working, and uh, he said "well we use the
stairs.” And he turned around and immediately went up the stairs.

And | kind, 1 kind of looked off to the right over there through a doorway and saw a image of a
man walking away through that doorway. Uh, when | got to the doorway he was on down there
a little bit and 1 hollered at him, asked him to come back.

I turned around asked him if the man worked for him, and if he knew him, and he said yes he
works for a me and |, I know him. And uh, at that time, uh, the man never did say anything and |
never said anything further to him. Uh, | turned around and went on up the stairs to the third
floor.

Yes sir, he did.

1 believe from the time that | heard those shots and time [ ran into that building, entered the
lobby, and uh, made it up to the second floor, it was approximately a minute and a half to two
minutes. And uh, that would be pretty close to it.

Yes sir, it was.

Well, we went back to the same day that we figured what's what | did that particular aday and we
tried to get to the spot where | thought | first heard the shots. And from there we took it and
we did everything, re-enacted the whole situation there, the entrance into the building, and
uh, the talk we had between the building manager and myself, and then we went on back
through the building, and we tried to get the service elevator down, and uh, we then went on
up the stairs, and that uh, I'll be somewhere around a minute and a half is our timing on it.”


https://youtu.be/Yg0tnlUE1BU

Tues., Nov. 26, (963

8 A
ST.LOUIS POST-DISPATCH

RESENTMENT
RISING AGAINST
DALLAS POLICE

By RICHARD DUDMAN

A Staff Correspondent of the

“.-  Post-Dispatch

DALLAS, Tex., Nov. 26—Re-
seatment is rising against the
| Dallag. Police Departmeat over
|what.fiany consider a series of
bluidefs culminating in the fatal
(shooling of Lee Harvey Oswald
Sunday.

The second shooting has jolted
many Dallas citizens out of the
stunned shock caused by the as-
sassination of President John F.
Kennedy last Friday

The comment, ‘It could have
happened in any city,” is giving
way- io. the question, “*“What is

wreng-in Dallas that lets these

thmgs happen here?
Groping for Answers
Crittcism is aimed mainly at

the Police Department. but the
operations of the Secret Service
and ‘the Federal Bureau of In-
vestigation are being questioned
as the people of Dallas grope for
ansWers.

All"three agencies are being
blamed for the fact that no
search was made of the Texas
Textbook Depository  Building
before the presidential motor-
cade: passed it. The assassin

shot 'the President from the de-
serted sixth floor of the ware-

. hagser
' THE window the killer had
«chosen was a perfect vantage

point. It faced the parade route,
overlooking a downward curve
of the roadway so that a passing
autompbile would be
rectly away and thus would pre-
sent §n easier target
Angle of Window

The Jevel and angle of the
window were such that the as-
sassin could have aimed a gun
at Mr. Kennedy's head from a
point 10 feet behind the sill, safe
from the sight of anyone close
to the puilding

Officials have excused the
failure to search the building in
advance by sayving it would have
been ~physically impossible to
search and secure every building

moving di- |

was-ynusually suited to the as-
sassin's purpose and should have
been searched if no other build-
ing was searched.

A second major blunder, as
many here see it, came immedi-

ately after the shoonng of the

Prestdent. Dallas police raced
to the warehouse building and
began a quick look for the killer. |

pany said the man was an em-

ter took a muster of

employes, found Oswald missing

and broadcast his description. It

was ‘that information that led

Patgolhan J. D. Tippit to stop'

a man on the street four miles
away. That man shot and killed
Tippit and has been identified
es Oswald.
Building Not Sealed
The question here is why did |

policg pot seal the building imme- |

diately, when they thought the |

killer=of the President was in-
side? One explanation has been '
that.the first search had to be a !

quick Gne and that any employe '
of the place could easily be traced !

ard if necessary.
r, which seemed to some
t only explanation, was

that-the officers were so unset- |
tled by the shooting that (hey
neglected to follow normal po-
lice.practice.
A’ Griticism expressed by a
mg’l’exas criminal lawyer in
that the Dallas au-
might jeopardize their
questioning Oswald at
lmm:mm letting him have
Jegal counsel, seemed to carry
little weight in Dallas,
In Accordance With Law
Percy Foreman, president of

. the; National Association of De-

fense Lawyers in Criminal Cases,
questitned the procedure here,
bnlfew Dallas residents seemed

Several Dallas law-
¢ estioned on this pomt.l
interrogation was fully

in accordance with Texas law.

Two lawyers began a discus-
sion by saying, “Of course, he
has a right to counsel, but here
in Texas. .. .”

At one point they had Oswald in,J

their Rands, but let him go when
the manager of the textbook com-

| fixture as

The crowning blunder, in the
opinion of many here, was Chief
of Police Jesse E. Curry's at-
tempt to transfer Oswald from
the Cify Hall to the county jail
in daylight in accordance with
a widely-publicized schedule,

Fixture at Police Station

Cempounding that blunder, po-
lice on duty in the City Hall
basement permitted the hoodlum

. operator of a strip-tease joint,
- known as a pistol-carrying brawl-
er With 2 police record, to min-
gle 'With the crowd that awaited
Oswald's emergence from the
jail. Apparently he escaped no-
tice because he had become a
a police station
| hanger-on.

| The result was the second
| shooting witnessed by millions
"on television, in whicb Jack
Ruby fatally wounded the man
who was accused of killing the
President but had not confessed
or been convicted of the crime

Yesterday, when Ruby, in turn,

jwas Transferred skillfully to the
|county jail, slouched in the back
1seat of an unmarked automobile
and without any prior announce-

'ment, the sentiment heard over
‘and-ever again in Dallas was
{that the gate had been locked
after the horse was stolen,

|

St. Louis Post Dispatch from Tue Nov.26 1963 daring to ask the right questions with the very little info available. Letting
Oswald go after Truly's vouch is described as a blunder, and the neglect of sealing the building immediately is
mentioned as well. Scan and composite by B.K.



RESEARCH HISTORY OF THE 2"° FLOOR LUNCHROOM ENCOUNTER.

I have listed everything that | could lay my hands on and compared these findings within its own
chapter. Not everything is an untruth; some of it is down to bad communication, sloppiness,
complacency or a simple mistake, which happen to bolster earlier discoveries.

However, if you add up all of these statements, testimonies, newspaper reports and media,
then you can come to only one conclusion:

That there is something very wrong with the official story, with many aspects of it
pointing heavily toward a concerted effort to nail Oswald to the cross with a false narrative and
destroy his alibi at the same time.

Let us go through some of the research published before about this encounter.

*kkkk

Leo Sauvage, a New York correspondent from French newspaper Le Figaro, is one of the first
reporters to question the lunchroom encounter as it is being presented and Oswald’s ‘escape’
from the TSBD (more about his work later).

In the Lowell Sun from December 26 1963 Leo Sauvage writes:

“There are disturbing aspects of the lunch room episode. According to the testimony of Roy S.
Truly, manager of the Depository, a motorcycle policeman entered the building right after the
shooting. Seconds later he and Truly reached the second-storey landing. At that moment, we are
told officially Oswald was already in the lunch room with a Coca-Cola bottle in his hand.

‘This means that, assuming he was the assassin, he had to cross the floor from the window where
the shots were fired, to the opposite side of the building, in order to reach the staircase (after
concealing the rifle behind some packing boxes), run down four flights of stairs, walk to the lunch
room, put a dime in the vending machine and open the bottle. Truly and the policeman did not
report that Oswald was panting nor show other signs of having been running.’Leo Sauvage may
have been one of the first to question the time line of the 2"? floor lunch room encounter but
being first in this case is hot the best, since a lot of material was not available to him enabling a
more balanced assessment.

Quite a few other authors have dug into this part of this vast case; | shall name the most
important ones:

e Harold Weisberg’'s Whitewash deals, (as far as the info that was available in the 60's),
with the second floor lunchroom encounter from a timing perspective, in conjunction
with the so-called reconstruction after the assassination. From that point of view only,
there is already quite a bit to question on this encounter. | will get into more detail
about the fraudulent reconstruction later on. He writes a separate piece just on Baker’s
testimony. Setting the bar high already, regarding the truthfulness of the actual
happenings of this so-called encounter. In Whitewash Il it gets even better. Weisberg
devotes an entire chapter on the second floor lunchroom encounter (“ Chapter 5 Baker’'s
Dozemn') and he points out the many discrepancies in Baker's affidavits to the DPD and
the FBI. He brings Marvin Johnson into the fold as well, which raises more questions
about the truthfulness of the participants. More about this in detail further down below.

“What is presented in WHITEWASH on this encounter and both reconstructions, which is the
aisbroof of the Warren Report’s version by the identical evidence the Report cited, is mild
compared to the truth.”Whitewash Il (p 42).


https://youtu.be/Yg0tnlUE1BU
https://youtu.be/Yg0tnlUE1BU
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http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2016/06/weisberg-on-bakers-testimony.pdf
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2016/06/weisberg-on-bakers-testimony.pdf
https://www.amazon.co.uk/Whitewash-II-FBI-Secret-Service-Cover-Up/dp/1626361118/ref=sr_1_1?s=books&ie=UTF8&qid=1467045847&sr=1-1&keywords=whitewash+II

Did Lee Harvey Oswald have an alibi?

NEWS ‘staff writer Gordon
Pollard has completed an-
other article on the Kennedy
assassination in which he dis-
:;ll::i" Lee Harvey Oswald’s

A iated Press photograph-

son ztanding in the Depository

. doorway. This figure bears

strikin gresemblance to Lee
Harvey Oswald but officials
have stated that the person in
the picture is really Billy Love-
lady, another employee of the
s

er James Altgens was standing
about 30 feet from the Presi-
dential limousine when John
Kennedy received his fatal head
wound and only ‘seconds later
took the now. famous photograph
of the motorcade which: shows
in the background- the entrance
of the Texas School Book De-
. pository.
" The controversy concerning
this picture centers on the blur-
red image of a mysterious. per-

Y. = =
In a recent conversation with
James Altgens in Dallas, the
veteran photographer told me
that neither he nor any of his
colleagues has been able to take
a picture of Billy Lovelady.
“It seems very strange,” he

-observed, “for I really can’t

think of any reason why Mr.

‘ Lovelady should refuse to allow '

even one photo of himself to be
taken.”
“If I were in his position, 1

Gordon Pollard

- would certainly- have some pic-

tures taken to settle the matter
for once and for all.”

Mr, Altgens noted alse that

a newspaper photographer was
sent from Fort Worth to take a
picture, of Lovelady but was
arrested by the police and told
to leave the city at once.
. But perhaps the most. start-
ling aspect of the famous Alt-
gens photo has received the
least attention: the guestion of
thé clothing worn by the figure
in the dooway.

.The man at the entrance ap-
pears to be wearing a white
undershirt and a dark shirt or
Jacket. At the time of the assas-

DOES IT OR.DOESN'T-IT? — A $50,000
sculpture by - artist Armand Vaillancourt
has become the, subject of controversy on
grounds that it resembles a swastika. It
is prominently ' displayed at -Expoe and
some members of the Jewish ‘community

i

say it should be removed. Mr. Vaillan-
: court’ denies he had -any intention of in-
corporating a swastika into the work,
" entitled Present, and has threatened to
- blow it up to prove his feelings.

v . (CP photo)

sination Lovelady was clad in
a shirt with black and white
vertical stripes which was but-
toned to the meck. But at the
time of his arrest Oswald was
wearing a dark blue shirt over
a white T-shirt.

Only moments after James
Altgens had taken this picture,
Motorcycle Officer Marrion Bak-
er and Depository Superintend-
ent Roy Truly entered the De-
pository and ran up one flight
of stairs to the second floor
lunchroom where they saw Os-
wald standing calmly.

This confrontation raises one
of the most crucial questions in
the entire Kennedy assassina-
tion controversy: could Oswald
have run from the southeast
corner window on the sixth floor
to the lunchroom on the second
floor in time for the meeting
with Baker and Truly?

The Warren. Commission con-
ducted two tests. In the first
Baker reached the second floor
landing in one minute, 30 sec-
onds and in the second he ran
the course in one minute, 15
seconds, - Secret Service Agent
John Hewlett covered the dis-
tance from the sixth floor to the
lunchroom in one minute, 18
seconds the -first time and in
one minute, 14 seconds in the
second test.

Therefore, taking the longest
time of Howlett — Oswald (one
minute, 18 seconds) and the
shortest ¢ime of Baker (one
minute, 15 seconds), Oswald
would have arrived three sec-
onds after Baker. :
In other words, the Warren
Com itself ¢ d
that Oswald had an -alibi ac-
cording to the fundamental prin.
ciple of American law that any
uncertainty or ambiguity be in-
terpreted to the adventage of
the accused.

Even if we take the. shortest
time of Howlett — Oswald (one
minute, 14 seconds) and the
longest time of Baker (one min-
ute, 30 seconds), Oswald is only
16 seconds away from his
alibi.

1t is important to note also.

that the tests carried out by
Agent Howlett did not allow for
the time required to clean and
hide the rifle nor did they pro-
vide for the delayed mechanical
closing of the lunchroom door.

What is especially’ peculiar, -

however, is the mystery of the
vanishing bottle of Coke, The
Warren Report maintains that

Oswald had nothing in his hands -

when seen in the lunchroom. al-
though both Baker and Truly
stated at first that he was hold-
ing a bottle of Coke, Both police
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Captina Fritz and FBI Agent
James Bookhout reported that
Oswald himself mentioned the
Coke during. his interrogation.

Commission Exhibit No, 3976
on page 679 of Volume XXVI of
the Commission’s Hearings and
Exhibits is a photocopy of a
handwritten deposition made by
Marrion Baker who writes: “On
the second floor where the lunch
room is located, I saw a man
standing in the lunchroom,
drinking a Coke.” Though still
clearly legible, the words
“drinking a Coke” have been
crossed out.

If Oswald was indeed drink-
ing a bottle of Coke, his alibi
wouid be almost incontestable
and, even without the Coke, it
seems very probable.

During questioning on the
night of the assassination, Os-
wald told FBI Agent Bookhout
that he was having lunch in the
second floor lunchroom immed-

- jately before the shooting and

had noticed two men walking
by in the hallway, He recalled
that one of them was. “Junjor.”
James ‘“‘Jupior” Jarman testi-
fied-that he had indeed ‘'walked
past the lunchroom at the time
mentioned by Oswald.

This would seem to leave open
three possibilities: (1) that Os-
wald was on the sixth floor
but made an amazing guess
that out of 90 workers in the
Depository Jarman would be
passing the lunchroom at that
particular time; (2) that Oswald
was on the sixth floor but was
capable of looking through four
solid walls and’ consequently ob-
served Jarman’s movements; or
(3) that Oswald was not on the
sixth floor but was instead
having lunch on the second
where he noticed Jarman in the
hallway.

Perhaps the most crucial
single item of evidence in de-
termining Oswald’s innocence or
guilt, however, is a photograph
taken during the shooting by an
eyewitness named Mary Ann
Moorman.

This photo was taken just
after the first shot had been
fired and showed in the back-
ground the Texas School Book
Depository. Deputy Sheriff
John Wiseman who took the

' photo from Mrs, Moorman ad-

mitted that the background in
the picture included the south-
east corner window on the sixth
floor of the Depository.

But this photograph has been
suppressed without any explan-
ation being offered and Mary
Ann Moorman was not called
as a witness by the Warren

. Commission..

In the Medicine Hat News of May 3 1967, Gordon Pollard starts to ask quite a few questions about the alleged encounter.

e Sylvia Meagher's book, Accessories After The Fact, is besides Whitewash an excellent source,
not just for the second floor lunchroom encounter, but also the TSBD employees who were
inside and just in front of the building when The President got shot. Meagher’'s book also
questions the timing of it all, and brings up the coke, which of course has repercussions
for that very same timing perspective. There is a good interview with Sylvia Meagher where
she talks about Oswald’s alibi, and more importantly the 2FLRE. The coke and the re-
enactments and its timings are discussed.



https://www.amazon.co.uk/Accessories-After-Fact-Sylvia-Meagher/dp/1620879972
https://youtu.be/Hh7Sp9M8tEE?t=1026

This is the partial transcript of the Sylvia Meagher interview.

Sylvia Meagher: He had to hide the rifle rather carefully, it was not discovered immediately, and
run down the stairs and enter a lunchroom, the commission re-enacted this alleged progress of
Oswald from the sixth floor window to the second floor lunchroom, timing him as against the
police officer, Marrion Baker, who encountered him there, which in itself was most unfair because
he should have been timed against Roy Truly, the superintendent of the depository who had
preceded Baker on the stairs.

This is one anomaly. There are other anomalies in the reconstruction. | don't think | should take
the time to go into them now, but even under the commission's reconstruction and its data,
Oswald had a margin of a maximum of 16 seconds and a minimum of one second to reach that
second floor lunchroom had he been coming from the sixth floor.

I think it's a travesty of justice to convict a man on a margin of one to 16 seconds of a crime where
the other evidence is so deplorably feeble where there is no motive, there is no means, and there
iS o opportunity. In the process of depriving this man of what appears to me, as well as to Mr.
Sauvage and to other critics, to be an extremely powerful alibi.

There has been a great deal of shenanigans about the bottle of Coke that he was or was not
drinking when he was encountered by M.L. Baker, the policeman. The initial stories out of Dallas
was that when Oswald was encountered, he was drinking a Coke. Oswald himself, in his first
interrogation by Captain Fritz on Friday afternoon, said that he was drinking a Coke when this
incident occurred.

I think as the facts of the case were assembled with more detail by the authorities, it became
apparent that had he truly been holding a Coke, it would have taken him more than his margin
of about 16 seconds to fish change out of his pocket, insert it into a machine, and wait for the
bottle to drop, open the bottle, and be standing with the Coke in his hand.

This destroyed the allegation that he had sufficient time to reach the second floor and to be
standing there calmly when M.L. Baker approached him. And so the story was revised. It was then
said on all sides that Oswald was not holding a bottle of Coke when he was encountered by Baker.
0ddly enough, when people are off guard who have some authoritative knowledge of this
incident, when they're off guard, they seem to restore his bottle of Coke. M.L. Baker himself,
when he was asked by the FBI, | believe it was September 23rd, just a few days before the report
was issued, to provide an affidavit, it's not clear why they asked him, he'd already testified, but
he was asked to give an affidavit, repeating in very summary form the fact that he had been in
the motorcade, that he had heard shots, and then he had dashed into the building and what had
then transpired.

It was written in his affidavit, "l ran up to the second floor and | saw a man drinking a Coke." Then
the words 'drinking a Coke' had been crossed out and initialed MLB by Baker. Very recently, |
believe it was late in December, Mr. Albert Jenner Jr., who was a senior counsel to the Warren
Commission and responsible for some vital areas of the investigation, he gave a telecast, it was a
television interview, on a program called Your Right to Say It, which was rebroadcast in New York
at the end of December. It had been taped perhaps some weeks before that.

William O'Connell: | think it was announced for showing locally on NET, a local educational
television station, but | haven't seen it myself as yet. Perhaps it will be seen later.

Sylvia Meagher: Well, I hope it will be. I hope it will be seen by an audience which is in a position
to recognize the almost unbelievable misstatements of important fact in Mr. Jenner's
presentation on that program, as well as certain statements and assertions, which seem to me
and to others who are well-informed about this case, to be pure invention.

One of the statements that Mr. Jenner made, and I think in this case he was inadvertently correct
in discussing the evidence against Oswald, he made the statement that Oswald was encountered
on the second floor drinking a Coke within a very short time after the shots. | say | believe he was
inadvertently correct; he would not intentionally have said, have acknowledged that he was
drinking a Coke since he was defending the conclusions of the commission. | believe-

William O'Connell: That vitiates the time of the reconstruction that they provided.
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Sylvia Meagher: Absolutely.
William O'Connell: | see.

Sylvia Meagher: Absolutely. Indeed, | think the whole time reconstruction is vitiated even
without this bottle of Coke. | mentioned it in particular because it's the most graphic reason
and it's not perhaps very easy to go into the other details of the re-enactment, which involved
timing and other factors of a somewhat mathematical nature in which to make this quite
graphic to the listener.

I think even without the depravation of the bottle of Coke, this alibi is sustained because the re-
enactment itself is a very defective one. | think anyone who is interested in looking into this
further should read Mr. Leo Sauvage's chapter on Oswald's alibi in his book, The Oswald Affair,
which is published by the World Publishing Company.

e Howard Roffman, in his book Presumed Guilty, goes deep into the whole
matter. Obviously, he goes into the timings of the fraudulent reconstruction, but he
also compares witnhess statements, not just by Truly and Baker, but he also gets
statements and testimony by Bill Shelley, Joe Molina and Billy Lovelady involved. But
more importantly he uses the Couch film to determine a partial view of Baker's dash
towards the front steps of the TSBD. Roffman is a protegée of Harold Weisberg and they
and Richard Bernabei and Richard E. Sprague correspond with each other and discuss
various aspects of the case. Baker's run by Roffman, a presentation from the mid 70's.
Vol X---No. 2- 20:22 mins/Secs in

In a letter from Howard Roffman to Harold Weisberg and Richard Bernabei dated July 14 1970.
Roffman lays out his findings, | personally do not agree with some of it, but am a bit fascinated
by the fact how much was already noticed and discussed more than forty-five years ago. Click
on page1, page 2 and page 3 to view the letter’s content. This correspondence gets more
attention in the 3™ and 4% papers the T.5.B.D. and Prayer Man.

e Then there is Crossfire by Jim Marrs, which came out not long before the movie JFK was
released. This book was one of the sources for the movie. It is the second book | read on
the JFK Assassination. The second floor lunch room encounter gets Marrs’ attention for
a few pages (50-53).

Baker’s actions, glorified in an action comic book called: The Warren Commission Report: A
Graphic Investigation Into The Kennedy Assassination, Dan Mishkin, Ernie Colon, and Jerzy
Drozd.



https://www.amazon.co.uk/Presumed-guilty-Howard-Roffman/dp/0498019330
http://jfk.hood.edu/multimedia.shtml#10
http://jfk.hood.edu/multimedia.shtml#10
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2015/10/1101-4-July_14_1970_Roffman_to_Bernabei_Weisberg_letter-page1.jpg
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2015/10/1101-4-June_12_1970_Roffman_to_Weisberg_Bernabei_letter-page2.jpg
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https://www.amazon.co.uk/Crossfire-Jim-Marrs/dp/0465031803
https://www.amazon.com/Warren-Commission-Report-Investigation-Assassination/dp/1419712306?ie=UTF8&qid=1412088400&ref_=tmm_hrd_swatch_0&sr=8-1
https://www.amazon.com/Warren-Commission-Report-Investigation-Assassination/dp/1419712306?ie=UTF8&qid=1412088400&ref_=tmm_hrd_swatch_0&sr=8-1
https://www.amazon.com/Warren-Commission-Report-Investigation-Assassination/dp/1419712306?ie=UTF8&qid=1412088400&ref_=tmm_hrd_swatch_0&sr=8-1

Several authors followed, adding this encounter in their books and questioning it as well, but
only from a timing perspective. Not one delves deeper into the matter itself, and takes this
happening for granted. The majority are just re-writing what Weisberg, Meagher and Roffman
had already published.

With the release of the film JFK, growing pressure on the government agencies secures the
release of many files running into millions of pages, and important to our segment of this case,
the Dallas Police Department does this.

As the internet starts to gain more traction as a media platform, a few researchers start putting
their findings on blogs, newsgroups and forums.

e Michael T. Griffin in the late 90's publishes an article entitled Proof That Oswald Did Not
Shoot JFK: The Baker-Oswald Encounter. This is the first serious attempt in comparing all
statements made by Truly and Baker. It also goes through various timing scenarios, brings
in the Couch film, but not Darnell. However it relies a lot on the timing perspective.

e Greqg Parker and Donald Willis raised the matter once more in and around 2002.

And they take it much further since it is these two individuals who actually start questioning
the 2FLRE from an evidence p.o.v. and go much deeper than others previously have done.
They also put forward that the encounter happened on the first floor instead! You can find a
fair amount of posts in the Google newsgroups discussing this.

Some bits from the Google Newsgroup have been summarised by Greg Parker at the ROKC
forum.

e Sean Murphy created a few threads in 2007 about the second floor encounter between
Oswald and Baker on the now defunct Lancer forum.

Did Baker Truly meet Oswald?

Was Oswald stopped at the T.S.B.D. front entrance?

"Baker's First Glimpse Of Oswald"

e Sean Murphy and Lee Farley also add their observations and start discussions at a few
forums such as_JFK Lancer, Education Forum and Google Newsgroups about the
shenanigans in and around the Texas School Book Depository.



http://jfk.ci.dallas.tx.us/
http://textfiles.com/conspiracy/cncka003.txt
http://textfiles.com/conspiracy/cncka003.txt
https://groups.google.com/forum/#!search/marrion$20baker
https://reopenkennedycase.forumotion.net/t834-5th-floor-gang-tm-as-tool-of-baker-truly-oswald-cover-up
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http://web.archive.org/web/20071008045818/http:/www.jfklancerforum.com/dc/dcboard.php?az=show_topic&forum=3&topic_id=64074&mesg_id=64074&page=&topic_page=2
https://web.archive.org/web/20071010164126/http:/www.jfklancerforum.com/dc/dcboard.php?az=show_topic&forum=3&topic_id=62483&mesg_id=62483&page=5
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http://educationforum.ipbhost.com/index.php?/topic/20354-oswald-leaving-tsbd/
https://groups.google.com/forum/#!topic/alt.assassination.jfk/3Dsk9bpdySI

e Richard Hocking joining the debate adding his deductions and bringing various TSBD
individuals in the fold at the Education Forum.

e Gil Jesus another excellent researcher, posted his analysis on his website, sadly some of
his work is not available any more. | have managed to seize a web article entitled “Lunch
Room Encounter” as a pdf.

Around the same period, Barry Ernest first self-publishes his book The Girl On The Stairs, followed
up in 2013 with a ‘proper’ release by Pelican. This tremendous book also brings up the 2" floor
encounter in various instances. | don't agree with its assessment as to how it happened, but this
book contains a lot of valuable info, it would be stupid to ignore it. Ernest interviewed Victoria
Adams, Sandra Styles, Dorothy Garner, Roy Truly and Roger Craig. Just the content of this book
alone absolves Oswald from being the sixth floor shooter. | refer to his work quite a few times.

After Sean Murphy’s sudden departure from JFK assassination research on November 22" 2013,
ROKC core members picked up the torch in a manner of speaking, and ran with this ever since,
by going to the National Archives to look for documents and photographs, and source the
newspaper articles that reported on this particular segment of the case. Getting better quality
media, proved to be quite a challenge, and still is.

I ended up re-investigating this entire segment of this vast case.

A lot of the info was scattered all over the web, and my main mission was to catalogue all this
material for everyone to check out. There is enough to doubt the official story to such an extent,
that Lee Oswald gave them the idea of the coke and the lunchroom all by himself.

Furthermore, Oswald was on the first floor, instead of being in the second floor lunchroom when
encountered by a D.P.D. police man, whether that was Baker remains to be seen. His departure
timing is way off. The so called Revill list of which L.H.O. is at the top indicates Oswald probably
stayed as long as 12:45. Add on Roger Craig who | will discuss in detail later on.

If the second floor lunchroom encounter is a complete fabrication and Oswald was indeed on the
first floor as he stated, then this by itself has far-reaching consequences.

Let us go through this bit-by-bit. Baker's run, his encounter etc., and compare all statements,
testimonies, newspaper quotes and visuals, which is something no one has done before on this
scale. | have put more than 170 pages together about an event that supposedly only lasted a few
mins, there is THAT much material about.

Thanks for taking the time to read through all this.
Best,

Bart Kamp,
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BAKER'S ACTIONS BEFORE HE GOT OFF HIS BIKE.

Before Baker got off his bike and made a dash towards the front entrance, he was riding escort
with the motorcade near Cam Car 3.

)

~

Marrion Baker on the right. Pic.: Tom Dillard/Dallas Morning News.

Stavis Ellis, Baker's supervisor, stated that he put Baker this far back in the motorcade, as he did
not regard Baker to be the sharpest knife in the drawer. Overall Ellis had harsh words for Baker
and his subsequent actions. More about this later.

Baker is captured in the Hughes film almost halfway down Houston.
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He seems to be unperturbed by what is happening or it is about to happen which means that
the distance between him and the TSBD is relatively short. The photographers in Cam Car 3 are
still looking back at what had just happened, Bob Jackson had taken his last picture and handed
his film to Jim Featherstone, a reporter waiting to receive it at the corner of Main and Houston.
When the heavy set reporter fumbled it and began to chase after it, the men in the car found
themselves laughing. Then the first shot rang out.....(from: Pictures of The Pain-R. Trask)
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Baker in the Hughes film.

Baker’'s WC testimony regarding his approach to the TSBD.

Mr. BELIN - How fast would you estimate the speed of your motorcycle as you turned the
corner, if you know?

Mr. BAKER - | would say--it wasn't very fast. | almost lost balance, we were just creeping along
real slowly.

Mr. DULLES - That is turning from Main into Houston?

Mr. BAKER - That is right, sir.

Mr. BELIN - You turned-do you have any actual speed estimate as you turned that corner at all
or just you would say very slow?

Mr. BAKER - | would say from around 5 to 6 or 7 miles an hour, because you can't hardly travel
under that and you know keep your balance.

Mr. BELIN - From what direction was the wind coming. When it hit you?

Mr. BAKER - Due north.

Mr. BELIN - All right.

Now, tell us what happened after you turned on to Houston Street?

Mr. BAKER - AS | got myself straightened up there, | guess it took me some 20, 30 feet,
something like that, and it was about that time that | heard these shots come out.

Mr. BELIN - All right.

Could you just tell us what you heard and what you saw and what you did?

Mr. BAKER - As | got, like | say as | got straightened up there, | was, | don't know when these
shots started coming off, | just--it seemed to me like they were high, and | just happened to
look right straight up---

Mr. DULLES - | wonder if you would just tell us on that chart and | will try to follow with the
record where you were at this time, you were coming down Houston.

Mr. BELIN - Sir, if you can--I plan to get that actual chart in a minute. If we could----

Mr. DULLES - | want to see where he was vis-a-vis the building on the chart there.

Mr. BAKER - This is Main Street and this is Houston. This is the corner that | am speaking of: |
made the right turn here. The motorcade and all, as | was here turning the front car was
turning up here, and as | got somewhere about right here----


http://mcadams.posc.mu.edu/russ/testimony/baker_m1.htm
https://www.youtube.com/watch?v=Xpfzk_WVLNg

Mr. DULLES - That is halfway down the first block.

Mr. BELIN - No, sir; can | interrupt you for a minute?

Mr. DULLES - Certainly.

Mr. BELIN - Officer Baker, when we were in Dallas on March 20, Friday, you walked over with me
and showed me about the point you thought your motorcycle was when you heard the first
shot, do you remember doing that?

Mr. BAKER - Yes, sir.

Mr. BELIN - And then we paced this off measuring it from a distance which could be described
as the north curb line of Main Street as extended?

Mr. BAKER - Yes, sir; that would be this one right across here.

Mr. BELIN - And we paced it off as to where you thought your motorcycle was when you heard
the first shot and do you remember offhand about where you said this was as to what distance
it was, north of the north curb line of Main Street?

Mr. BAKER - We approximated it was 60 to 80 feet there, north of the north curb line of Main on
Houston.

Mr. DULLES - Thank you.

Mr. BELIN - Does that answer your question?

Mr. DULLES - That answers my question entirely.

Mr. BELIN - In any event you heard the first shot, or when you heard this noise did you believe it
was a shot or did you believe it was something else?

Mr. BAKER - It hit me all at once that it was a rifle shot because | had just got back from deer
hunting and | had heard them pop over there for about a week.

Mr. BELIN - What kind of a weapon did it sound like it was coming from?

Mr. BAKER - It sounded to me like it was a high-powered rifle.

Mr. BELIN - All right. When you heard the first shot or the first noise, what did you do and what
did you see?

Mr. BAKER - Well, to me, it sounded high and | immediately kind of looked up, and | had a feeling
that it came from the building, either right in front of me or of the one across to the right of it.
Mr. BELIN - What would the building right in front of you be?

Mr. BAKER - It would be this Book Depository Building.

Mr. BELIN - That would be the building located on what corner of Houston and EIm?

Mr. BAKER - That would be the northwest corner.

Mr. BELIN - All right. And you thought it was either from that building or the building located
where?

Mr. BAKER - On the northeast corner.

Mr. BELIN - All right. Did you see or hear or do anything else after you heard the first noise?

Mr. BAKER - Yes, sir. As | was looking up, all these pigeons began to fly up to the top of the
buildings here and | saw those come up and start flying around.

Mr. BELIN - From what building, if you know, do you think those pigeons came from?

Mr. BAKER - | wasn't sure, but | am pretty sure they came from the building right on the
northwest corner.

Mr. BELIN - Then what did you see or do?

Mr. BAKER - Well, | immediately revved that motorcycle up and was going up there to see if |
could help anybody or see what was going on because | couldn't see around this bend.

Mr. BELIN - Well, between the time you revved up the motorcycle had you heard any more
shots?

Mr. BAKER - Yes, sir; | heard--now before | revved up this motorcycle, | heard the, you know, the
two extra shots, the three shots.

Mr. BELIN - Do you have any time estimate as to the spacing of any of these shots?

Mr. BAKER - It seemed to me like they just went bang, bang, bang:; they were pretty well even to
me.

Mr. BELIN - They were pretty well even.

Anything else between the time of the first shot and the time of the last shot that you did up to
the time or saw--

Mr. BAKER - No, sir; except | was looking up and | could tell it was high and | was looking up
there and | saw those pigeons flying around there.



Mr. BELIN - Did you nhotice anything in either of those two buildings either on the northeast or
northwest corner of Houston and EIm?

Mr. BAKER - No, sir; | didn't.

Mr. BELIN - Were you looking at any of those windows?

Mr. BAKER - | kind of glanced over them, but | couldn't see anything.

Mr. BELIN - How many shots did you hear?

Mr. BAKER - Three.

Mr. BELIN - All right. After the third shot, then, what did you do?

Mr. BAKER - Well, | revved that motorcycle up and | went down to the corner which would be
approximately 180 to 200 feet from the point where we had first stated, you know, that we
heard the shots.

Mr. BELIN - What distance did you state? What we did on Friday afternoon, we paced off from
the point you thought you heard the first shot to the point at which you parked the
motorcycle, and this paced off to how much?

Mr. BAKER - From 180 to 200 feet.

Mr. BELIN - That is where you parked the motorcycle?

Mr. BAKER - Yes.

Mr. BELIN - All right.

I wonder if we could go on this plat, Officer Baker, and first if you could put on here with this
pen, and | have turned it upside down.

With Exhibit 361, show us the spot at which you stopped your motorcycle approximately and
put a "B" on it, if you would.

Baker’s only indication for some clue were the pigeons flying around there. Which we shall get
to in a moment.
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Mr. BAKER - Somewhere at this position here, which is approximately 10 feet from this signal
light here on the northwest corner of EIm and Houston.

Mr. BELIN - All right.

You have put a dot on Exhibit 361 with the line going to "B" and the dot represents that signal
light, is that correct?

Mr. BAKER - That is right, sir.

Mr. BELIN - You, on Friday, March 20, parked your motorcycle where you thought it was parked
on November 22 and then we paced off the distance from the nearest point of the motorcycle
to the stop light and it was 10 feet, is that correct?

Mr. BAKER - That is correct, sir.

Mr. BELIN - All right.

Now, | show you Exhibit 478 and ask you if you will, on this exhibit put an arrow with the letter
“B" to this stoplight.

Mr. BAKER - Talking about this one here?

Mr. BELIN - The stoplight from which we measured the distance to the motorcycle. The arrow
with the letter "B" points to the stoplight, is that correct?

Mr. BAKER - That is correct, sir.

Mr. BELIN - And you stopped your motorcycle 10 feet to the east of that stoplight, is that
correct?

Mr. BAKER - That is correct, sir.

Mr. BELIN - We then paced off the distance as to approximately how far it was from the place
your motorcycle was parked to the doorway of the School Book Depository Building, do you
remember doing that, on March 20?

Mr. BAKER - Yes, sir.

Mr. BELIN - And it appears on Exhibit 477 that that doorway is recessed, is that correct?

Mr. BAKER - That is correct, sir.

Mr. BELIN - Do you remember how far that was from the place your motorcycle was parked to
the doorway?

Mr. BAKER - Approximately 45 feet.

Mr. BELIN - This same stoplight appears as you look at Exhibit 477 to the left of the entranceway
to the building, is that correct?

Mr. BAKER - That is correct, sir.

Mr. BELIN - After you parked your motorcycle, did you nhotice anything that was going on in the
area?

Mr. BAKER - Yes, sir. As | parked here.

Mr. BELIN - You are pointing on Exhibit 361 to the place that you have marked with "B."

Mr. BAKER - And | was looking westward which would be in this direction.

Mr. BELIN - By that, you are pointing down the entrance to the freeway and kind of what | will
call the peninsula of the park there?

Mr. BAKER - Yes, sir.

Mr. BELIN - Toward the triple underpass.

Representative BOGGS -Where is the underpass?

Mr. BAKER - The underpass is down here. This is really EIm Street, and this would be Main and
Commerce and they all come together here, and there is a triple overpass.

Representative BOGGS -Right.

Mr. BAKER - At this point, | looked down here as | was parking my motorcycle and these people
on this ground here, on the sidewalk, there were several of them falling, and they were rolling
around down there, and all these people were rushing back, a lot of them were grabbing their
children, and | noticed one, | didn't know who he was, but there was a man ran out into the
crowd and back.

Mr. BELIN - Did you notice anything else?

Mr. BAKER - EXcept there was a woman standing--well, all these people were running, and there
was a woman screaming, “"Oh, they have shot that man, they have shot that man."

Mr. BELIN - All right.
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And later during the same testimony.

Mr. BELIN - All right.

Is there anything else you saw there, Officer Baker, before you ran to the building?

Mr. BAKER - No, sir; not at that time.

Mr. BELIN - All right.

Then what did you do after surveying the situation?

Mr. BAKER - | had it in mind that the shots came from the top of this building here.

Mr. BELIN - By this building, you are referring to what?

Mr. BAKER - The Book Depository Building.

Mr. BELIN - Go on.

Representative BOGGS -You were parked right in front of the Building?

Mr. BAKER - Yes, sir; ran right straight to it.

Representative BOGGS -Right.

Let me ask you a question. How far away, approximately, were these people who were running
and falling and so forth from the entrance to the Building?

Mr. BAKER - Well, now, let me say this. From this position here.

Mr. BELIN - That is position "B" on Exhibit 361?

Mr. BAKER - There were people running all over this here.

Mr. BELIN - And you are pointing to the street and the parkway all in front of the School
Building?

Mr. BAKER - You see, it looked to me like there were maybe 500 or 600 people in this area here.
Representative BOGGS -Yes.

Mr. BAKER - As those shots rang out, why they started running, you know, every direction, just
trying to get back out of the way.

Mr. DULLES - For the record, by this area right here, you have that little peninsula between the
Elm Street extension and the Building?

Mr. BAKER - That is right. This little street runs down in front of the building down here to the
property of the railroad tracks and this is all a parkway.

Mr. DULLES - Yes. | just wanted to get it for the record.

Mr. BELIN - You then ran into the Building, is that correct?

Mr. BAKER - That is correct, sir.
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Those pigeons could have come from anywhere in the vicinity, the picture created in JFK The
Movie of the pigeons flying off the roof of the Texas School Book Depository is to be taken for
illustrative purposes only and not something that actually happened..

e Rosemary Willis, the little girl who follows the Presidential limo and is captured in the
Zapruder film, starts to mention the pigeons in 1998. In an interview with Texas Monthly!
“1didn’t know what it was, but | was looking for what | heard. And the pigeons immediately
ascended off that roof of the school book depository building and that's what caught my
eye. My eyes were searching for what | heard and | see the pigeons, you know, they're
scared to death, and take off in abrupt flight.”

“The first shot got my attention, like 1 said, the pigeons immediately ascended, and / was following
the sound that | heard.”

¢ Motor cycle officer H.B. Maclean, who rode escort of the motorcade, says in his interview
with Larry Sneed: “7 heard one very clear shot. Evidently | must have felt like it was coming
from straight ahead because at that instant | was looking down, and when | heard the
shot, threw my head up and it appeared that about 5,000 pigeons flew out from behind
that building (the Texas School Book Depository) straight ahead. In" fact, | thought to
myself, “"Somebody’s shooting at the pigeons!”

5,000 Pigeons? Right....

e George Rackley’s testimony does not really help much either:

Mr. BELIN. Did you see anyone in the parade?

Mr. RACKLEY. The only thing - | told the guy, he was down there, the only thing that | saw that
looked suspicious to me, there was something like a hundred pigeons flew up like you shot into
them, and I noticed that, but | never heard no shots.

Mr. BELIN. Where did you see them fly from?

Mr. RACKLEY. From over the top of the building.

Mr. BELIN. Which building? The School Book Depository or over on the other side?

Mr. RACKLEY. The Trinity Building.

Mr. BELIN. Which building did they fly off of?

Mr. RACKLEY. | wasn't looking. | just seen they all flew together.

Mr. BELIN. Did it look like they were flying up from both buildings?

Mr. RACKLEY. Both buildings.

e Earle V. Brown, Dallas PD patrolman, stated in his WC testimony regarding the shots and
the pigeons the following.

Mr. BROWN. Well, down in that river bottom there, there's a whole lot of pigeons this particular
day, and they heard the shots before we did because | saw them flying up - must have been 50,
75 of them.

Mr. BALL. Where was the river bottom?

Mr. BROWN. You know, actually off to the - between us and the, this over pass you are talking
about there's kind of a levee along there. It's really a grade of the railroad, is what it is; that's
where they were and then | heard these shots and then | smelled this gun powder.

Mr. BALL. You did?

Mr. BROWN. It come on it would be maybe a couple minutes later so - at least it smelled like It to
me.

Mr. BALL. What direction did the sound seem to come from?

Mr. BROWN. It came it seemed the direction of that building, that Texas ---

Mr. BALL. School Book Depository?

Mr. BROWN. School Book Depository.
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Mr. BALL. Did you see any pigeons flying around the building?

Mr. BROWN. | just don't recall that; no, sir.

Mr. BALL. Which way did you look when you heard the sound?

Mr. BROWN. When | first heard that sound | looked up toward that building because actually it
seemed to come from there.

Mr. BALL. Where was it you saw the pigeons rise?

Mr. BROWN. They must have been down there feeding at that time because they just seemed to
all take off.

Mr. BALL. Where were they from where you were standing?

Mr. BROWN. From where | was standing they would be about half way between - no, they would
be up more toward that other overpass, what they call the triple underpass.

Mr. BALL. The triple underpass?

Mr. BROWN. Yea.

Mr. BALL. You were about 100 yards from the triple underpass?

Mr. BROWN. Approximately; yes.

The pigeons’ flight can be questioned in so far that they prove to be a rough indicator only.

Add on Baker’s description of what he managed to do in so very few feet. Seen in the Hughes
film he is sitting calm as a cucumber on his bike and then speeds up and parks his bike on EIm
to run towards to the buildings. A very short distance he crossed while revving up no less while
the shots were fired and its aftermath. In the photo Chris Davidson posted at The Education
forum, it clearly shows between the green rectangle areas that the distance is tiny on a
motorbike. Baker needed more time putting his bike on the stand than crossing that distance
after allegedly revving up.

I 227 N Houston St 9
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BAKER'S DASH ON CAMERA.

Baker's dash towards the front steps of the TSBD was captured partially by Malcolm Couch and
Jimmy Darnell. It is between 10-15 seconds after the final shot. Here is Ed Ledoux’s blend of both
films based on Gerda Dunckel's GIF from 2012.

Darnel Couch SloMo

e Malcolm Couch’s testimony was taken by the Warren Commission. His film footage was
not entered into evidence, yet at the same time Couch’s Warren Commission testimony
shows how eager David Belin is in ascertaining any info regarding the front steps of the
TSBD on pages 6, 7 and 8.1 found David Belin's way of questioning outright suspicious
Couch and two others were interviewed and ‘dealt with' by the Commission in a two-hour
window altogether.

e James Darnell was not called up to testify by the Warren Commission. He only gave a
statement to the FBI. Nor was his film admitted into evidence either.

The segment of Baker’'s run got more exposure with the documentary “Beyond JFK, The Question
of Conspiracy”. Released in 1994 as part of a director's cut edition of JFK by Oliver Stone as a
double VHS tape boxset. | tried to ascertain how the documentary team got this film. | emailed
the producer, but received no reply.

The Darnell sequence was shown already in 1964, but obviously missed by many researchers.
Perhaps they thought it was Couch. In later years, Robert Groden bundled both films together
and many assumed it was the same film.
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BAKER'S RUN TOWARDS THE TSBD ENTRANCE.

NBC Warren Commission, NBC films

Baker’s run in Darnell, 1964 screening.

e Roy Truly's statement to the FBI on November 22 1963: ‘He [Trulyl then noticed a Dallas
City Police officer wearing a motorcycle helmet and boots running toward the entrance
of the depository building and he accompanied the officer into the front of the
building.

Roy Truly’s statement to the DPD November 23 1963: / saw an officer break through the crowd
and go into our building.

Truly's statement to the FBl on November 23 1963: He saw a police officer in uniform approaching
the building and realized he probably knew nothing of the building and therefore Truly ran into
the building with him.

His Secret Service statement from December 4 1963: “I heard three shots fired and moments later
a man who | believed to be a motor cycle policeman came running up the entrance of the
building and I accompanied him inside.”

Truly’'s Warren Commission testimony:

Mr. TRULY. But as | came back here, and everybody was screaming and hollering, just moments
later, ‘'l saw a young motorcycle policeman run up to the building, up the steps to the entrance
of our building. He ran right by me. And he was pushing people out of the way. He pushed a
number of people out of the way before he got to me. | saw him coming through, | believe. As
he ran up the stairway, | mean up the steps, | was almost to the steps, | ran up and caught up
with him.’

The Darnell film shows that Baker had a clear run for most of his dash, even though he is seen
emerging from a group of people it does not show any pushing.

In CE3035 Truly's FBI statement taken on September 23 1964 he says: “l entered the building with
a Dallas police officer after some shots had been heard coming from the general vicinity”

In The Girl On The Stairs, by Barry Ernest, Truly who is interviewed in 1968 is asked (P.67):

"How quickly did officer Baker enter the building?” | asked. “Very quickly,” Truly responded. "We
were actually pushing people out of the way. "
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Truly was economical with the truth here, there is no evidence from any of the T.S.B.D. front steps
occupants supporting the above as you will see on pages 40 & 41.

e Marrion Baker's first affidavit on_November 22 1963: | decided the shots had come from
the building on the north East corner of EIm and Houston This building is used by the
Board Of Education for book storage. | jumped off my motor and ran inside the building.

Baker's November 29 FBI statement comes in two versions, both by SA Vincent Drain (unsighed
by Baker btw):

M.L. Baker, patrolman, Dallas Police Department, Dallas, Texas that he went into the building of
the Texas School Book Depository shortly after President Kennedy had been shot on November
22 1963.

Baker testified in front of the Warren Commission (whose testimony went 5 times off the record
btw) the following:

Mr. BAKER. As those shots rang out, why they started running, you know, every direction, just
trying to get back out of the way.

Mr. DULLES. For the record, by this area right here, you have that little peninsula between the EIm
Street extension and the building?

Mr. BAKER. That is right. This little street runs down in front of the building down here to the
property of the railroad tracks and this is all a parkway.

Mr. DULLES. Yes. I just wanted to get it for the record.

Mr. BELIN. You then ran into the Building, is that correct?

Mr. BAKER. That is correct, sir.

In his FBI statement from September 23 1964 Baker states: “| had entered the building, in an effort
to determine if the shots might have come from the building”

In Larry Sneed’'s No More Silence (p. 124) Baker states: “/ remember one woman standing on the
corner screaming Oh they shot that man! Oh they shot that man! | didn’t know what man they
shot. | was assuming. So | ran into the building and at that time it seemed like everybody else was
too. “

Gary Savage’'s book “First Day Evidence” where Baker (hamed officer Y) states: “So / headed there,
got off my motor and entered the building (TSBD). It took a while because of the crowa, they had
started moving in every direction. The man who said he was the building superintendent and was
outside and met me at the door and went in with me.”

Killing Kennedy Documentary re-enactment.
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Bob Prudhomme had a good hunch in the middle of 2015 when he was questioning whether
Baker actually ascended the steps at the very end of the Darnell film. The subject was discussed
at ROKC as well in a thread called ‘Baker’'s Run’ by Stan Dane. The camera does not stay on Baker
long enough to see him actually go up on the stairs.

If you watch the Darnell film in normal speed, then one were easily to assume that he goes
directly towards the front steps.

Jimmy Darnell Prayer Mati -

However, the GIF below shows that he goes past the front by veering to the right of the steps
and not directly up to them! See also how Baker blazes past Truly who turns around his right
(centre of image in black jacket and hat).

9

:

, §3L —

When you think he is actually stepping up the stairs he is only about to step up to the curb of the
side walk as seen below and the curb is at least 10 feet away from the bottom step of the T.S.B.D.
stairs.

The logical route for someone to go up those steps would be on the left hand side (West) of the
steps. As people were making their way up there on the right hand side of the West area on those
stairs, as on the right side of the handrail, which was then positioned in the centre, the people
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on those steps were standing still and blocking entry through the East side, for anyone wishing
to go up. Careful study of the Darnell stills will show 5 women moved up the bottom steps and
stood still and ‘blocked’ entry for anyone wanting to go up on the east side.

The final Darnell frames.

In this GIF it shows that Baker’'s shadow appears just before the end on the curb’s edge. Set
your browser to 200% and centre the GIF to see how Baker veers to the right of the entrance.
Also pay attention to his leg, it is going sideways. Compare that with the legs of the people,
such as the tall man (Ochus Campbell?) and lady behind him who are actually making their way

towards the stairs!

w———

Baker's shadow on the curb in the Darnell film. Screenshot B.K.

This detailed drawing on the next page of the front entrance comes from the FBI, who made
this up in the first week of Dec. 1963. Thanks to Gary Murr for this!
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The curb in front of the steps of the T.S.B.D. Source: Mary Ferrell.

But a photo interpretation is just not good enough, is it? What about the witnesses?

e Carolyn Walther told Barry Ernest in the late 60's over the phone that she “heard four
shots, and right after the last shot | saw this policeman drop his motorcycle and
immediately run into the Depository” (The Girl On The Stairs P.82). Baker's bike wasn't
dropped, it was standing and there is no mention of this in her FBI report from December
4 1963. She only reports:” She stopped a moment and listened to the police radio on a
motorcycle, then returned to the building, across the street where she works.” That police
radio could have been on Baker's bike.

e BobJackson's WC testimony has two different observations when it comes to motorcycle
policemen. One of them concerns Baker.

Representative Ford - After the third shot and as the car hesitated, did you see any law
enforcement officials move in any concentrated or concerted direction?

Mr. JACKSON - | saw at least one, there may have been more, run up the School Depository
steps, toward the door. That is one of the things | saw in this confusion.

Representative Ford — Was this separate from the policeman on the motorcycle?

Mr. JACKSON - Yes, sir Yes. | should have said that a while ago. There was a policeman who
moved toward the door of the Depository. But to the best of my knowledge there was no

concentrated movement toward any one spot. It looked like general confusion to me, and of
course, | stayed in the car.

e Peqgqgy Joyce Hawkins.

In her FBI statement: She stated that she stayed behind the retaining wall until she realized that
there would be no more shots and then walked back to the front of the TSBD building. She said
that a motorcycle police officer was in front of the building at this time and that she heard
over his radio some remarks about the railroad yards near the building.
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Motorcycle police officer and his radio! The message regarding the railroad yards near the
building was from Dallas Sheriff Bill Decker who transmitted this message while the limo had sped
up, after the fatal head shot. According to the radio transcript at 12:30.

Marrion Baker parked his bike on EIm St. in front of the TSBD...

Marrion Baker's bike in the Malcolm Couch film.

« Bill Shelley, Oswald’s supervisor, plays a pivotal role in this whole thing as well. He is seen
in the Couch and also in the Darnell films where he alongside Billy Lovelady has just left
the steps of the TSBD and are making their way towards the rail road yard.

i’“' Gy -

Bill Shelley and Billy Lovelady in the Couch film. ROKC Scan of a still image from the Richard E. Sprague Collection at
The National Archives. The set of 5 different sharpening enhancements at the top of this image were done by me.
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In his first handwritten and typed up DPD statement in the afternoon of Nov. 22nd, he states: “/
heard what sounded like three shots. | couldn’t tell where they were coming from. | ran across
the street to the corner of the park and ran into a girl crying and she said the President had been
shot. This girl’s name s Gloria Calvery.”

In Bill Shelley’'s FBI statement from March 18™ 1964, he states: “/mmediately following the
shooting Billy N. Lovelady and | accompanied some police officers to the railroad yarads just west
of the building and returned through the west side door of the building about ten minutes later.”

Bill Shelley in his Warren Commission testimony, who tells the W.C. that Baker and Truly were
making their way for the TSBD entrance afterthey left for the railroad yards, but there are some
major issues with this.

Bill Shelley after having just left the TSBD and escorting Danny Garcia and Bonnie Ray Williams to the police station
about one hour after the assassination. Screengrab of CNN The 60's The JFK Assassination-B.K.

Mr. BALL - What happened; what did you do then?

Mr. SHELLEY - 1 didn't do anything for a minute. (This contradicts his primary DPD statement and
his FBI statement, and more importantly Lovelady and Shelley in the Couch and Darnell films-
B.K)

Mr. BALL - What seemed to be the direction or source of the sound:?

Mr. SHELLEY - Sounded like it came from the west.

Mr. BALL - It sounded like it came from the west?

Mr. SHELLEY - Yes.

Mr. BALL - Then what happened?

Mr. SHELLEY - Gloria Calvary from South-Western Publishing Co. ran back up there crying and
said "The President has been shot" and Billy Lovelady and myself took off across the street to
that little, old island and we stopped there for a minute. (This also directly contradicts Shelley’'s
primary DPD statement and his FBI statement shortly before his WC testimony-B.K.)

Mr. BALL - Across the street, you mean directly south?

Mr. SHELLEY - Yes, slightly to the right, you know where the light is there?

Mr. BALL - Yes.

Mr. SHELLEY - That little, old side street runs in front of our building and EIm Street.

Mr. BALL - It dead ends?

Mr. SHELLEY - There's concrete between the two streets.

Mr. BALL - EIm Street dead ends there just beyond the building, doesn't it?

Mr. SHELLEY - Well, that's also EIm that goes under the triple underpass.
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Mr. BALL - That is EIm that goes under the triple underpass?

Mr. SHELLEY - Yes.

Mr. BALL - You went to the concrete between the two EIm Streets?

Mr. SHELLEY - Yes, where they split.

Mr. BALL - You went out there and then what did you do?

Mr. SHELLEY - Well, officers started running down to the railroad yards and Billy and | walked
down that way.

Mr. BALL - How did you get down that way; what course did you take?

Mr. SHELLEY - We walked down the middle of the little street.

Mr. BALL - The dead-end street?

Mr. SHELLEY - Yes.

Mr. BALL - Did you see Truly, Mr. Truly and an officer go into the building?

Mr. SHELLEY - Yeah, we saw them right at the front of the building while we were on the island.
This contradicts Baker and Truly so called storming in. As seen in the Couch film Lovelady and
Shelley are still making their way to the island while Baker is flying past in front of them.

Mr. BALL - While you were out there before you walked to the railroad yards?

Mr. SHELLEY - Yes.

Mr. BALL - Do you have any idea how long it was from the time you heard those three sounds or
three noises until you saw Truly and Baker going into the building?

Mr. SHELLEY - It would have to be 3 or 4 minutes | would say because this girl that ran back up
there was down near where the car was when the President was hit. This also directly
contradicts Shelley’s primary DPD statement and his FBI statement shortly before his WC
testimony and so does the next answer-B.K.

Mr. BALL - She ran back up to the door and you had still remained standing there?

Mr. SHELLEY - Yes.

Mr. BALL - Going to watch the rest of the parade were you?

Mr. SHELLEY - Yes.

Mr. BALL - The Vice President hadn't gone by, had he, by your place?

Mr. SHELLEY - I don't know. | didn't recognize him. | did recognize Mr. Kennedy and his suntan |
had been hearing about.

Mr. BALL - How did you happen to see Truly?

Mr. SHELLEY - We ran out on the island while some of the people that were out watching it from
our building were walking back and we turned around and we saw an officer and Truly.

Mr. BALL - And Truly?

Mr. SHELLEY - Yes.

Mr. BALL - Did you see them go into the building?

Mr. SHELLEY - No; we didn't watch that long but they were at the first step like they were fixin'
togoin.

In an interview with George and Patricia Nash Shelley said that it took 5-6 minutes before Baker
and Truly went in.

Quite a disturbing fact that is that Shelley did not speak the truth by stating they stayed on the
steps much longer whereas they left immediately after the shooting had stopped. The timing
aspect is such a mess that it would mean they would see Oswald leave the T.S.B.D. after a non-
existent encounter as they still would need to leave and see Truly and Baker do nothing for that
whole period of time.

o Billy Lovelady, a co-worker of Lee Oswald, and who was captured in the Altgens 6
photograph lies about this as well during his brief Warren Commission testimony. The
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Couch film shows Lovelady and Shelley being completely unaware of Baker running
towards the steps yet he claimed not to have been far away, from when it happened. And
on top of that puts the timing of them leaving the steps at 3 minutes after the shooting
when 10 seconds is much closer to the truth.

Lovelady can be seen lowering himself on the steps in this GIF of the Wiegman film. Lovelady
overall had a curious mind, which | derive from his positioning on those steps as the
motorcade was approaching and going away from the T.5.B.D. by comparing various films
made during that time.

In addition, | have discovered that Shelley (underneath No. 3) moved more central, gradually, to
follow Lovelady (No. 2) in an enlargement of the Wiegman film. This image is just before the
shooting had ended. In case you are wondering who is below No. 1 that is Prayer Man who is Lee
Oswald. More about this in part 4.

2

. |
i 4.

Bill Shelley (No. 3) and Billy Lovelady (No. 2) in the Wiegman film. ROKC Scan of a still image from the Richard E. Sprague
Collection at The National Archives.

Lovelady is at the DPD from 13:30 (one hour after the assassination). He sees Oswald being
brought in, and has his affidavit taken. His second affidavit, which is about Oswald is recorded
that very same day.
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But then Billy Lovelady states in the FBI report by Robert M. Barrett from the same day as his
affidavit to the DPD: “immediately after hearing the shots he and Shelly started running
towards the Presidential car, but it sped away west on EIm Street under the triple unaerpass.
He and Shelley then returned to the Texas School Book Depository Building’.

And then Lovelady is describing Officer Smith running west towards the railroad yards on the
23 jn The Houston Post . Not Baker, but Smith!

-
x
‘4

Shelley and Lovelady.

Lovelady also mentions in document CE 1381 the following: “I recall that following the shooting,
I ran toward the spot where President Kennedy’s car had stopped William Shelley and myself
stayed in that area for approximately five minutes when we then re-entered the Depository
building by the side door Iocated on the west side of the building”.

As with Shelley’s WC testimony, Lovelady’s becomes more colourful.

Mr. BALL - You heard the shots. And how Iong after that was it before Gloria Calvary came up?
Mr. LOVELADY - Oh, approximately 3 minutes, | would say.

Mr. BALL - Three minutes is a long time.

Mr. LOVELADY - Yes, it's---l say approximately; | can't say because | don't have a watch; it could.
Mr. BALL - Had people started to run?

Mr. LOVELADY - Well, | couldn't say because she came up to us and we was talking to her, wasn't
looking that direction at that time, but when we came off the steps--see, that entrance, you
have a blind side when you go down the steps.

Mr. BALL - Right after you talked to Gloria, did you leave the steps and go toward the tracks?
Mr. LOVELADY - Yes.
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Mr. BALL - Did you run or walk?

Mr. LOVELADY - Medium trotting or fast walk.

Mr. BALL - A fast walk?

Mr. LOVELADY - Yes.

Mr. BALL - How did you happen to turn around and see Truly and the policeman go into the
building?

Mr. LOVELADY - Somebody hollered and | looked.

Mr. BALL - You turned around and looked?

Mr. LOVELADY - Yes.

Compare that with the Gerda Dunckel GIFS, which are close-ups of the Malcolm Couch film,
which show that both Shelley and Lovelady are completely unaware of Baker's actions.
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In addition, | wrote extensively in a blogpost about this. Where there are more images available

about both individuals.

In Lovelady’'s HSCA interview a nice ‘revelation’ is saved to the very last, at 29:20, he says that it
took 20-25 minutes before he got back in the building, so while captured by Martin and Hughes
he still had not regained entry back into the building, which makes you wonder how he got back
in through the side of the TSBDs along with Shelley as he had claimed?
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Billy Lovelady HSCA Interview-part 2.
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In the Odessa American newspaper from April 1964, Roy Bode, then a 17-year-old student, is
interviewing Roy Truly.

In this interview, he makes mention of Howard Brennan, that he ran across the street and had a
chat with Baker and Truly about a shooter on the fourth floor. This description of events after
the shooting, as mentioned by Roy Truly contradicts Baker’'s and Truly’'s story about them going
up the stairs and running like hell into the TSBD. During Howard Brennan's W.C. testimony

Then the article also states that Baker and Truly run into Oswald as he was calmly leaving the
depository’s cafeteria. Then Truly tries to correct an alleged statement he had made to cover his

rear.
There is also story of Oswald’'s mother, Marguerite Oswald, walking into the TSBD with Altgens 6
in her hands and insisting it was her son.

For those that are not aware, Altgens 6 shows Billy Lovelady sticking his head out on the front

steps of the TSBD trying to look down EIm, just after JFK is shot in the throat. And to this day
there are “researchers” claiming that this is Lee Oswald. Yawn........
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WHO SAW BAKER ACTUALLY GOING UP THE STAIRS OF THE TSBD?

' i mm—
2% Lan SNARE

Baker, Truly, Frazier and Molina in Darnell.

e Buell Wesley Frazier, who stood on the landing on the top of the stairs did not:

Mr. BALL - Did you see anybody after that come into the Building while you were there?

Mr. FRAZIER - You mean somebody other than that didn't work there?

Mr. BALL - A police officer.

Mr. FRAZIER - No, sir; | stood there a few minutes, you know, and some people who worked there;
you know normally started to go back into the Building because a lot of us didn’t eat our lunch,
and so we stared back into the Building and it wasn't but just a few minutes that there were a lot
of police officers and so forth all over the Building there.

Mr. BALL - Then you went back into the Building, did you?

Mr. FRAZIER - Right.

Mr. BALL - And before you went back into the Building no police officer came up the steps and
into the building?

Mr. FRAZIER - Not that | know. They could walk by the way and | was standing there talking to
somebody else and didn't see it.

e Roy Edward Lewis, whose position was marked as inside the vestibule (see page 46),
behind the glass, which he also stated in his March 1964 FBI statement. But has been
recognised as being behind Buell Wesley Frazier in the Darnell film, meaning right in front
of the door opening, made no mention of Baker nor Truly rushing past. He has been
interviewed on Aug 16" 2018 by Ed Ledoux and when asked whether he saw Truly and
Baker run into the building his reply was: “Now he said that, but if he had run into the
building we wouldn’'t have been there.”

e Joe Molina who stood there as well, did not see Baker enter either:

Mr. MOLINA. Well, | just stood there, everybody was running and | didn't know what to do actually,
because what could | do. | was just shocked.
Mr. BALL. Did anybody say anything?
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Mr. MOLINA. Yes, this fellow come to me-Mr. Williams said, somebody said, somebody was
shooting at the President, somebody, | don’t know who it was.

There was some shooting, you know, and this fellow said “What can anybody gain by that”, . he
just shook his head and I just stood there and shook my head. | didn't want to think what was
happening, you know, but | wanted to find out so | went down to where the grassy slope is, you
know, and | was trying to gather pieces of conversation of the people that had been close by
there and somebody said “Well, the President has been shot and | think they shot somebody
else”, something like that.

Mr. BALL. Did you see Mr. Truly go into the building?

Mr. MOLINA. Yes.

Mr. BALL. Where were you when you saw him go into the building?

Mr. MOLINA. | was right in the entrance.

Mr. BALL. Did you see a police officer with him?

Mr. MOLINA. | didn’t see a police officer. | don't recall seeing a police officer but | did see him go
inside.

Mr. BALL. Did you see a white-helmeted police officer any time there in the entrance?

Mr. MOLINA. Well, of course, there might have been one after they secured the building, you
know.

Mr. BALL. No, | mean when Truly went in; did you see Truly actually go into the building?

Mr. MOLINA. | saw him go in.

Mr. BALL. Where were you standing?

Mr. MOLINA. Right at the front door; right at the front door.

Mr. BALL. Outside the front door?

Mr. MOLINA. Yes, outside the front door | was standing; the door was right behind me.

Mr. BALL. Were you standing on the steps?

Mr. MOLINA. Yes, on the uppermost step.

Mr. BALL. You actually saw Truly go in?

Mr. MOLINA. Yeah.

Mr. BALL. You were still standing there?

Mr. MOLINA. Yes.

Mr. BALL. How long was it after you heard the shots?

Mr. MOLINA. Oh, | would venture to say maybe 20 or 30 seconds afterwards.

Molina repeats this during his HSCA testimony in 1978:

Q: Now at the time you were standing on the front door of the Texas School Book Depository, did
anyone come out of that building?

A: No.

Q: Shortly after the shooting?

A: No. There was nobody that came out of the building, there was somebody that went in to the
building.

Q: Was that a person standing on the front steps also?

A: No, it was — it was Roy Truly who was the supervisor, you know Mr. Shelley’s supervisor. Roy
Truly. He is the only person that | can recall that went into the building while | was standing there.

This by itself is rather odd, since we see various individuals in Darnell on the west side of the stairs
going up!

Perhaps his statement on the next page to B.L. Senkel helps a bit....or not. You be the judge.
“Mr Truly went back into the building and stayed on the first floor."

Molina makes no mention of a cop going in with Truly, always seeing Truly going in by himself.
Staying on the first floor is of course a deathblow to any 2" floor altercation.
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e Pauline Sanders one of Truly's secretaries who apparently stood close to Molina on the
steps of the TSBD. But she has not been identified in the Wiegman nor the Darnell films so
far. She mentions in her FBI affidavit of November 24 1963: “She said in a matter of 10
seconds a uniform police officer in a white helmet ran into the building, but she did not
observe him any further and could not state where he went in the building”

There is no mention of Truly at all. Sanders’ statement overall, and that of Mrs. Robert Reid (both
secretaries of Roy Truly) have to be taken with a huge grain of salt. One example | have already
pointed out regarding their conversations with 0.V. Campbell. The ladies recanted almost exactly
the same conversation they had had with Ochus Campbell, only for Reid to twist the story as
Sanders had put down in her statement.

Then there is one more small thing to consider based on that conversation she had above. If Reid
was talking about what just happened then why would she want to go upstairs that quickly. She
was talking one minute and of she went to go upstairs and therefore having an exchange with
Oswald in the office. Why would she go back to the office when everyone else was in front of the
building talking about what just happened? I'll get more into detail about Mrs. Reid later on.
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TRULY, BAKER AND THE VESTIBULE.

e Marrion Baker’s first affidavit states: “As | entered the door | saw several people standing
around. | asked these people where the stairs were. A man stepped forward and stated he
was the building manager and that he would show me where the stairs were.” That by
itself also contradicts them storming up those stairs together. And Baker’s sighting of
several people standing around contradicts with the Darnell film when everyone bar one
or two individuals is still outside.

10 ENTRANCE LOBBY.
The vestibule, from MFF

Baker’'s Warren Commission testimony:

Mr. BELIN. What did you see and what did you do as you ran into the building?

Mr. BAKER. As | entered this building, there was, it seems to me like there was outside doors and
then there is a little lobby.

Mr. BELIN. All right.

Mr. BAKER. And then there are some inner doors and another door you have to go through, a
swinging door type.

As | entered this lobby there were people going in as | entered. And | asked, | just spoke out and
asked where the stairs or elevator was, and this man, Mr. Truly, spoke up and says, it seems to me
like he says, “I am a building manager. Follow me, officer, and | will show you.” SO we immediately
went out through the second set of doors, and we ran into the swinging door.

Mr. BELIN. All right. Now, during the course of running into the swinging door, did you bump into
the back of Mr. Truly?
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Mr. BAKER. Yes, sir; | did.

In Larry Sneed’'s No More Silence (p 124) Baker states:"Most of them that were standing in front
of it were going into the Texas School Book Depository building. When | got there | asked which

way were the stairs or the elevator, and this man stepped up and said, Officer come on! I'm the
building supervisor.”

e Roy Truly

Statement to the FBI on November 22 1963: He then noticed a Dallas City Police Officer wearing
a motorcycle helmet and boots running towards the entrance of the Depository building and
he accompanied the officer into the front of the building. They saw no one there and he
accompanied the officer immediately up the stairs to the second floor of the building.

The ‘'They saw no one there’ is rather peculiar as a few TSBD employees were making their way
back inside before Baker and Truly supposedly entered as seen in Darnell.

Narrative 376

TEXAS SCHOOL BOOK DEPOSITORY at 12:30 p.m. on November 2

. First Floor (16:958; 22:12)
(Elm Street extension)

Windows with pierced concrete screens

Stairs -

Window

E ;] Elevator

/L/(Floors 1 - 4) COVERED

@ 'Overhead door

ILOAD ING

4-2uerhead door
AREA

(Houston Street)

e

//' AN

East West\ Stairs
non-automatic automatic
elevator elevator

T13 Eddie Piper (6:382;385; 7:388; 22:668; 26:544; 19:499) residence: 3402 Munger; 56 yrs.
old (CD 206:13) 5' 10", 140#, mustache (CD 789:5) (Westphal Memo; Police Report;
Comm. Test. Comm. Ref.) Black TSBD janitor standing at second window to the right
(west) of the front door. Eating lunch and near SW corner of 1st floor looking out
window. (CD 789:4) Could not see motorcade because of people standing on the sidewalks.

T14 Troy Eugene West (6:356,361,362; 22:676,679) Black, 57 yrs old, 5'9%", 155#, mustache
(CD 789:6) 5314 Colonial (CD 5:373) TSBD mail wrapper sitting by the middle overhead
door with his back to the elevators and looking toward the south building wall (Elm Street
side). Fixing coffee. (CD 789:6) Has seen no one and knows nothing. On 3/18/64 says
was alone, walking toward front of building when people rushed in. Left at 2:00 p.m.
(22:676) (Not on Westphal Memo; Conn. Test. Comm. Ref.)

Roy Edward Lewis (22:661; 24:259) residence: 5906 Woodville, 2903 South Blvd.
(Westphal Memo; Pol. Rep. Comm. Ref.) Black TSBD employee standing by himself just
inside the front entrance. 17 years old. Left at 1:15 p.m.

Mary Ferrell Chronologies - November 22, 1963, Book 1-17.
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Nor is there anything about Troy West (T14) and Eddie Piper (T13) who were in the shipping dept.
just after the swinging doors of the vestibule going into the shipping area. In addition, Truly is
contradicting Marrion Baker's W.C. testimony when it comes to the people inside the vestibule.

Secret Service statement from December 4 1963: “He asked me something about the location of
the stairway and | accompanied him to the rear of the building.”

Truly's Warren Commission testimony:

Mr. TRULY. | believe | caught up with him inside the lobby of the building, or possibly the front
steps. I don't remember that close. But | remember it occurred to me that this man wants on top
of the building. He doesn’t know the plan of the floor. And that is that, just popped in my mind,
and I ran in with him.

In his Warren Commission regarding the stairs in the front lobby he states:

Mr. BELIN. Let me ask you this, Mr. Truly. | note on Exhibit 362 right where you came in there
appears to be some stairs there. Why didn’'t you go up those stairs, instead of running to the
back?

Mr. TRULY. Those stairs only reached to the second floor, and they wouldn't have any way of
getting up to the top without going to the back stairway.

Mr. BELIN. All right.

Mr. TRULY. So this is the logical stairway that goes all the way to the seventh floor.

Mr. BELIN. And you are pointing to the stairway in what would be the northwest corner?
Mr. TRULY. That is right.

There must have been some sort of exchange between him and Baker telling him this lift would
only go to the fourth floor, and the stairs to the second floor. Meaning he would have been

longer inside that vestibule instead of making everyone believe they were storming through.

There have been statements from TSBD employees who stated that the power to all the elevators
was off when they tried to go up.
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Truly states in Barry Ernest’'s The Girl On The Stairs (P.67) after being asked: “And once you two
were inside the building, how quickly did you move from the front entrance to the elevators and
up the stairs to the second floor?"

"We were hustling, that's for sure. | led the way ‘cause | knew the layout, but we were moving
fast. Much faster than the time tests we did for the Warren commission.” What is the point of

saying this? If they were much faster then this brings the whole scenario near to collapse from a
timing perspective.

Commission Document 496 - FBI Booklet Entitled “Texas School Book Depository”. Stairs in vestibule leading to second
floor from MFF
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THE FIRST FLOOR OF THE WAREHOUSE.

e Marrion Baker stated in his W.C. testimony the following:

Mr. BAKER. We finally backed up and got through that little swinging door there and we kind of
all ran, not real fast but, you know, a good trot, to the back of the Building, | was following him.

Baker also in a telephone interview with Barry Ernest said: Curiously, Officer Marrion Baker also
saw a black man in the same general area. During a December 2004 telephone interview, the
now-retired Baker told me when he and building manager Roy Truly reached the rear of the
Depository on their way to the stairs, he noticed an “older, large black man sitting toward the
back stairs, near the elevators there.” Baker said the man was the only person he saw in that
area. When he asked Truly about him, Truly replied that the man was an employee and was
“slightly retarded.” The Girl On The Stairs Chapter 29 foot notes.

e Roy Truly

In his W.C. testimony, he stated “As we got in the lobby, almost on the inside of the first floor,
this policeman asked me where the stairway is. And | said, “This way”, and | ran diagonally across
to the northwest corner of the building.”

o Eddie Piper states in his first part of his Warren Commission testimony:

Mr. PIPER. | heard one shot, and then the next shot went off-the one that shot him and | got on
up and went on back, back where they make coffee at the end of the counter where | could see
what happened and before | could get there, the third shot went off, and | see the people all
running and in a few minutes someone came in the building, and I looked up and it was the boss
man and a policeman or someone.

And later when Piper is ‘dragged back’ in to testify some more about this particular matter.
Mr. BALL. You mentioned you saw Truly?

49


https://www.amazon.com/Girl-Stairs-Missing-Witness-Assassination/dp/1455617830/ref=sr_1_1?ie=UTF8&qid=1487498499&sr=8-1&keywords=barry+ernest
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2016/03/hmat-wcvols-06_0001_0395.jpg
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2016/03/hmat-wcvols-06_0001_0395.jpg

Mr. PIPER. | don’'t know whether it was a policeman or FBI or who it was, but another fellow was
with him.

Mr. BALL. And where were you?

Mr. PIPER. Standing right there where they make coffee.

91-001/ 197

Coffee area 1%t floor TSBD

Mr. BALL. What did they do?
Mr. PIPER. He ran in and yelled, “Where is the elevator?” And I said, “I don't know, sir, Mr. Truly.”
They take off and went on up the stairway and that's all | know about that.

But Piper is called in again to ‘strengthen’ Baker and Truly’'s entry and only for this is he hauled
back in!

Mr. BALL. And the first people that you saw on the floor after the shooting was who?

Mr. PIPER. Mr. Truly and some fellow---I really don't know who it was; like | say, it was some fellow
that was with Mr. Truly.

Mr. BALL. Some fellow; how was he dressed?

Mr. PIPER. Oh, | don't know.

Mr. BALL. Was he an officer?

Mr. PIPER. Yes; | believe he was an officer.

Mr. BALL. A police officer?

Mr. PIPER. Yes; a police officer.

Mr. BALL. Did he have a white helmet on?
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Mr. PIPER. No; | don't think so. I didn't pay any attention to it. | was already excited over the
shooting or something when he came running into the building.

Mr. BALL. And what did Truly and this--some fellow do?

Mr. PIPER. Well, Mr. Truly and this fellow run up the steps. He just hollered for the elevator and |
said, "l don't know where it is at," and I'm still standing over there by that table and he ran up on
up the steps with this police officer--him and another fellow and | was standing there and the
people began swarming out and around--different ones coming in, but it was where nobody
could come out.

Mr. BALL. They were the first ones to go up the steps?

Mr. PIPER. That's right.

e Troy West, did not know much overall or better yet he kept his mouth shut during his
Warren Commission testimony.

Troy West

Mr. BELIN - Who was the first person or persons that you saw coming through there while you
were eating your lunch?

Mr. WEST - Well, that was the police.

Mr. BELIN - A police officer?

Mr. WEST - Yes, sir.

Mr. BELIN - Anyone else?

Mr. WEST - | guess it was a bunch of them, | guess, FBI men, and just a crowed of them coming in
there.

Mr. BELIN - Did you see Roy Truly coming in at all that time? Do you know Mr. Truly?

Mr. WEST - Yes, sir; that is the boss, the superintendent.

Mr. BELIN - Did you see him, do you remember, while you were eating your lunch, come in the
building?

Mr. WEST - Yes, sir; | think he came in with the police.

Mr. BELIN — Was he one of the first people in, or did other people come in ahead of him, if you
remember?

Mr. WEST - Really, | just don't know.
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THE STAIRS AND THE ELEVATORS.

There are three elevators in the building: in the vestibule there are stairs and one elevator, which
would only go up to the fourth floor, in the vestibule in the front of the building and there are
two freight elevators (East and West) in the back. The stairs were in the North West corner of the
TSBD building. The elevators are marked in green on the Robert Cutler drawing below.

As mentioned earlier some employees stated that the power to the elevators was cut while the
motorcade passed and right after the assassination.
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e Roy Truly’'s statement to the FBI on November 22 makes no mention of any elevators at
all. His DPD statement on November 23 doesn’'t mention a lot about this either. Besides:
“The officer and | went through the shipping department to the freight elevator. We then
started up the stairway.” No mention of any lifts being stuck on the 5th floor at all.

His statement to the FBI on November 23 1963:

“They stopped at the freight elevators and, observing that these elevators were not on the first
floor they ran up the stairway after he showed the officer where the stairway was.

His Secret Service statement from December 4 1964 ‘We paused momentarily by the freight
elevator but since neither were on this floor we ran up the back stairway up to the second floor.”
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Truly’'s Warren Commission testimony:

Mr. BELIN. Now, you got to the elevator, and what did you do then?

Mr. TRULY. | looked up. This is two elevators in the same well. This elevator over here.

Mr. BELIN. You are pointing to the west one?

Mr. TRULY. | am pointing to the west one. This elevator was on the fifth floor. Also, the east
elevator, as far as | can tell, both of them were on the fifth floor at that time. This elevator will
come down if the gates are down, and you push a button.

Representative FORD. Which elevator is that?

Mr. TRULY. The west one. But the east one will not come down unless you get on it and bring it
down. You cannot call it if the gates are down.

Representative FORD. That is the east elevator?

Mr. TRULY. The east elevator?

There is a button and a little bell here. | pressed

Mr. BELIN. You might put a “B"” on Exhibit 362 by the elevator for “button.”

Mr. TRULY. That is right on this surface. There is a little button. | pressed the button and the
elevator didn’t move. | called upstairs, “Turn loose the elevator.”

Mr. BELIN. When you say call up, in what kind of a voice did you call?

Mr. TRULY. Real loud. | suppose in an excited voice. But loud enough that anyone could have heard
me if they had not been over stacking or making a little noise. But | rang the bell and pushed this
button.

Mr. BELIN. What did you call?

Mr. TRULY. | said, “Turn loose the elevator.” Those boys understand that language.

Mr. BELIN. What does that mean?

Mr. TRULY. That means if they have the gates up, they go pull the gates down, and when you press
the button, you can pull it down.

Mr. BELIN. And how many times did you yell that?

Mr. TRULY. Two times.

Mr. BELIN. After you had first pushed the button?

Mr. TRULY. That is right. | had pressed the button twice | believe, and called up for the elevator
twice.

Mr. BELIN. Then what did you do? First of all, did the elevator come down?

Mr. TRULY. It did not.

Mr. BELIN. All right. Then what did you do?

Mr. TRULY. | went up on a run up the stairway.

In his FBI statement from September 23 1964 (CE 3035) it becomes mega generic, one wonders
whether Truly is showing fatigue rehashing the same ol’ story over and over again as he states
the following: “The officer and | proceeded to the stairway located in the northwest corner of
the Texas School Book Depository building in order to proceed to the upper part of the building
to see if we could see who had fired the shots” This is without a doubt the shortest description
of this event. The steps, vestibule and the elevator elements are absent.

Leo Sauvage interviewed Truly: “I told them, as I just told you, that it was a very short time,” Roy
Truly answered.

In the Dallas Morning News of November 27 1978 (see next page) Roy Truly is quoted by Earl Golz:
“Truly how contends that no one couldn’'t have ridden down from the 6th floor after the
assassination in one of two freight elevators because “they were both up on the fifth floor with
the gates up when we (Truly and Baker) passed them up there.” This contradicts Truly;s own
testimony but also Jack Dougherty’'s movements after the shooting. Dougherty was described
by Truly as retarded. Just like Piper......
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The mapager of the

a 6th-floor window
building six minutes
i'before the John F. Kennedy assassina-
~tion “would bave no way of getting out
of the building unless he flew off the
L‘lnp of the building "
! "Roy S. Truly said he and Dallas
liceman Marrion Baker would have
mn any strangers leaving the build-
<ng as they rushed up the stairs 10 the

Film heartens assassination
¥ researchers; hundreds visit site of
¢ assassination, Page 3A.

seventh floor less than five minutes
after the last shot was fired at Presi-
dent Kennedy. None of the 19 deposi-
tory employees questioned. in 1963 said
they saw a stranger in the building
near the time of the assassination.
Truly said moving images filmed by
amateur movie photographer Charles

-~

e 8 e

L. Bronson in the 6th-floor window —
which the Warren Commission deter-
mined to be Oswald’s sniper perch —
six minutes before the assassination

were “maybe reflections or shadows
moving or something like that.”

The Dallas News found Bronson and
obtained the film for analysis several
weeks ago after {its existence was
revealed in an FB! memo recently
declassified. The FBI had discarded the
film four days after the assassination
after erroneously reporting the deposi-
tory building could not be seen in the
footage.

Robert J. Groden of Hope Lawn, N.J.,
a staff consultant on photographic evi-
dence for the House Assassinations
Committee, studied the film and
enhanced the window images before
concluding two buman figures were
filmed by Bronson in the 6th-floor
window.

“That's teally Tidiculous,” Truly
said of the images in the film. “There’s
just no way that could happen ...
There's just nothing there. You know,
everybody knew where Oswald was.
‘We (Truly and Baker) saw him.”

If Oswald alone fired the shots from
the 6th-floor window, he managed to
get 1o the 2nd-floor lunchroom in less
than two minutes without being seen
until Truly and Baker encountered
him on their way up the stairs.

Truly contends no one could have
ridden down from the sixth floor after
the assassination in one of two freight
elevators because “they were both up
on the fifth floor with the gates up
when we (Truly and Baker) passed
them up there.”

However, a third elevator for pas-

. sengers was available for use at the

time between the (onrth md first

noors
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Truly said Oswald was not short of
breath and was “fairly composed”
when he and Baker met him on the seq
ond floor two minutes after the usmL
nation.

“He didn't have to hurry.” 1‘rnly
asserted. “He just walked down the
stairway from the sixth to the second
floor.” e

The secretary to the vice pmldent
of the depository, Carolyn Arnold, said
last week that she had seen Oswald in
the same 2nd-floor lunchroom as she
Jdeft the building at about 12:25 p.m. o
watch the presidential motorcade. Her
departure from the building would
have been flve minutes before thé
assassination at about the time Brom-
son inadvertently filmed the window
images.

Mrs. Arnold, now Carolyn Johnston
of Stephenville, Texas, was surprised to
learn last week that FBI agents did not
mention her lunchrooom sighting of
Oswald when they wrote reports of
their interviews with her in 1963 and
1964.

Ano depository employee, Don-
nie Ray Williams, had testified he was
on the sixth floor eating lunch until
about 12:20 p.n. the day of the assassl
nation and saw no one there. Williams
would have left the sixth floor to go ®
the fifth fioor about four minutes
before Bronson's filming.

Neither Oswald’s mother mr
brother were excited about the Brom:
son film disclosure when asked ior 4
comment Sunday.

“I am so sick lndundohlldlhh,”
Marguerite Oswald said from her For
Worth home. “There's supposed to be
images back in the bushes and this and
that. And nothing has materialized. -,

“I don't know; they see things that
are not there. Really and truly, tt‘l
really getting to me.” e

Robert Oswald said from his hom
in Wichita Falls he will “just wait and
see until I get something firm. I don't
want to make any comments.”

Jesse Curry, Dallas police chief @
the time of the assassination, said he
doesn't y have any thoughts
about it. I haven't got anything to uz
about {tatall.”

Curry, however, told Tony Summers
last December in an interview for the
British Broadcasting Corp. that Be

See 1 DON'T' on Page 3A.
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e Marrion Baker’'s DPD statement from November 22 1963: "/ followed the man to the rear
of the building and he said let’s take the elevator. The elevator was hung several floors up
50 we used the stairs instead.”

Baker’'s Warren Commission testimony:

Mr. Baker. | would say, the southeast corner of the Building there where we entered it, and we
went across it to the northwest corner which is in the rear, back there.
Mr. BELIN. All right.
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Mr. BAKER. And he was trying to get that service elevator down there.
Mr. BELIN. All right. What did you see Mr. Truly do?

Mr. BAKER. He ran over there and pushed the button to get it down.
Mr. BELIN. Did the elevator come down after he pushed the button?
Mr. BAKER. No, sir; it didn't.

Mr. BELIN. Then what did he do?

Mr. BAKER. He hollered for it, said, “Bring that elevator down here.”
Mr. BELIN. How many times did he holler, to the best of your recollection?
Mr. BAKER. It seemed like he did it twice.

Mr. BELIN. All right.

Then what did he do?

Mr. BAKER. | said let's take the stairs... and later:

(Discussion off the record.)

BK: This obviously contradicts his Nov 22"? affidavit where he stated that Truly said that. It is rather
peculiar that the discussion goes off the record at this specific moment.

Mr. BELIN. On the record.

Officer Baker, when you related your story earlier you said that as you ran back on the first floor
you first ran to the elevator shaft, is that correct?

Mr. BAKER. That is right, sir.

Mr. BELIN. And you stopped at the east or the west elevator door?

Mr. BAKER. That would be the west.

Mr. BELIN. All right. This was on the first floor, and did you look up the elevator shaft at that time?
Mr. BAKER. Yes, sir; at that time, | did.

Mr. BELIN. This was while Mr. Truly was calling for the elevator?

Mr. BAKER. Yes, sSir.

Mr. BELIN. Was there any kind of a gate between you and the elevator shaft?

Mr. BAKER. Yes, sir; there was.

Mr. BELIN. Wood or metal, do you remember?

Mr. BAKER. It is wood.

Mr. BELIN. What did you see when you looked up the elevator shaft?

Mr. BAKER. At that time, | thought there was just one elevator there, you know, one big freight
elevator, and to me they looked like they were up there, | didn't know how many floors in that
building but you could see them up there, it looked like just at that time, | thought it was just
one, when | looked up there, and it looked to me anywhere from three to four floors up.

Mr. BELIN. Was either elevator moving at the time or-pardon me, was there any elevator moving
at the time you saw and looked up the shaft?

Mr. BAKER No, sir.

Mr. BELIN. Did you hear any elevator moving?

Mr. BAKER. No, sir.

Mr. BELIN. Mr. Truly pushed the button, | believe you said.

Mr. BAKER. That is right, sir.

Mr. BELIN. When he pushed the button did any elevator start moving?

Mr. BAKER No, sir.

Mr. BELIN. When you looked up the elevator shaft did it appear as if there was one elevator
covering the complete shaft or did it appear there was one elevator that you saw covering half
of the shaft?

Mr. BAKER. Like | say, | thought it was one elevator there and it was covering the whole deal up
there so to me it appeared to be one.

Mr. BELIN. It didn't appear to be two elevators on different floors?

Mr. BAKER. No, sir.

Mr. BELIN. All right. Now, you got up to floor number two at the time and you did that with the
stairs.

Mr. BAKER. Yes, sir.

Mr. BELIN. At the time you got up there was there any elevator on floor number two that you can
remember, if you can remember? Maybe you cannot remember, | don't know.
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Mr. BAKER. Evidently now, | didn’t ook, evidently it wasn’'t because it seemed to me like the next
floor up Mr. Truly said let’s take the elevator.

Mr. BELIN. At some higher floor after that?

Mr. BAKER. Yes, sir.

Here Baker gives the game away, as Truly stated they got the elevator on the fifth floor. Baker
states they get the lift the next floor up. If that is the fifth floor, then Baker’s recollection, as per
his original statement on the 22", of his encounter on the third or fourth floor is bolstered with
this admission.

In Larry Sneed’'s No More Silence (p 124) Baker states: “So he led us into the back, and we tried to
get the elevators, the freight elevators. For some reason he couldn’'t get them down so he said
Come on, we'll take the stairway! So we started up the stairwell at the back.” In his WC testimony
Baker stated Ae had said” let’s take the stairs.”

In the direct aftermath the stairs and the elevators are being used by a few TSBD employees. If
Truly and Baker went up as fast as they claimed they did, then they should have encountered
other employees while doing so. Or someone should have heard someone on those creaky and
noisy stairs.

e Jack Edwin Dougherty, hears a loud bang, takes the West elevator down to the first floor
of the TSBD he then sees Eddie Piper, and asks him what has happened. His description of
this ‘event’ during his W.C. testimony goes as follows:

Mr. BALL. Tell me this - when you heard that explosion of whatever it was that loud noise, where
were you on the fifth floor-tell me exactly where you were?

Mr. DOUGHERTY. Well, | was about 10 feet from the west elevator-the west side of the elevator.
Mr. BALL. That's the elevator that uses the push button:; is that right?

Mr. DOUGHERTY. Yes.

Mr. BALL. And what were you doing?

Mr. DOUGHERTY. | was getting some stock.

Mr. BALL. And what did you do then?

Mr. DOUGHERTY. Well, | came on back downstairs.

Mr. BALL. How did you come downstairs?

Mr. DOUGHERTY. | used that push button elevator on the west side.

Mr. BALL. Did you hear Mr. Truly yell anything up the elevator shaft?

Mr. DOUGHERTY. | didn’t hear anybody vell.

It has to be said that Dougherty appeared to be very confused during his testimony and that he
was wrong a few times when it came to timings. Whether this was deliberate remains to be seen,
and he was described as someone who wasn't that bright, yet had the responsibility to appear
early in the morning to look after various equipment before all the other office workers started
their work.

e Troy West, who could have been an excellent withess, again did not divulge anything of
value.

Mr. BELIN - That is okay if you don't remember. That is all | want you to say if you don't remember.
Did you hear anyone yelling to let the elevator loose or anything like that?

Mr. WEST - | can’'t remember.

Mr. BELIN — Were you working when you were eating your lunch? Were you facing the elevator or
not when you were eating your lunch? Were you facing any on the elevators back there?

Mr. WEST - No, sir; | was always — | mean | would always be with my back kind of, you know, towards
the elevators and facing the front side over on the side.

Mr. BELIN - The EIm Street side?
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Mr. WEST - Toward EIm Street side.
Mr. BELIN - So you don’'t know whether anyone was using the elevators?
Mr. WEST - No, sir; | don't.

e Marvin Johnson's statement made no mention of elevators.

e Sandra Styles, told Sean Murphy in email correspondence between them that Victoria
Adams had relayed to her that she saw the elevator cables move during their descent on
the back stairs. When asked if she could she give any more detail on Victoria's
observation about the elevator cables moving?

Her answer: “7 don't remember any of that. She didn't mention it to me on the way down or
up. Aslrecall, she only mentioned it later offhandedly, but | don’t recall the circumstances as
to how or exactly when it came up in conversation.’

This could have enormous value in combination with the fact that Adams and Styles left aimost
right away after the shots had been fired. The only person they encountered on the first floor
was a tall black man (West or Piper?). In Adam’s deposition, it is said she saw Shelley and
Lovelady instead, which is something she refuted in later years, she even accused the Warren
Commission of inserting that part into her testimony. At the end of her W.C. testimony it shows
that she waived her right to go over her testimony again, yet the Martha Joe Stroud letter
confirmed she did go over her statement and applied some corrections. If Adams and Styles
had hurried in their high heels past the lunch room on the second floor while Baker, Oswald
and Truly were all inside there then the noise of them going past would have drawn their
attention. If Truly could hear Baker talking with the door closed then he sure as hell would have
heard the high heels clacking past while leaning in.

« Otis Williams made his way back into the building aimost immediately after the shots had
been fired, he is seen in Altgens 6 and in the Wiegman film, but in the Darnell film he is
absent from being on the stairs. As per his statements, he used the back stairs to make
his way up to the fourth floor to get a better view from which he then descended to the
second floor and was noticed by Geneva Hine entering the office on the second floor as
part of a group of people. He must have ascended the stairs after Adams and Styles
came down and left the building via the back, and he saw no sign of Baker and Truly
either!

e Dorothy Ann Garner: not until 1999 did she come into ‘play’ with the Martha J. Stroud
document found by Barry Ernest at NARA where it states: Miss Garner, Miss Adams’
supervisor, stated this morning, that after Miss Adams went downstairs she (Miss Garner)
saw Truly and the policeman come up. Dorothy Garner'’s interview is nowhere to be found,
there simply is no record of it.

It is overall shocking that Sandra Styles, Elsie Dorman and Dorothy Garner were not called up to
testify and corroborate Victoria Adams’ story. But that would make Oswald’'s descent from the
sixth floor a near impossibility with just their statements.

The whole elevator mess is also discussed internally by the WC. In this memo, over the next three
pages, from Norman Redlich, after Roy Truly has given his testimony, it is overall interesting that
the W.C. are not 100% satisfied with the testimonies and explanations given and are even
considering a second person being part of a plot to assassinate The President.
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opexates unly by bond end can be run ouly by o persca who
is in it

Truly claiue that be lodked up the sbalt snd saw
that both elevetors were together oo the sawe floor.

Ag part of this pleture we should also remembear
that sppraximetely 15 pduutes befove the nssasginatlion
Juvm end Mormmn took the west elevmtor up o the fifth
Floor.

no wore than two or three minutes the assassinatlion.
{(r. Belin timed it ot less then two minutes.) At esch
lending Praly snd Beker locked to see whether sn alevalor
was present and they did not see oue. They certeinly
midmwmammmtmmmbmnwmﬁmmt
directly in live with thelsr vislion gt cach lending.

Itmm}.ymﬂ;ha:fmﬂmmeﬁf&xt%mr
that they sew an elevater, but, surprisingly enough, i;
waz ihe sest elevator which they saw. Ihe mt.e;m&
e i i w . could have been
he kad seen it from belov, aod where 10 i T
to be found sines Jarman and Normen
it there to have thely lunchs

Truly and Baker climbing the stairs after 2-3 minutes, that by itself would kill off the encounter
and Oswald'’s so called departure. Looking for the presence of the elevator on each floor. Why?
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Did Truly not look up the shaft to notice them hanging on the 5 floor? And then the West
elevator is gone, as Jack Dougherty had taken it down, but the why did Baker and Truly not hear
it?

Ty iaxg%.:‘ii’”w fuptber that iwtﬁmi Helonr m
the oast elevabor to the seventh Ploor. Tbe wapt olew
mm&wmwww&fmw Mmemmtfm
MW%WWimmt@&mwwmﬁmﬂWMx
£looy ab thie Slee.

WMM@MMW&&%M
mmmmﬁmwm&ammamw
Tloor. mmwmmmmam&mmamw
weg on the fAfth floor ageln.

Phave are several sliesnetive aplanat

m&, MWWWEWWW‘&&H
observetion thet the mﬁ ﬁn&f m‘c Mm L

M S
MWWWMWWWW&W%@
Tiret {loowr. Mwm mmmmﬁm
WWMMMWMMMWW
the staivs. AL this masant, howovsr, we bave Jarman,
Wmmmmwmmwww
foveover, they heve nover adedited thet snyone
alse was on the {loor.

it iz aiso possilde that somcone gol on the
slevwntor oo the £ifth floor at hie dlme and bhended dowm
widle Truly and Beker were running up the stelrs. lHere
egadn, Javean, Hormem, and Williews didn't heer sayome and
it is guite wlikely thet Truly and Baker would not have
noticed the elewbor wovisg as they resched csch landing.

While it is pomsible, thersfore; that & worker
wmmﬁmwﬁim%wmmmm
Tloor during this period, we don't now the nawe of sweh
zan&whm%MmmﬁfW, Williems and
Soreen who have to be questloned sgein as o whether they

heard avyume on Vhe floor and whether they hesmd the
elevatonr nove.

The gecond poseible assuppiion is that the glewtor
wvas nob on the DLrth floor ot all, el wes o the sizth

iloor with the pate open ot the Lime that Truly rung for £t
o the Lired floor. This wouldd wesn that stoeobe i the

sinth Dloor woudld bave hel $o clope thoe gate ond delte the
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DID TRULY RUN AHEAD OF BAKER UP THE STAIRS?

The readers ought to ask themselves, whether it would make sense that with a possible gunman
coming down and a police officer behind him with his gun drawn Roy Truly would run ahead and
could be caught in the line of fire?

e Marrion Baker makes only the briefest mention of this part in his Warren Commission
testimony: “Mr. Truly had come up to my side here” while he confronted Oswald. Other
than that there is nothing about this in any of his statements.

¢ Roy Truly on the other hand has plenty to tell, but not at first:

In his first handwritten statement there is no mention of him being ahead at all. Nor is there
anything in his typed up version from November 23.

Neither is there anything about this in his FBI statement from November 22 1963.

His FBI statement from November 23 1963 does not make any mention of this either.

In his Secret Service statement of December 4 1963 he states: “/ had started to go up the stairway
to the third floor when | noticed that the officer was not following, and | heard him say
something. | then went back and found that he was standing near the entrance of the
lunchroom’. Sixteen days after the assassination! He was standing near the entrance of the lunch
room! In this report there is the first mention that Truly was making his way up to the 3™ floor
already. The Secret Service agents (Arthur Blake, William Carter and EImer Moore) interviewed
various TSBD employees and this is where various statements were falsified with insertions of
scenarios that contradicted initial statements. Harold Norman, James Jarman and Bonnie Ray
Williams also ‘made’ statements that directly contradicted their previous affidavits. More about
this in the third paper ‘Anatomy Of The TSBD'

In Truly’'s Warren Commission testimony, it becomes rather colourful.

Mr. BELIN. All right. Then what did you do?

Mr. TRULY. | went up on a run up the stairway.

Mr. BELIN. Okay. And where was this officer at that time?

Mr. TRULY. This officer was right behind me and coming up the stairway. By the time | reached
the second floor, the officer was a little further behind me than he was on the first floor, |
assume-| know.

Mr. BELIN. Was he a few feet behind you then?

Mr. TRULY. He was a few feet. It is hard for me to tell. | ran right on around to my left, started to
continue on up the stairway to the third floor, and on up.

Mr. BELIN. All right. Number 23, the arrow points to the door that has the glass in it.

Now, as you raced around, how far did you start up the stairs towards the third floor there?

Mr. TRULY. I suppose | was up two or three steps before | realized the officer wasn't following me.
Mr. BELIN. Then what did you do?

Mr. TRULY. | came back to the second floor landing.

Defying common sense, with Truly going ahead of the armed Baker facing a possible assassin on
his way down. Truly makes an interesting admission in the very same W.C. testimony:

Mr. BELIN. Did you have any conversation with the officer that you can remember? About where
you thought the shots came from?

Mr. TRULY. Yes. When sometime in the course, | believe, after we reached the roof, the officer
looked down over the boxcars and the railroad tracks and the crowd below. Then he looked
around the edge of the roof for any evidence of anybody being there. And then looked up at the
runways and the big sign on the-roof. He saw nothing. He came over. And some time about then
| said, “Officer, | think” let's back up. | believe the officer told me as we walked down into the
seventh floor, “Be careful, this man will blow your head off.”
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The timing of this remark is just way off; it is something that would have been said whilst on the
way up, not after about ten minutes of having gone through the building already.

In his interview with Truly, Barry Ernest states in The Girl On The Stairs:

Truly told me he was ahead of the policeman by "several feet” when on his way up to the third
floor, he noticed Baker was no longer behind him. Returning to the second floor landing, Truly
found Baker in the lunchroom (P.67).

However, Roy Truly cannot keep up this version of events, as he should. He did some interviews
after the assassination, in the very same week when his Secret Service statement was taken and
this lie was created.

One of which was with Leo Sauvage, a NY correspondent for French newspaper Le Figaro who
wrote The Oswald Affair, which got later re-published in the National Guardian of March 24 1964.

And Joachim Joesten uses this very same paragraph in his book ““Oswald Assassin or Fall Guy?"
from 1967, [age 35.

“We ran to the freight elevators in the back of the building because the front elevators do not go
beyond the fourth floor, but the two freight cars had both been left somewhere up in the top
floors and we took the stairs, the officer ahead of me. When | reached the second-floor landing,
the officer was already at the open door of the lunchroom, some twenty or twenty-five feet
away.”

In the December 7 1963 issue of the Detroit Free Press Truly is quoted by Gene Roberts as saying:
“The policeman ran up the stairs ahead of me and when | arrived on the second floor he had his
pistol out and was confronting Lee Oswald in the doorway of a little lunchroom”. This quote is a
few days after his Secret Service report which initiates this fairy tale of him walking ahead.
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In the New York Journal American of May 24, 1964. Truly is quoted:

“The policeman was a few steps ahead of me and when | got inside the lunch room the officer

was covering Oswald with a gun.”

16-L

*% New York Journal-American, Sun., May 24, 2884

P

" Who Killed President Kennedy?
- Who Was the Man in the Doorway? |

By ALFRED ROBBINS

Bix months sgo today Lee Harvey Oswild fell |

mortally wounded on the cement floor in the base-
ment of the Dallas, Texas, police headquarters.

The following day his body, in a cloth-covered wooden
box, was lowered into a hastily dug grave at the windswept
Rose Hill Cemetery in Fort Worth. .

Interred with him were the secrets that will haunt man-
kind in decades to come. °

‘Whatever Jack Ruby’s motive in pumping & single bullet
into Oswald’s abdomen, he did the cause of justice a monu-
mental disservice.

Justice, as we know it, decrees that a man is innocent '
until proven guilty beyond the shadow of a reasonable doubt.
Technically, therefore, we may refer to Oswald only as the
“glleged assassin” of President John F, Kennedy.

&nd no matter how many millions are willing to accept
the verdict rendered by Dallas authorities that Lee Harvey
Oswald had indeed shot and killed John F. Kennedy, there
will always be a few to proclaim his innocence.

Thers will always be & few to dispute the statement by
Dallas County District Attorney Henry Wade made 24 hours
after Oswald’s arrest: ' z

«T would say withont any doubt that he is the killer.”

_gained wide circulation last t)
“yersary of the Presidents death—involve & photograph taken

jjust a few seconds after the first of two bullets stilled Mr.
- Kennedy’s voice forever.

_‘the President is beg
| then without doubt, Oswal

- framed.
‘tfthat photograph is Billy Lovelady,
‘sination,” he continued.

1 told the agent:
“where Billy lives and he t

" A RAGING CONTROVERSY

1ike the eternal fire that burns before the late Presi-
dent’s grave in Arlington National Cemetery, rumors and re=
ports continue to flame up and cast shadows about the

- ‘when he

Mr. Truly and a' policé officer were the first persons
to see Oswald face-to-face diately after the 1
‘tion. They ran into the Depository puilding just es the Presie
‘dential car swerved out of the motorcade and started speed-
ing towards Parkland Memorial Hospitel.

I “QOswald was in the lunchroom on the second floor,”

‘M- Truly recalled.

‘HE WORKS HERE'

«The policeman Was & few steps ahead of me and when

1 got inside the lunchroom the officer was covering Oswald '

with & gun. Oswald was the only person there.

«qg this boy all right? the policeman asked me. “Ves,
he’s okay, I answered. ‘He works here.
© “Then the officer and I ran up towards the roof,” Mr.
Truly continued. “There was one other employe on the sec-
‘ond floor at the time, a switchboard operator working in an
‘office across from the lunchroom, -

“She saw Oswald walk in right after we left the lunch-
room. He took a Coks from a vending machine and walked
‘out of her office and down one flight of stairs to the street.”

There have been claims that Oswald wouldn’t have had
‘enstgh time to walk to the second floor from the sixth floor
‘before the errival of Mr. Truly and the cop.

2 “Oh, he had enough time,” Mr, Truly sald, “At a fast
wﬁk he could have covered the four flights of stairs in one
‘minute.

“Chances are he heard us running into the building
hed the second floor and ducked into the
Junchroom.”,

. The photograph, then, has been seen by witnesses, and
-im by the FBI, and has been found to be without

circumstances under which the assassination was
Mostly in Europe, but in some areas of the United States

* s well, the story persists that Oswald had been wrongfully
- accused.

The latest of these reports—which, ironically enough,
Friday, the six-month anni-

The photo shows a young man standing in the doorway

The man bears & striking resemblance to Oswald. And

of the Texas School Book Depository on Elm st., from the
“gixth floor of which the fatal shots were fired. ]

- 4¢ it were Oswald standing in the doorway at the very mopient |
inning to slump forward in his aea‘t. |

‘merit in the case for Oswald.
Yet, even without it, there are many arguments that
can be advanced to support any or all of the following

. theories:

© Oswald was innocent.

© QOswald had an or’

© Oswald was the key figure in an international plot,
;or even a national plot for that matter.
2 How valld is each of these theories?
. - THE CLAIM: It was never definitely established that
:Oswald. fired the fatal shots. His fingerprints weren't found
-on_the murder weapon—a 6.5 mm. Carcano carbine with a
.:;lu:loglc sight. Only Oswald’s palm print showed up on
:the rifle.’ : ;

M A~

d Yiad been brutally and

But it s not Oswald.

o yowre talking about and the man

e s another one of my

employes.” '
pEk: said Roy 8. Truly, manager of the Texas School Book
Depository, in & telephone interview from Dallas yesterday. { -| ‘traced:to-Oswald. He had received it %0, 1065, trom |
ture a couple of days after the assas- | i a Chicago mail order house. His wife, Marine, identified:the -

“ first saw the pic

«An FBI agent came to my house and showed it to me, |
“That isn't Oswald, that's Billy Lovelady.” |
days later the FBI took the picturs out to
old them it was him in the photo- ‘
graph. He told the agent he was standing in the doorway |
when the President drove by. |
“The funny thing §s” Mr. Truly related, “that Billy |
doesn't look much like ‘Oswald close-up. He has s different |
hairline and'a different type of face, Don't forget, that pho= |
tograph was taken from a !iistance.'j_ < i .

“A couple of

TRACES OF GUNPOWDER

Paraffin tests after the assassination disclosed traces

-of gunpowder only on Oswald's hands, not his face, indicat-
-ing that he had fired a revolver, but not a rifle.

THE FACT: The gun used to kill President Kennedy was

weapon as Oswald’s. There is a photograph of him holding ;
the weapon. A neighbor who drove Oswald to work the morn- §
ing of the assassination saw him carrying a long, gun-sized |

: Threads from Oswald’s clothing were found among the
‘cartons that the killer had propped his rifle against, Ballisties |
‘testa showed that the bullets recovered from the President’s. '

body had been fired from Oswald’s rifle.

1G4

Three newspaper stories; interviews and quotes from early Dec. 1963. That very same week he did
have a chat with the Secret Service and changed the story around.

WhiCh begs the question that if Baker went ahead of Truly why change the story around? Could
it be to isolate Baker's and Oswald’s encounter at first?
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THE SECOND FLOOR LUNCH ROOM ENCOUNTER.

I will start by submitting a floor plan and various photographs (from Mary Ferrell) that show the
second floor landing and the lunch room, to familiarise yourself with its surroundings. The reader
should be aware that these photographs were taken with a wide-angle lens and everything
appears to be larger and more spacious than it actually is in reality. The photographs’' numbers
correspond with the positions and directions marked on the floor plan. What the reader ought
to observe is that the door with the-closing mechanism (No. 22 on the floor plan and shown on
page 68 as a photograph)), is at roughly a 45-degree angle. This angle limits a person’'s view;
it prevents him/her from looking inside the lunch room; unless they move further away from the
spot where one would arrive just on top of the stairs and on the landing. They would need to go
to where the boxes are located, to obtain a view inside the lunch room.
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Here is a set of extreme detailed drawings made by members of the FBI Exhibits Section of
various areas of the TSBD building. These drawings were made in the first week of December,
1963, and were used in conjunction with the eventual construction of the FBI model of Dealey
Plaza, TSBD, etc. For ref.: FBI File: 62-109060-3961, Box 104A, Folder A1-1.
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Does everyone see how small the so called “vestibule is? Not even 5 feet long!
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Baker and Truly wanted to get to the roof as fast as possible and therefore would not have
strayed far from the stairwells. They would have turned left almost immediately they arrived
on the landing, something Truly actually did, since he was already a few steps ahead towards
the third floor (photos 21A/B/C). Note also the boxes in the same set of pictures 22 A/B/C on
the right, and also the shot from inside the lunch room (25A). Looking out you just see the
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boxes through the window. From a physical point, it would have been impossible to see
anyone inside the lunch room.

The only possible movement through that window would be to spot someone going from
right to left, meaning he would have come from the corridor that would lead to the front
stairs and elevator. The door, was closed when Baker caught the glimpse, and when Truly

arrived it was closed as well!
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There are a few issues with the documentation:

1.

5.

Marrion Baker

In his first affidavit on November 22, he mentions an encounter on the ‘3rd or 4th
floor'. He makes no mention of a lunchroom, instead describing the encounter in an
open area. It states ‘a man walking away from the stairway'. It is hard to believe Baker
lost his sense of direction and mixed up the third or fourth floor with the second floor
lunch room area.

Baker's statement is typed up and signed by him He had plenty of time to think it over
when signing the typed up statement and therefore confirming his first handwritten
report.

In that first statement, Baker describes the person he apprehended as follows: 30 years
old, 5.9" and 165 pounds. Lee Harvey Oswald was 24 years old, 5.9" and weighed 131
pounds. The description Baker gave roughly matches not only Howard Brennan’s; the
so called star witness, but also Arnold Rowland’s description of the man he sees on the
6th floor. Besides, who in their right mind would give Oswald 30 years of age?

Lee Oswald is in full view of Baker while Marvin Johnson takes his statement, at no time
in his statement does Baker point him out as the man he encountered on the 3rd/4th
floor. Johnson does point this out in his statement, but that important finding would
have reflected in Fritz's interrogation on the 22"9. And so would the F.B.l. and S.S. make
mention of this. The encounter is not mentioned until early afternoon of the 23,
Baker's Warren Commission testimony:

Mr. BELIN - When you started up the stairs what was your intention at that?

Mr. BAKER - My intention was to go all the way to the top where | thought the shots had come
from, to see if | could find something there, you know, to indicate that.

Mr. BELIN - And did you go all the way up to the top of the stairs right away?

Mr. BAKER - No, sir; we didn't.

Mr. BAKER - What happened?

Mr. BAKER - As | came out to the second floor there, Mr. Truly was ahead of me, and as | come
out | was kind of scanning, you know, the rooms, and | caught a glimpse of this man walking
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away from this-1 happened to see him through this window in this door. | don't know how come
I saw him, but | had a glimpse of him coming down there.

Mr. DULLES - Where was he coming from, do you know?

Mr. BAKER - No, sir. All | seen of him was a glimpse of him go away from me.

Mr. BELIN - What did you do then?

Mr. BAKER - | ran on over there

Representative BOGGS -You mean where he was?

Mr. BAKER - Yes, sir. There is a door there with a glass, it seemed to me like about a 2 by 2,
something like that, and then there is another door which is 6 foot on over there, and there is a
hallway over there and a hallway entering into a lunch room, and when | got to where | could
see him, he was walking away from me about 20 feet away from me in the lunch room.

Mr. BELIN - What did you do?

Mr. BAKER - | hollered at him at that time and said, “Come here.” He turned and walked right
straight back to me.

Representative BOGGS. And he came up to you, did he say anything to you?

Mr. BAKER. Let me start over. | assumed that | was suspicious of everybody because | had my
pistol out.

Representative BOGGS. Right.

Mr. BAKER. And as soon as | saw him, | caught a glimpse of him and | ran over there and opened
that door and hollered at him.

Representative BOGGS. Right.

Mr. DULLES. He had not seen you up to that point probably?

Mr. BAKER. | don't know whether he had or not.

Representative BOGGS. He came up to you?

Mr. BAKER. Yes, sir; and when | hollered at him he turned around and walked back to me.
Representative BOGGS. Right close to you?

Mr. BAKER. And we were right here at this position 24, right here in this doorway.

Mr. BELIN. And you saw something move through a door which is marked as what number on
Exhibit 4977

Mr. DULLES. Where was he when you first saw him?

Mr. BAKER. At this doorway right here, this 23.

Mr. BELIN. At 23.

As mentioned previously the door is at a rough 45-degree angle, which prevents anyone seeing
much inside the space between the lunchroom and the landing.

But, what is more troublesome, is that the door was closed before Baker went in, and when
Truly came back down it was closed as well.

Baker said he glimpsed someone behind the window moving and then caught up with
him. While that person, allegedly Oswald was inside the lunchroom. This glimpse was never
mentioned before. According to Roy Truly, only just a few days before Baker was giving his
testimony for the Warren Commission in Washington. That is mid-March 1964, 3 %2 months after
the Big Event, the glimpse starts to appear in this scenario.

Mr. DULLES. May | ask you a question? Do you know why it was that the officer didn't follow you
up the stairs, but instead was distracted, as it were, and went with Lee Harvey Oswald into the
lunch room?

Mr. TRULY. I never knew until a day or two ago that he said he saw a movement, saw a man going
away from him.

Mr. DULLES. As he was going up the stairs?

Mr. TRULY. As he got to the second floor landing. While | was going around, he saw a movement.
Mr. DULLES. And he followed that?

Mr. TRULY. That is right.

Representative FORD. He saw a movement in the lunch room or a man go into the lunch room?
Mr. TRULY. He saw the back of a man inside the door - | suppose door No. 23. But that isn't my
statement. | didn't learn about that, you see, until the other day.
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J DIAGRAM OF SECOND FLOOR C

HOUSTON STREET

Cosaissrox Exnbor 407

B1 = Baker's first position
B2 = Baker's 2nd position when confronting Oswald
T = route Truly took.

Mrs Reid's position when encunctering Oswald

212

Warren Commission, Volume XVII: CE 497 — Diagram of the 2nd floor with position markings of
Baker, Truly and Reid.

W.C. Attorney Belin not once asked Baker during his W.C. testimony, if the person he caught a
“glimpse” of through the window of the door on the second floor landing was the same person
(Oswald) he stopped and questioned in the lunchroom seconds later. Nor did he ever ask about
the discrepancies in floors and the lack of a lunchroom description between his first affidavit
and the ones after that!

Truly had walked past already and was making his way up the steps towards the third floor and
the door was shut. The door had a self-closing mechanism (photo 22), and was not a pneumatic
door as stated during the W.C. hearings (just as it was not a vestibule between the landing and
the lunchroom either).

In 1968 Barry Ernest did a rough timing of how long the door would take before it was firmly
shut, and it took 3 seconds to do so (The Girl On The Stairs P.70). The door was the very same
door as per the conversation Ernest had with Truly then. If you look at the Secret Service re-
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enactment video, on page 149, it takes up 5 seconds for someone to open the door and pass
through it and have it closed behind him. So where was Oswald coming from? If the door was
closed and Baker saw a glimpse, then Oswald must have come from the first floor! The distance
from someone going through that door and have it closed behind him would be a lot further
than just inside that tiny hallway. And this is what a lot of researchers subscribe to as a possibility
of Oswald being on the second floor for a coke after the shooting.

Had Oswald come from the sixth floor, then there would be no way to know why Oswald did, for
a speedy escape, not walk down the corridor leading to the front of the TSBD, instead of going
into the second Floor lunch room if he was there. An escaping assassin, calm as a cucumber,
who goes for a coke instead! Nor is there a logical answer as to why Oswald would, after
allegedly shooting J.F.K., be visible behind the glass window of the ‘vestibule’ door when Baker
appeared, and the door being shut?

6. On September 23 1964 the day before the Warren Report is handed to LBJ (so that
means the whole thing is already printed up!), Baker gives an affidavit to the FBL.

S.A. Richard Burnett of the F.B.l. writes down this statement; and there appear to be two
corrections in it with Baker’s initials above them. “Third floor” and “drinking a coke” have been
stricken through. These two corrections are made because Baker was dictating and after a
review, those two bits were stricken through and initialled by Baker. This is hot just some honest
mistake, but another screw-up from Baker. This affidavit and Roy Truly's are being rushed back
to Washington to make sure they are part of the Report! The document below is a recent find
by ROKC at the National Archives.
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But the real question is why would the FBI nheed another statement from Baker and Truly, after
his Warren Commission testimony and the day before the Warren Report is handed to LBJ? The
typed up version of this report does not show these corrections of course!

7.

In Larry Sneed’s No More Silence (pages 124 & 125) Baker states: “Mr. Truly was ahead
of me. As he had turned the corner and started on around toward the third floor
stairwell, | happened to look over in front of me, and about twenty feet away there was
a doorway with a small glass. | caught a movement behind the glass, so | went over,
opened up the door, and saw this man standing approximately twenty feet in this next
room. At that time, | didn't know if it was a coffee room or what. By this time, | had
drawn my pistol on the first flight of stairs. | called to him Hey, you! and he started to
turning around toward me. He didn’'t have time to respond, it was momentary. He
didn't have time to say anything and | didn’t have time to observe him. About that time,
Mr. Truly was beside me, | asked him if this man worked for him or if he knew him, and
he said yes, he works for me.”

In his HSCA testimony, Baker is quoted as: “I hollered to him. He turned and faced me.
Then Mr. Truly came back. | said does this man work here? He said yes.”

Marvin Johnson who takes Baker's statement writes in his report "On about the 4th floor
Officer Baker apprehended a man that was walking away from the stairway on that floor.
Officer Baker then started to search the man” Actual physical contact not reported in any
other affidavit or testimony by anyone else. In addition Johnson states in that very same
affidavit: “When patrolman ML Baker identified Lee Harvey Oswald as the man that
stopped in the Texas School Book Depository building Patrolman Baker was in
the Homicide Bureau and giving an affidavit and Oswald was brought into the room to
talk to some Secret Service men. When Baker saw Oswald he stated: That is the man /
stopped on the fourth floor of the Depository". There is no evidence of any of this, since
it is absent from Baker's handwritten and typed up DPD statement. Moreover, Marvin
Johnson refers to the 4th floor, which is one of the floors Baker referred to in his primary
statement. He also asserts to Baker recognizing Oswald from a line-up. Baker
contradicted this when Allen Dulles of the Warren Commission asked him if he saw Lee
Oswald in the DPD police line-up, Baker answered: "/ never did have a chance to see him
inthe line-up. | saw him when | went to give the affidavit." Marvin Johnson was typing up
a nice lil' fairy tale. Also to consider: if Baker had recognised him there and then, Will Fritz
would have known about this right away and it would show in any of the interrogations
reports.

Stavis Ellis, Baker's commander said during an interview for the Garrison investigation:
"The second part of the conversation was about one of MAJOR ELLIS’s fellow motorcycle
officers This officer (as told by ELLIS) stated he was directly under the building when the
shots were fired They locked the main entrance and after the supervisor arrived he
started up the stairs The building was the Book Depository Upon going up the stairs he
and the supervisor encountered someone on either the third or fourth floor. This person
was drinking water from the water cooler — he did not stop because the supervisor
advised the officer that the man was an employee MAJOR ELLIS stated this officer later
identified the man by the water cooler as LEE HARVEY OSWALD! This is a summation of
the conversation.”

However, this is not the only time Stavis Ellis comments on Baker's actions on that day. In Larry
Snheed’'s No More Silence he says that on the second floor they encountered Oswald having a
coke. And in a telephone interview with Denis Morissette in 1992 he says:

1.

2.
3.

Baker found Oswald on the floor below from where the shooting started. Which would
be the 5th floor.

Oswald was drinking a coca cola and eating a bar of candy when Baker found him.
Marrion Baker should have sealed the building instead.

78


http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2015/07/mffpdf_11941-165.jpg
https://www.amazon.co.uk/No-More-Silence-Assassination-President/dp/1574411489
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2015/07/8013012_orig.jpg
http://www.prayer-man.com/dpd/marvin-johnson/
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2015/10/johnson_marvin-3.jpg
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2015/10/johnson_marvin-3.jpg
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2015/10/johnson_marvin-4.jpg
http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2015/10/johnson_marvin-4.jpg
http://www.prayer-man.com/dpd/stavis-ellis/
http://www.maryferrell.org/showDoc.html?docId=40395&search=stavis_ellis#relPageId=21&tab=page
https://untpress.unt.edu/catalog/3197
https://youtu.be/p3yCYNfUr0k?t=703

Major Stavis Ellis cannot be relied upon when it comes to his statements about the encounter
with Oswald, he gives a different location/scenario on all three occasions. The first account for
the Garrison investigation is most telling. Nevertheless, he is right in condemning Baker for not
sealing the building. Or perhaps that is what Baker did after all, yet no one bothered to mention
he did.

e Jesse Curry was quoted in The New York Times of Nov 24th 1963: “The first officer to reach
the six-storey building, Lieutenant Curry said, “found Oswald among other persons in a
lunchroom.”
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o WiIll Fritz's typed report from December 23 states: “We also found out that this man had
been stopped by officer M.L. Baker while coming down the stairs. Mr. Baker says that he
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stopped this man on the third or the fourth floor of the stairway, but as Mr. Truly
identified the man as one of his employees, he was released. This very same report falsely
claims that Oswald’'s working area was mostly on the second floor!
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Will Fritz's typed report from Dec 23rd 1963.

e Roy Truly’s Statement to the DPD dated November 23rd, 1963: “We hit the second floor
landing the officer stuck his head into the lunch room area where there are coke and
candy machines. Lee Oswald was in there. The officer had his gun on Oswald, and asked
me if he was an employee. | answered yes.”

In Truly’'s November 22 FBI statement: ...and he accompanied the officer immediately up the
stairs to the second floor of the building, where the officer noticed a door and stepped through
the door, gun in hand, and observed OSWALD in a snack bar there, apparently alone. This snack
bar has no windows or doors, facing the outside of the building, but is located almost in the
center of the building. The officer pointed to OSWALD and asked if OSWALD was an employee of
the company, and he, TRULY, assured the officer that OSWALD was an employee.
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Truly’s EBl statement from November 23 1963 says: °‘As they reached the second floor landing,
the officer opened a door to a small lunch room next to the business office on that floor, and
Stuck his gun in the door.’ LEE OSWALD was in the lunch room. The officer asked him if he was
an employee, to which OSWALD replied that he was. TRULY and the officer gave this no
further consideration, inasmuch as OSWALD was an employee, and they ran up to the fifth floor”

Oswald replied.....

Truly’s Secret Service statement from December 4 1963 states “I had started to go up
the stairway to the third floor when I noticed that the officer was not following and | heard him
say something | then went back and found that he was standing near the entrance to the lunch
room and he had drawn his weapon JUst inside the lunch room door Lee Oswald was standing
and the officer was facing him At that time the officer asked me if this man worked here to
which I replied “yes”.

Roy Truly’s W.C. testimony:

Mr. BELIN. What did you see?

Mr. TRULY. | saw the officer aimost directly in the doorway of the lunch room facing Lee Harvey
Oswald.

Mr. BELIN. And where was Lee Harvey Oswald at the time you saw him?

Mr. TRULY. He was at the front of the lunch room, not very far inside he was just inside the lunch
room door.

Mr. BELIN. All right.

Mr. TRULY. 2 or 3 feet, possibly.

Mr. BELIN. Could you put an “0" where you saw Lee Harvey Oswald?

All right.

You have put an “0" on Exhibit 497 (CE 497 has a small ‘O’ near the lunch room door entrance
which contradicts Oswald's position in CE 1110, see above-B.K.)

What did you see or hear the officer say or do?

Mr. TRULY. When | reached there, the officer had his gun pointing at Oswald. The officer turned
this way and said, “This man work here?” And | said, “Yes."

Mr. BELIN. And then what happened?

Mr. TRULY. Then we left Lee Harvey Oswald immediately and continued to run up the stairways
until we reached the fifth floor.

Mr. BELIN. All right. Let me ask you this now. How far was the officer’'s gun from Lee Harvey
Oswald when he asked the question?

Mr. TRULY. It would be hard for me to say, but it seemed to me like it was almost touching him.
Mr. BELIN. What portion of his body?

Mr. TRULY. Towards the middle portion of his body.

Mr. BELIN. Could you see Lee Harvey Oswald’s hands?

Mr. TRULY. Yes.

Mr. BELIN. Could you see?

Mr. TRULY. I am sure | could, yes. | could see most of him, because | was looking in the room on
an angle, and they were this way.

Mr. BELIN. When you say you were looking in the room on an angie...

Mr. TRULY. What | mean-this door offsets the lunch room door.

Mr. BELIN. By this door, you mean door No. 23 is at an angle to door No. 24?

Mr. TRULY. Yes. One this way and the other one is this way.

Mr. BELIN. All right. Could you see whether or not Lee Harvey Oswald had anything in either
hand?

Mr. TRULY. | noticed nothing in either hand.

Mr. BELIN. Did you see both of his hands?

Mr. TRULY. | am sure | did. | could be wrong, but | am almost sure. | did.

Mr. BELIN. About how long did Officer Baker stand there with Lee Harvey Oswald after you saw
them?

Mr. TRULY. He left him immediately after | told him, after he asked me, does this man work here.
| said, yes. The officer left him immediately.

Mr. BELIN. Did you hear Lee Harvey Oswald say anything?
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Mr. TRULY. Not a thing.

Mr. BELIN. Did you see any expression on his face? Or weren't you paying attention?

Mr. TRULY. He didn’t seem to be excited or overly afraid or anything. He might have been a bit
startled, like | might have been if somebody confronted me. But | cannot recall any change in
expression of any kind on his face.

If the door was shut (and it took 3 seconds to close), then how did Truly know Baker was inside
the so called ‘vestibule’ on the second floor? Baker was only a few feet behind him, but whilst
going up two short flights of stairs, from the first to the second floor, quite a distance had been
created between the pair of them. Then for Baker to catch a glimpse, open the door, go inside
and confront Oswald, while Truly is already a few steps on the way up towards the third floor,
and the door being shut when Truly opened it.

o Victoria Adams was asked by Barry Ernest whether she happen to notice any activity in
or around that lunchroom when she passed by on November 22?

"l don't recall noticing anything or anyone on the second floor," she said. "But, remember, |
wasn't looking for anything in the building. My intent was to get outside as quickly as possible.
I can't answer whether anyone could have been in the lunch room. If they were, they should
have been the ones doing the noticing. | mean, here were people running out of the building.
For all anyone else knew, we could have been the ones who did it. Do you know what | mean?"
(P.252)

From a physical point of view, already it seems highly unlikely that the second floor lunch room
encounter actually happened.

Roy Truly CBS Interview

Here is Roy Truly being interviewed by CBS continuing his fairy tale.
Oswald himself never said he was in the second-floor lunchroom during or after the shooting.
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In Captain Will Fritz's report it says: 7 asked him what part of the building he was in at the time
the President was shot, and he said that he was having his lunch about that time on the first
floor.

In the joint Bookhout-Hosty report: ‘Oswald stated that he went to /lunch at approximately noon
and he claimed he ate his lunch on the first floor in the lunchroom; however he went to the
second floor where the Coca-Cola machine was located and obtained a bottle of Coca-Cola for
his lunch. Oswald claimed to be on the first floor when President John F. Kennedy passed this
building.

Oswald said he was on the first floor having his lunch, after getting the coke, when President
John F. Kennedy passed by the Texas School Book Depository.

S0 75-90 seconds after the shooting Baker burst into the second-floor lunchroom pointing a gun
to Oswald’s stomach, yet Oswald tells the police that he was on the first floor during the
shooting! If this does not have alarm bells going off then | do not know what does.

And why did he do this? Because it was his alibi. Oswald got the coke to have with his lunch,
which he ate in the Domino Room and then made his way forward to the front when the
commotion of the arriving motorcade drew his attention.

Executive Action Lunch Room Encounter

“'

Here is the second floor lunchroom encounter from Executive Action.

Here are some of the first public reports of a lunchroom altercation; it is from Jack White's
archive at Baylor in a document called “Escape”. This document shows a timeline of press
releases and reports during and after the assassination.

11/23/63 Dallas - The first suspicion of the slim, black-haired man was by a policeman who
saw Oswald in the building lunchroom. The officer pulled a gun on Oswald, but
when the manager said Oswald worked there, he was allowed to go. AP, 1:50 p.m.,
CST, Peggy Simpson. This is the very first public announcement of a lunch room
encounter, about 25 hours and 20 minutes after it a/leged/y happening.

11/24/63 Dallas - Oswald was found by police on the second floor of the building shortly
after the shooting, calmly opening a soft drink. The policemen drew a gun on
him and asked the manager if he knew Oswald. The manager said Oswald was an
employee and the police left. Another policeman let Oswald out the front door
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11/24/63

12/7/63

1/2/64

2/21/64

2/21/64

of the building after confirming again that he was an employee. AP, 7:58 p.m.
CST.

Dallas, [11/23] - The first officer to reach the six-story building, Lieutenant Curry
said, found Oswald among other persons in a lunchroom. New York Times, Donald
Jansen.

Dallas - The assassin dashed to the opposite corner of the building and tossed the
rifle behind a stack of boxed basic readers. Then he ran down the rear staircase,
stopping at the second floor. AP, 9:39 p.m., Jules Loh.

. Chief Curry, for instance, in one of his numerous interviews, said on Saturday
that Lee Oswald was in the lunchroom -- "among others." But those "others" were
never mentioned again. And on Saturday night, when the chief of the Dallas
Homicide squad, Captain Will Fritz, indicated that the crime was solved as far as
he was concerned.-..."it's a cinch" --he mentioned the fact that Oswald was in the
building to support his belief. But Oswald was not alone in the building. ...The
Reporter, Oswald in Dallas: A Few Loose End’s, Leo Sauvage, p. 24.

Truly and a policeman ran into the building to the elevators but found they were
not running. I[Later it was determined that an elevator gate had been left open
on a floor above.l Life, p. 80

Oswald came out of the lunchroom a few moments later with a Coke in his hand.
A woman switchboard operator saw him and said, "Wasn't that terrible, the
President being shot?" Oswald muttered something, which she didn't
understand. He walked through the office, down the steps to the first floor and
out the front door. It was about 12:35. L/fe, p. 80.

As far as the info was publicly available it took more than 24 hours before the first report of a
lunch room encounter was published and the day after there is even talk of two encounters,
with the first encounter to be with more than one police officer.

THE SECOND FLOOR
STORY/AS THE STORY
THAT YOU WILL TELL..

By Stan Dane.
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OSWALD'S LOCATION DURING THE SO CALLED 2ND FLOOR LUNCH

ROOM ENCOUNTER AND JUST AFTER.

TEXAS SCHOOL BOOK DEPOSITORY
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ComMmmissioN ExHiBIT No. 1118

Route and positions of Oswald, Truly and Baker on the 2nd floor of the TSBD.

Above you can see Commission Exhibit N0.1118 showing Oswald’s alleged route and encounters
with Baker & Truly and later on with Mrs. Robert Reid.

Roy Truly in his first statement for the DPD (November 23) and the FBI (November 22/23)
just mentions Oswald being inside the lunch room, he gives no specifics.
In the Secret Service report of December 4 1963 Truly states: “Just inside the lunch room door,

Lee Oswald was standing and the officer was facing him.” This contradicts with Baker's WC
testimony.

In the NYHT of November 27 Truly says: “On the second floor, he stuck his head into a snack bar
we have and saw Oswald sitting at one of the tables.”

In his Warren Commission testimony, he states:

TRULY (talking about the ‘vestibule’ door): | think | opened it. | opened the door back and leaned
in this way.
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BELIN: What did you see?

TRULY: | saw the officer almost directly in the doorway facing Lee Harvey Oswald.

BELIN: And where was Lee Harvey Oswald at the time you saw him?

TRULY: He was at the front of the lunch room, not very far inside, he was just inside the lunch
room door.

BELIN: All right.

TRULY: 2 or 3 feet, possibly. | could see most of him, because | was looking in the room at an
angle, and they were this way... | noticed nothing in either hand...

e Marrion Baker’'s handwritten statement of November 22 he says: “as we reached the third
or fourth floor. | saw a man walking away from the stairway.”

In Baker’s W.C. testimony, the following exchanges happen:

Mr. BELIN - Where were you at the time you hollered?

Mr. BAKER - | was standing in the hallway between this door and the second door, right at the
edge of the second door.

Mr. BELIN - He walked back toward you then?

Mr. BAKER - Yes, sir.

Mr. BELIN - | hand you what has been marked Commission Exhibit 497 which appears to be a
diagram of the second floor of the School Book Depository, and you will notice on this diagram
there are circles with arrows. | want you to state, if you will, what number or the arrow
approximates the point at which you were standing when you told him to “Come here”. Is there
a number on there at all or not?

Mr. BAKER - This 24 would be the position where | was standing.

Mr. BELIN - The arrow which is represented by No. 24, is that correct?

Mr. BAKER - That is correct.

Mr. BELIN - On Exhibit 497. When you first saw him in which direction was he walking?

Mr. BAKER - He was walking east.

Mr. BELIN - Was-his back was away from you, or not, as you first saw him?

Mr. BAKER - As | first caught that glimpse of him, or as | saw him, really saw him?

Mr. BELIN - As you really saw him.

Mr. BAKER - He was walking away from me with his back toward me.

Mr. DULLES - Can | suggest if you will do this, put on there where the officer was and where Lee
Oswald was, or the man who turned out to be Lee Oswald, and which direction he was walking
in. I think that is quite important.

Mr. BELIN - Yes, sir. We are going to get to that with one more question, if | can, sir. When you
saw him, he then turned around, is that correct, and then walked back toward you?

Mr. BAKER - Yes, sir.

Representative BOGGS - He came up to you?

Mr. BAKER - Yes, sir; and when | hollered at him he turned around and walked back to me.
Representative BOGGS - Right close to you?

Mr. BAKER - And we were right here at this position 24, right here in this doorway.

Mr. DULLES - Could you tell us anything more about his appearance, what he was doing, get an
impression of the man at all? Did he seem to be hurrying, anything of that kind?

Mr. BAKER - Evidently he was hurrying because at this point here, | was running, and | ran on
over here to this door.

Mr. BELIN - What door number on that?

Mr. BAKER - This would be 23.

Mr. BELIN - All right.

Mr. BAKER - And at that position there he was already down here some 20 feet away from me.
Mr. BELIN - How close was your gun to him if it wasn’t the face whatever part of the body it was?
Mr. BAKER - About as far from me to you.

Mr. BELIN - That would be about how far?

Mr. BAKER - Approximately 3 feet.

In his HSCA testimony, he stated: "and this old boy was walking away!”
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In On Trial Lee Harvey Oswald, Baker indicates on the floor plan (starting at 02:09 in the video
below) where he stood, just on top of the landing, when he saw movement behind the
window. He opened the door, went in and called back Oswald with “Come Here". Mr. Truly was
at his side!

Vince Bugliosi then rattles of some standard questions and the defense makes an even bigger
mockery of questioning Baker. Just watch from 03:41 when Gerry Spence takes over from
Bugliosi and introduces a close-up of Altgens 6.

ON TRIAL LEE HARVEY OSWALD PART ZJWITNESS MARRION BAKER

e Otis Williams stated in “No More Silence”: “I didn't see Oswald on the day of the
assassination. "He apparently walked back through the office, but | didn't see him.”

¢ |n the Philadelphia Sunday Bulletin of December 1 it says: Oswald was standing near a
coke machine. “Do you work here?” shouted the police man at Oswald thrusting his gun
at him.

The coke machine was not located near the entrance of the lunch room it was half-way
down, but it's the “Do you work here?” that is different since all other accounts point to
Baker asking Truly and not Oswald. Philadelphia Sunday Bulletin December 1 1963

e The Washington Post of December 1 1963 (on page 90) states: “As they made their way to
a back stairway, the policeman saw Oswald standing beside a drinks machine sipping
from a Coke bottle.”

e In The Washington Evening Star of November 29 1963 it says: “Mr. Truly said that the
policeman had his gun on Oswald as the youth leaned against the counter and said does
this man work here?” Washington Evening Star November 29 1963

e Mrs. Robert Reid, who was also a secretary (clerical supervisor) of Roy Truly. Her name
pops up at first in Roy Truly's handwritten DPD affidavit from November 23 | personally
find Roy Truly’s actions that day very suspicious and find the addition of Reid’'s hame
rather telling. Reid stated that she encountered Lee Oswald just after the so called lunch
room encounter. Truly and Reid had their statements taken by Jim Leavelle btw. | will go
into depth about Leavelle's actions in my next paper Anatomy Of Lee Harvey Oswald's
Interrogations, it is anything but positive the way he handled matters on the 22n9, 23
and 24t
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H;rvey Oswald after the so-called second floor lunchroom encounter in J.F.K. The Movie.-W.B.

Mrs. Robert Reid and Lee

But there are a few issues that are quite key with Mrs. Reid's observations:

1. Oswald wore a white t-shirt, whereas Baker stated he wore long sleeved brownish shirt.

2. Oswald had a coke (which was inserted at the top in her handwritten statement on
November 24, but appears as well in the November 26 FBI affidavit. It was Oswald who
mentioned to Fritz he had gotten a coke from the second floor lunchroom, but Reid’s
D.P.D. affidavit is the very first mention of a coke in Oswald’s hands. She also tells the
same story in her Secret Service report from December 4 1964. And also in the Secret
Service report from Dec 7 1964.

3. If she was so certain the shots came from above her, why on earth did she go back
inside as fast as she said she had? The gunman was still in the building!

Then Reid’'s hearsay is also written down in Pauline Sanders’ FBI statement from Nov. 24th, on
page 2, as she had a telephone conversation with Sanders and this is declared as gospel. But
what is most damning, is that the office Mrs. Reid saw Oswald walk though was occupied by
someone else at that time, someone who stayed behind in the office, while everyone else had
left to watch the motorcade. Her name was Geneva Hine.

It gets even better: in March 2018 Karen Westbrook is interviewed by Stephen Fadin of the 6
Floor Museum in Dallas. During that interview she remarks at 29:17 where she starts to relay the
conversation she apparently had with Mrs. Robert Reid, the clerical supervisor. The most
astonishing bit is she had that convo after the assassination, on the very same day, while people
were locked-in the office by the police and they were milling around inside it. Mrs Reid said Lee
came in with a coke in his hand and asked “what's all that excitement all about.” And she
answered “OMG someone shot the President.” And Karen Westbrook Scranton then says
“Whether that's true and fits in with the timeline of the story. That was Mrs Reid's story, seeing
Lee after the assassination.”

Think about it, Lee asked what the commotion was about? Mrs Reid described Lee’s manner as
almost non-responsive, he had said something that she could not understand. And she said all
this to everyone inside the office within an hour after the assassination? Molina could have
confirmed that, but he did not, nor did anyone else. Especially Geneva Hine would not relay that,
since she was alone in the office between 12:25-12:35! And she saw Reid, Stanton, Reed, Molina
and others come in about 25 mins after.

e GenevaHine

Geneva Hine stayed behind in the second floor office. She noticed that the phone lines and the
power was shut down while the motorcade passed the building. After the shooting, she went
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into the corridor to knock on a few doors of neighbouring offices and got no reply from anyone
(even though she heard someone on the other side of the door speaking on the phone). She
then went back into the office and said as per her Warren Commission testimony that she saw
Reid come back into the office as part of a group.

Hine's FBI statement from Nov 23" states:

1. She was alone in the office between 12:25 and 12:35 (Oswald was supposed to have left
one minute after the encounter which allegedly happened two minutes after the
shooting! So that is gone in three minutes!

2. She was aware of who Oswald was, not knowing his nhame though, but that he would
come to the 2"? floor to get change for the Coke machine from one of the other
employees and that she did NOT see him on Nov. 22!

3. The first person to arrive in the offices was a police man, who told her not to leave.

During Hine's Warren Commission, testimony at the end Joseph Ball tries to sow a few seeds of
doubt into the Q&A. One ought to ask themselves whether under questioning you would trip
up your supervisor? Would you be willing to sit quite close in the office to someone you had
basically called a liar in front of the W.C.? Would your job still be safe? She knew what happened
to Joe Molina.

Mr. BALL. When you came back in did you see Mrs. Reid?

Miss HINE. No, sir; | don't believe there was a soul in the office when | came back in right then.
Mr. BALL. Did you see anybody else go in through there?

Miss HINE. No, sir; after | answered the telephone then there was about four or five people that
camein.

Mr. BALL. Was there anybody in that room when you came back in and went to the telephone?
Miss HINE. No, sir; hot to my knowledge.

Mr. BALL. Did you see Mrs. Reid come back in?

Miss HINE. Yes, sir; | think | felt sure that | did. | thought that there were five or six that came in
together. | thought she was one of those.

Mr. BALL. Mrs. Reid told us she came in alone and when she came in she didn’'t see anybody
there.

Miss HINE. Well, it could be that she did, sir. | was talking on the phones and then came the
policemen and then came the press. Everybody was wanting an outside line and then our vice
president came in and he said “The next one that was clear, | have to have it and so | was busy
with the phone.

Mr. BALL. From the time you walked into the room you became immediately busy with the
phone?

Miss HINE. Yes, sir; sure was.

Mr. BALL. Did you see Oswald come in?

Miss HINE. My back would have been to the door he was supposed to have come in at.

Mr. BALL. Were you facing the door he is supposed to have left by?

Miss HINE. Yes, sir.

Mr. BALL. Do you recall seeing him?

Miss HINE. No, sir.

Mr. BALL. Do you have any definite recollection of Mrs. Reid coming in?

Miss HINE. No, sir; | only saw four or five people that came by and they all came and were all
talking about how terrible it was.

Mr. BALL. DO you remember their names?

Miss HINE. Yes, sir.

Mr. BALL. Who were they?

Miss HINE. Mr. Williams, Mr. Molina (spelling), Miss Martha Reed, Mrs. Reid, Mrs. Sarah Stanton,
and Mr. Campbell; that's all | recall, sir.

There is enough to doubt Mrs. R. Reid's story.

How could Geneva Hine have missed both Reid and Oswald when she was at that front desk
where she was occupying the phones? Where Reid is supposed to have come in and Oswald to

89


http://www.prayer-man.com/wp-content/uploads/2015/09/Geneva-Hine-FBI-Statement-11.jpg
http://www.prayer-man.com/tsbd/joe-molina/

have gone out, have an exchange and not being noticed by Geneva Hine? Though Hine was able
to name every one of the group of people that came in much later.

Hine said that Ochus Campbell, Joe Molina, Sarah Stanton, Martha Reed, Otis Williams and Mrs. R.
Reid came back in at the same time. Joe Molina testified at the HSCA that Campbell and he were
downstairs when Forrest Sorrels came in and wanted the building sealed. That puts, from a
timing perspective at least, heavy strain on Reid’s statement.

Commission Document 496 - FBI Booklet Entitled “Texas School Book Depository: main entrance to office space from
the front.
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e Martha Reed’s affidavit from the 26 states that she talked with Hine and Reid after she
went back up stairs.
‘ I

FD-302 (Rev. 3-3-59) FEDERAL BUREAU OF INVESTIGA..ON

1 Date __11/26/63

The following investigation was conducted by SA NAT A,
PINKSTON

AT DALLAS, TEXAS:

Mrs. MARTHA REED, 338 West Tenth, Dallas, advised that
she 1s employed in the second floor offices of the Texas School
Bgok Depository, 411 Elm, Dallas, and in such employment knows
LEE HARVEY OSWALD by sight since he is employed by the same
company however she 1s not personally acquainted with him. She
does not recall having seen OSWALD at all on November 22, 1963,
She was on the sldewalk on the north side of Elm, about one-half
way between Record and Houston Streets, at approximately 12:30 PM
on November 22, 1963, when she heard what she thought were shots,
however, she did not know where the shots came from, She went up
the front stalrs of the Texas School Book Deposiltory building to
the second floor offices where she spoke to Mrs, HEID and Mrs, HINE,
told them about the shooting of the President, which she had heard
on the street, then returned to the front door of the bullding
but the police would not let her out of the building. She then
-returned to her office, but did not see OSWALD and did not sée
‘anyone with a gun or see anyone fire any shots and has not seen
OSWALD with a gun,

on 11/23/63 .,  Dallas, Texas File # DL 89-43
SA GEORGE CARLSON, and
by Special Agent NAT A, PmTON/ng — Date dictated 11/24/63
) £

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.

Yet Reed and Stanton are with Molina downstairs, according to Joe Molina's statement to B.L.
Senkel on page 43.

Altogether, it seems more than likely that Mrs. R. Reid gave a false statement and backed Truly
up with a fairy tale of a story to have Oswald being present on that 2" floor.
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DID LEE OSWALD HAVE A COKE DURING THE ENCOUNTER?

JFK, 1991. Warner Brothers.

Oswald holding a coke gets mentioned quite a few times. The first uttering about it as an insertion in Mrs Reid’s
testimony. The coke that Oswald had gotten from the machine while the power was supposedly off?

Who said what?

e Marrion Baker makes no mention of any Coke in his affidavits from November 1963. In his
Warren Commission Testimony Baker says:

Mr. BELIN. Was he carrying anything in his hands?

Mr. BAKER. He had nothing at that time.

Mr. BELIN - All right. | see a coke machine off on the left. When you saw Oswald after you got to
this doorway inside the lunchroom, had he gone as far as the coke machine?

Mr. BAKER - | didn't notice the coke machine or any item in the room there. All | was looking at
was the man, and he seemed to be approximately 20 feet down there from me.

His September 23 1964 FBI Statement states at first, that he was having a Coke, but this gets
stricken through and initialled by Baker.In the Typed Report(and HERE also) the stricken
through bits are obviously missing. Baker never mentioned a coke before, ever!

e Roy Truly during his W.C. testimony:

Mr. DULLES. Did he have a coke?

Mr. TRULY. No, sir.

Mr. DULLES. No drink?

Mr. TRULY. No drink at all. Just standing there.

Truly is also interviewed by Barry Ernest in 1968, on page 68 in The Girl On The Stairs Ernest
mentions the following exchange:
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"Was Oswald holding a bottle of coke or did he have anything in his hands?"
"I know this is important,” Truly said. "but | can't recall one way or the other. He may have been
or he may not have been. Ijust don't know."

e Albert Jenner, aformer senior WC counsel, said that when Baker saw Oswald in the lunch
room, Oswald was holding a Coke in his hand. Said Jenner, during a radio program on
December 23 1966: “the first man this policeman saw, was Oswald with a bottle of Coke”
(17:226)."

e Mrs. R. Reid's handwritten statement from Nov 23rd has “He had a coke in his hand”
inserted at the top of the page. There is of course no trace of this “insertion” in her typed
up statement, it is fitted in.

During her Warren Commission testimony:

Mrs. REID. Well, | kept walking and | looked up and Oswald was coming in the back door of the
office. | met him by the time | passed my desk several feet and | told him, | said, "Oh, the
President has been shot, but maybe they dian't hit him. "

He mumbled something to me, | kept walking, he did, too. | didn't pay any attention to what
he said because | had no thoughts of anything of him having any connection with it at all
because he was very calm. He had gotten a coke and was holding it in his hands and | guess
the reason it impressed me seeing him in there | thought it was a little strange that one of -
the warehouse boys would be up in the office at the time, not that he had done anything
wrong. The only time | had seen him in the office was to come and get change and he already
had his coke in his hand so he didn't come for change and | dismissed him. | didn't think
anything else.
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e Otis Williams in No More Silence (page 118): Mrs. Reid said she spoke to him and told him
that the President had been shot, and he didn’t respond. He just kept walking out. I'm
told that Oswald was seen after Truly and the officer came in the lunch room. He and the
officer thought the shots had come from the roof, and as they were going up steps, the
officer saw Oswald with a Coke and said, “Who's that?’ Truly responded, “Oh, he works
here,” and they went on”.

e Leo Sauvage in the Lowell Sun from December 26 1963. Already displayed near the top of
this essay “At that moment we are told officially Oswald was already in the lunchroom
with a Coca-Cola bottle in his hand. This means that, assuming he was the assassin, he
had to cross the floor from the window where the shots were fired to the opposite side
of the building in order to reach the staircase (after concealing the rifle behind some
packing boxes), run down four flights of stairs, walk to the lunch room, put a dime in the
vending machine and open the bottle. Truly and the policeman did not report that
Oswald was panting nor show other signs of having been running.”

e Stavis Ellis in No More Silence (p 151): “That’s when they encountered Oswald drinking a
coke on the second floor.” In 1992 while talking to Denis Morissette he said that “Oswald
was arinking a coca cola and eating a bar of candy when Baker found him.”

The article on the next page from The Medicine Hat News, is a diligent piece. It brings up Baker’s
handwritten FBI Sept. ‘64 report. And you also have to ask yourself that that particular sentence
doesn’t rhyme with his so called glimpse through the door at all. How could he have gotten that
coke so fast?
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Did Lee Harvey Oswald have an alibi?

NEWS ‘staff writer Gord
Pollard has completed an-
other article on the Kennedy
assassination in which he dis-
:lu‘;s‘cs Lee Harvey Oswald's

hot.

A iated Press aph-

. doorway.

son standing in the Depository

This figure bears
strikingresemblance to Lee
Harvey Oswald but officials
have stated that the person in
the picture is really Billy Love-

lady, another employee of the
D

er James Altgens was standing
about 30 feet from the Presi-
dential limousine when John
Kennedy received his fatal head
wound and' only ‘seconds later
took the now. famous photograph
of the motorcade which: shows
in the background the .entrance
of the Texas School Book De-
. pository. )
" The controversy concerning
this picture centers on the blur-
red image of a mysterious.per-

¥ Y i s

In a recent conversation with
James Altgens in Dallas, the
veteran photographer told me
that neither he nor any of his
colleagues has been able to take
a picture of Billy Lovelady.

“It seems very strange,” he

-observed, “for I really can’t

think of any reason why Mr.

‘Lovelady should refuse to allow

even one photo of himself to be
taken.” .
“If I were in his position, I

Gordon Pollard

- would certainly- have some pic-

tures taken to settle the matter
for once and for all.”

Mt. Altgens noted also that
a newspaper photographer was
sent from Fort Worth to take a
picture of Lovelady but was
arrested by the police and told
to leave the city at once.

. But perhaps the most. start-
ling aspect of the famous Alt-
gens photo has received the
least attention: the guestion of
the clothing worn by the figure

.in the dooway.

The man at the entrance ap-
pears to be wearing a white
undershirt and a dark shirt or
jacket. At the time of the assas-

sination Lovelady was clad in
a shirt with black and white
vertical stripes which was but-
toned to the neck. But at the
time of his arrest Oswald was
wearing a dark blue shirt over
a white T-shirt.

Only moments after James
Altgens had taken this picture,
Motoreycele Officer Marrion Bak-
er and Depository Superintend-
ent Roy ‘iruly entered the De-
pository and ran up one flight
of stairs to the second floor
lunchroom where they saw Os-
wald standing calmly.

This confrontation raises one
of the most crucial questions in
the entire Kennedy assassina-
tion controversy: could Oswald
have run from the southeast
corner window on the sixth floor
to the lunchroom on the second
floor in time for the meeting
with Baker and Truly?

The Warren. Commission con-
ducted two tests. In the first
Baker reached the second floor
landing in one minute, 30 sec-
onds and in the second he ran
the course in one minute, 15
seconds. - Secret Service Agent
John Hewlett covered the dis-
tance from the sixth floor to the
linchroom in one minute, 18
seconds the -first time and in
one minute, 14 seconds in the
second test.

Therefore, taking the longest
time of Howlett — Oswald (one
minute, 18 seconds) and the
shortest time of Baker (one
minute, 15 seconds), Oswald
would have arrived three sec-
onds after Baker. '

In other words, the Warren
C ission itself d
that Oswald had an-alibi ac-
cording to the fundamental prin.
ciple of American law that any
uncertainty or ambiguity be in-
terpreted to the adventage of
the accused.

Even if we take the. shortest
time of Howlett — Oswald (one
minute, 14 seconds) and the
longest time of Baker (one min-
ute, 30 seconds), Oswald is only
16 seconds away from his
alibi.

1t is important to note also.

that the tests carried out by
Agent, Howlett did not allow for
the time required to clean and
hide the rifle nor did they pro-
vide for the delayed mechanical
closing of the lunchroom door.

What is especially’ peculiar,
however, is the mystery of the
vanishing bottle of Coke. The
Warren Report maintains that

Oswald had nothing in his hands -.

when seen in the lunchroom. al-
though both Baker and Truly
stated at first that he was hold-
ing a bottle of Coke, Both police

4

Medicine Hat News May 3, 1967.
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Captina Fritz and FBI Agent
James Bookhout reported that
Oswald himself mentioned the
Coke during. his interrogation.

Commission Exhibit No. 3976
on page 679 of Volume XXVI of
the Commission's Hearings and
Exhibits is a photocopy of a
handwritten deposition made by
Marrion Baker who writes: “On
the second floor where the lunch
room is located, I saw a man
standing in the lunchroom,
drinking a Coke.” Though still
clearly legible, the words
“drinking a Coke” have been
crossed out.

If Oswald was indeed drink-
ing a bottle of Coke, his alibi
wouid be almost incontestable
and, even without the Coke, it
seems very probable,

During questioning on the
night of the assassination, Os-
wald told FBI Agent Bookhout
that he was having lunch in the
second floor lunchroom immed-

- jately before the shooting and

had noticed two men walking
by in the hallway, He recalled
that one of them was. “Junior.”
James ‘“‘Junior” Jarman testi-
fied -that he had indeed 'walked
past the lunchroom at the time
mentioned by Oswald.

This would seem to leave open
three possibilities: (1) that Os-
wald was on the sixth floor
but made an amazing guess
that out of 90 workers in the
Depository Jarman would be
passing the lunchroom at that

‘particular time; (2) that Oswald

was on the sixth floor but was
capable of looking through four
solid walls and’ consequently ob-
served Jarman’s movements; or
(3) that Oswald was not on the
sixth floor but was instead
having lunch on the second
where he noticed Jarman in the
haliway.

Perhaps the most crucial
single item of evidence in de-
termining Oswald’s innocence or
guilt, however, is a photograph
taken during the shooting by an
eyewitness named Mary Ann
Moorman.

This photo was taken just
after the first shot had been
fired and showed in the back-
ground the Texas School Book
Depository. Deputy Sheriff
John Wiseman who took the

* photo from Mrs, Moorman ad-
mitted that the background in -

the picture included the south-
east corner window on the sixth
floor of the Depository.

But this photograph has been
suppressed without any explan-
ation being offered and Mary
Ann Moorman was not called
as a witness by the Warren

. Commission,.

Nov. 23rd Special Agents James P. Hosty and James W. Bookhout produce a report based upon
the previous day's interrogation of Lee Harvey Oswald. The coke gets a mention here:

Oswald stated that he went to lunch at approximately noon and he claimed he ate his lunch on
the first floor in the lunchroom,; however he went to the second floor where the Coca-Ccola
machine was located and obtained a bottle of Coca-Cola for his lunch. Oswald claimed to be on
the first floor when President John F. Kennedy passed this building. .

BTW there is no mention of no encounter, Baker or Truly in that statement.

On the 24t after Oswald's death, Bookhout comes with his solo report and in more detail on
the issue of the Coke:



Oswald stated that on November 22, 1963, at the time of the search of the Texas School Book
Depository building by Dallas police officers, he was on the second floor of said building,
having just purchased a Coca-Cola from the soft-drink machine, at which time a police officer
came into the room with pistol drawn and asked him if he worked there. Mr. Truly was present
and verified that he was an employee and the police officer thereafter left the room and
continued through the building. Oswald stated that he took this Coke down to the first floor
and stood around and had lunch in the employees’ lunch room.

The Fritz interrogation notes make a mention as well.

Claims 2nd Floor Coke when off came in /
to 1st fl had lunch /

The notes are thoroughly discussed later on.

And in Fritz's interrogation report

“l asked him what part of the building he was in at the time the President was shot, and he
said that he was having his lunch about that time on the first floor. Mr. Truly had told me that
one of the police officers had stopped this man immediately after the shooting somewhere
near the back stairway, so I asked Oswald where he was when the police officer stopped him.
He said he was on the second floor drinking a coca cola when the officer came in.”

The following snippet of Fritz's WC testimony shows him stuttering through his bit and that
despite Roy Truly's statement(s) he moved the encounter from the back stairway to the lunch
room. This is odd by itself and indicated that Truly never told him about the lunch room
encounter. Fritz with this statement says basically that Truly was wrong, and what was the
actual investigation into this for them to come to that conclusion then?

Mr. BALL. At that time didn't you know that one of your officers, Baker, had seen Oswald on the
second floor?

Mr. FRITZ. They told me about that down at the bookstore; | believe Mr. Truly or someone told
me about it told me they had met him--1 think he told me, person who told me about, /
believe told me that they met him on the stairway, but our investigation shows that he
actually saw him in a lunchroom, a little lunchroom where they were eating, and he held his
aun on this man and Mr. Truly told him that he worked there, and the officer let him go.

Mr. BALL. Did you question Oswald about that?

Mr. FRITZ. Yes, sir: | asked him about that and he knew that the officer stopped him all right.
Mr. BALL. Did you ask him what he was doing in the lunchroom?

Mr. FRITZ. He said he was having his lunch. He had a cheese sandwich and a Coca-Cola.

Mr. BALL. Did he tell you he was up there to get a Coca-Cola?

Mr. FRITZ. He said he had a Coca-Cola.

Harry Dean Holmes U.S.P.S. inspector, who was part of the last interrogation of Oswald, writes
in his Dec. 17t report.
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Jalles, Texas =le 12-17-63

20 estied 1f he dddn't bring o cock with him the next morning to work, he
geated that he did, and vien cslied ea to the contenis of tho oack, he ot:.t(:fl
“hat 1% contained his lunch. Then, whcn aslicl cs to the cize or chgpe of tho
cack, he czid "Oh, I don't rccall, it moy have a cmall gack or a largo f1¥al sk
you den't clveys £ind one thot Just £i%s your sandwiches." Waea esked as %o
vaere he pleeed the sack whea he got in the car, he said in his lap, or possibly
the Lront ccat beside him, as ho clweys did beccouse he didan't want to get it
crushed. e denied that ho placed any packefe in the beck peat. Whea adviced
thel the driver stated %hat he hed brousht out a long porcel and ploced it in
©he back ceat, he stated "Oh, ho rmst be ulstcken or elge thinling about coma
ceiier time vhea he picied me up."

ihen ashied o5 to his wherecbouts ot the time of the shooting, he stated that
vaen lunch time came, and he didn't 6oy vhich floor he wes on, he sctd cac of
The Iegro crployecs invited him o cat lunch vith him and he ctzied "YCou o

o1 dovm end send the elevator beelk up and I will Join you in a few minutes."
Zclore he could finich whatever he wos doing, he stated, the commotion
cwxrounding the assascination too': placc and when ho went down stelrs, a police=-
n quectloned him es to his 1dentdTication and his boss giated that "he 10 one
of our cwployces"” whercupon the policeman hed him step asilda nomentorily.
Tolloving this, ho cirply wallked ous the front door of the building. I doa't
recell that anyone acked why he left or where or hov he went. I Just presuzad
that this hed beea covered in an carlier questioning.

A. J. IODDCLL IDETIFICATION CADD~~~Captein Feitz aslied him 1f he lnow onycne
Ty the neme of A. J. Tdell end ha denied that he ddd. When est:ed if ho hod
cever used this narmo cs en alies, he alco mode a denial. In fact, he stated
that Lie hed never used 4ho nance, didn't lnow anyone by this nanae, cad never
had heaxd of the nane before. Captain Tritz then csked hinm obout the I.D.
¢exd he hed in his pocket bearing sueh o name and ho flared up end gicted
"I've told you all I'm coing to edbout that card. You took notes, Juct read
then for yowrcelf, 1f you went to refrech yowr remory.” Ho told Caotedn Fritz
thet "You have the card. Ilow you Lnow es ruch obout 1t a3 I do.”

e R e R KR A NN AR R M H SN UM R SHHARH R RS R XS H

<bout 11:00 a.m. or a fow minutes thercofter, someone heniled through the dooxr
ceverel honzers on which there were coue trousers, shirtc, end a counle cf
sirecvers.  Vhen esked 1€ ho wenbed 4o change eny of his clothes before being
“ransierred to the County jeil, he scid "Just give me ornc of those sweaters.”
I'e didn't 1ike the one they handed hin end insisted on putting on a bLlaclk
slip-overaorecter thet hed goma Jegeed holes in 1t near the front of the right,
cioulder. Onc cuff wag rclecsed while he 8lipped this over the head, follcwing
viich he wos cgain cuffed. Durins this chenge of clothing, Clief of Polico
Curry come into the rvon and discussed gsomcthing in an inaudible underione with
Coptodn Irlvz, epparcatly for tho purpocae of not letting Oswald hear what wag
teoing caid. I have no idea what this conversation was, but Just orcsume they
were discussing the trensfer of the prisonor. I did not o downotairs to
vitness the further transfer of the prisoner.,

THtraliies

—————— i

H. D. HOLMES {
Postal Inspector !
Dallas 22, Texas

However, when Holmes is asked explicitly about a Coke during his WC testimony, he vaguely

recalls something apropos:
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Mr. BELIN. By the way, where did this policeman stop him when he was coming down the stairs
at the Book Depository on the day of the shooting?

Mr. HOLMES. He said it was in the vestibule.

Mr. BELIN. He said he was in the vestibule.

Mr. HOLMES. Or approaching the door to the vestibule. He was just coming, apparently, and /
have never been in there myself. Apparently, there is two sets of doors, and he had come out
to this front part.

Mr. BELIN. Did he state it was on what floor?

Mr. HOLMES. First floor. The front entrance to the first floor.

Mr. BELIN. Did he say anything about a Coca Cola or anything like that, if you remember?

Mr. HOLMES. Seems like he said he was drinking a Coca Cola, standing there by the Coca Cola
machine arinking a coca Cola.

Mr. BELIN. Anything else?

Mr. HOLMES. Nothing more than what | have already told you on it.

And later

Mr. HOLMES. He said when lunchtime came he was working in one of the upper floors with a
Negro. The Negro said, "Come on and let's eat lunch together." Apparently both of them
having a sack lunch. And he said, "You go aheaad, send the elevator back up to me and | will
come down just as soon as | am finished." And he didn’t say what he was doing. There was a
commotion outside, which he later rushed downstairs to go out to see what was going on. He
dian't say whether he took the stairs down. He didn't say whether he took the elevator down.
But he went downstairs, and as he went out the front, it seems as though he did have a coke
with him, or he stopped at the coke machine, or someboady else was trying to get a coke, but
there was a coke involved. He mentioned something about a coke.

Harry Dean Holmes who had become “highly trained” on using his memory in situations like
these.....right._The thought of having that man testify against you based on his memory is
frightening.
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The Trnal Of Lee Harvey Oswald Bak awald encount

Here is a video of the second floor lunchroom encounter from The Trial of Lee Oswald TV Series.
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A Backfire Noise
T THE NMOMENT the shoits wenre
fired, Roy S. Truly, director and
superintendent of the Texas School
Book Depository, was on his way to
lunch with another company executive
and they decided to look on as the

President drove by.

“I heard what I thought was a back-
fire noise,” Truly said, *T'hen 1 heard
someone ycll, ‘Someone up there has
a gun!'"

“That's my building!” Truly shouted
back. *I work in there.”

He was quickly joined by a police-
yman, and they ran up the steps to-
pether, the officer with gun drawn.
The two men scrambled up the stairs
to the second floor. As they made
their way to a back stairway, the police-
man saw Oswald standing beside a
soft drink machine, sipping from a
Coke bottle.

The officer ran toward Oswald and
held the revolver at close range. “He's
all right. He’s one of my employes,”
assured Truly. The two men then
continued on thelr way. Later, the ein-
ployer described Oswald's demeanor
1n this incident as “cool as a cucumber
—although he seemed a little hothered
by the gun.”

Oswald walked past a girl clerk who
exclaimed, “Oh my land! the President
has bheen shot!”

(@ TP M SOt e et . . T -

Washington Post Dec 15t 1963. ROKC Scan.

“Sipping from a coke bottle” And as a side note Truly indirectly confirms he chatted with
Brennan before he went in, no catching up and storming up those stairs at all.
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WHAT WAS OSWALD WEARING?

e Marrion Baker

In his first D.P.D. affidavit from November 22 1963 Baker states that the man he had encountered
on the third or fourth floor was wearing a light brown jacket.

In his W.C. testimony he said: “At that particular time | was looking at his face, and it seemed to
me like he had a light-brown jacket on and maybe he was wearing some white looking shirt.

e Roy Truly

In his Secret Service Report from December 4 1963 he states: To the best of my knowledge when
the police officer and | encountered Oswald in the lunch room on the second floor right after
the shooting Oswald was wearing light colored clothing and probably a tee shirt.

e Mrs. Robert Reid states in her handwritten statement of November 23 1963 for the D.P.D.
That Oswald was wearing a white t-shirt.

By: Stan Dane.

Read the next two pages by Arch Kimbrough carefully, as Truly being interviewed just
before he gives his W.C. testimony and states that he saw Lee Oswald wearing just a white
T-shirt, of course matching Mrs. Reid’s statement, but contradicting Marrion Baker’s. So
within three minutes after the shooting he had run down, gotten thru the confrontation
inside the lunch room, got a coke from the machine, then encountered Mrs Reid, walked
down the front stairs, then got his shirt from the Domino room and possibly guzzied down
the coke or took it with him (something no one can recall) then talked to people near the
front door and then made his way out.

Baker made his clothes’ observation of memory of Oswald sitting across the room after his
arrest, Reid and Truly did from Oswald working inside the building.
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Owasso is just ten miles northeast of Tulaa.‘ Actuallj we say we live in
Tulsas Vickie works there and I drive in at leaat‘ once a da.y. However, .
Tulsa is bad enough. Very right;wing as you might expect. *For reasons
which I will expla:u.rto Annelise in my personal letter, I can't leave the
state at the present time, I am about to contact Ruth again, however, and
if anything comes of this (I have a particular mission in mind). I will let .

you and Garrison know, There are a number of little things which have X-ﬁl— -

seemed important to me: for example, I talked to Roy Truly in Marck:'“i*‘l*‘"

he told me that when he saw Lee in the lunchroom area, Lee was wearing

trousers and the white T-shirt, This co 8y of course, with Mrs,

Reid's testimony to the Commission{ The Commission, however, did not ask

Truly what Lee was wearing when he allegedly saw Lee after'th;e‘ assassination, )
(Eruly volunteered to them that bee was vearing the white T-ghirt earlier .
that morning.) Baker was asked what Lee was wearing (in his testimony) and
months after the event he' stated that Lee was wearing the brown 'ahi.;'t, long=-

. sleeveds Yet, in his original depo‘s:l.t:l.on given immediately after 11/22/63

he did not mention the long-sleeved shirt. (Again, from memory,) Thus,

it boils down to two against ong, and the one, Baker, after the _fa'ct,‘ 50

to speak, The reason I make an issus of this is becasue the Comniseion
 insists that Lee left the building at 12:33 pm, two minutes after the
12:31 pm assassination. (The Commission finally moved this figure to
12:30 'pn, I bel:l.eve,) Yet, if Lee left the building entirely by way of
thé front door (onto Elm) at 12:33pm akixwd dressed h.trouser's and a
‘ywhite T-shirt, how did he appear on the bus at 121 40pm (Commission time) .

in the vlong'-sleeved brown shirt, Either he‘ re-énterad ‘the buidling and

went back down onto the first floor to the domino room (vhich would have
changed"the time angle entirely) to rotrhnv.hia,llong--hevod-shirt or he
bosrded the bus in trousers and a white m-;hﬁt.' The Counission camnot have
this both ways, (Harold Hos‘i'borg covers this also in WW 1, I think,) So far
according to ‘the Commission, there is only Mrs. Rcid‘s word Mt Officer

1
\
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Baker in this regard, However, I had the same frank ‘sponta.noous response from

my talk with Roy 'I'ruly. and I talked to rnly the !g he embarked for hie

. Comnmission appearance h uhi.ncton. ; E

These are small thinés, but indicative of what happened to LHO once he was
safely deads I also seriously dispute James Jarman's time signals,
Jarman says he talked to Lee ofx'the first floor (by a whkndow) at _
around 9:30 AM, at which time people were gatheriné on the Dealey Plaza
corners in preparation for the mortorcade. Lee allegedly asked Jr. what
the gathering was for and Jarman responded "tosee the President,." Yet,
police statements :Ln. the Hearings and wttneaa statements (made to me
personally and also to be '.found in the Hearings) contend that NO CROWDS
OF ANY SIZE GATHERED ON ANY OF THE STREET CORNERS UNTIL AT IEAST 11:30pm,
particularly ﬁot in the Dealej Palza area where the crowds, such as they
_were, .were small by comparison with the Main Steeet gatherings. It is
utterly preposterous f§r Jre to maintain that .c'roid- were gathering

at Dealey Plaza as sarly as 9:30sm. In the first "place it was:a noon hour
motorcade, planned deliberately to take advantage of moom hour, luch

hour orowds, More exact, to my m:l.nﬁ, is Lee's alleged statement that he
had a sandwhich with Jr. around 11:30-12x on the first floor.- This is

* when the conversation about the crowds took place, in my opinion, Why did

Jre. rearrange his time signala? Because he is a poor fish, s Negro in a
town that manipulates negrﬁea. ' ‘
At any rate, this is another in a lonq line ot sta.tements madp by Lee that

the: Commisaion ingisted were "liec.

Decided_ to have fried chickon, carrots. n.nd_r:l.'c'e'tdr' dinner, ..

A
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WHERE DID BAKER AND TRULY GO AFTER THE ENCOUNTER.
e Roy Truly

In his EBI Statement from November 22 1963 it states: “He and the officer then proceeded onto
the roof of the building, where the officer conducted a thorough search but found nothing.
They then searched the 7th floor of the building and by this time many officers were swarming
through the building and he returned to the first floor of the building.”

Roy Truly in his first statement for the DPD (November 23). “We then went up the stairs to the
fifth floor. Where we found the elevator open. We took the elevator to the 7th floor and out on
to the roof. We searched roof and a small room and also checked the landings. We could lookout
to the tracks and the street below. We could not find anything. We started down on the
elevator. The officer took a hurried look on a couple floors on the way down.

His Secret Service Statement from December 8 1963 states: “The officer and | then proceeded to
the stairway and continued on up to about the fifth floor where I/ noticed a freight elevator. We
rode the freight elevator up to the seventh floor and ran up a little stair way to a small
penthouse which had a door opening on to the roof. We made a quick examination of the roof-
top area and the officer over the /ot below. We stopped momentarily on the other floors for a
quick look and then returned to the first floor.”

Truly’s W.C. testimony:

Mr. BELIN. Now, Mr. Truly, did you notice when you got to the third floor-first of all. On the
second floor, was there any elevator there?

Mr. TRULY. No, sir.

Mr. BELIN. What about the third floor?

Mr. TRULY. No, sir.

Mr. BELIN. Fourth floor?

Mr. TRULY. No, | am sure not.

Mr. BELIN. What about the fifth floor?

Mr. TRULY. When we reached the fifth floor, the east elevator was on that floor.

Mr. BELIN. What about the west elevator? Was that on the fifth floor?

Mr. TRULY. No, sir. | am sure it wasn't, or | could not have seen the east elevator.

Mr. BELIN. All right.

Mr. TRULY. | am almost positive that it wasn't there.

Mr. DULLES. You said you released the elevator and let it go down?

Mr. TRULY. No; the east elevator was the one on the fifth floor.

Mr. BELIN. Now, Exhibit 487 appears to be a diagram of the fifth floor. As | understand it, you
might mark on that diagram the way you went from the stairs over to the east elevator.

Mr. TRULY. Well, | started around towards the stairway, and then | noted that this east elevator
was there. So | told the officer, “Come on, here is an elevator,” and then we ran down to the east
side, and got on the east elevator.

Mr. BELIN. Could you put the letter “T" at the end of that line, please?

All right. Now, where did you go with the east elevator, to what floor?

Mr. TRULY. We rode the east elevator to the seventh floor.

Mr. BELIN. Did you stop at the sixth floor at all?

Mr. TRULY. No, sir.

Mr. BELIN. What did you do when you got to the seventh floor?

Mr. TRULY. We ran up a little stairway that leads out through a little penthouse on to the roof.
Mr. BELIN. What did you do on the roof?

Mr. TRULY. We ran immediately to the west side of the building. There is a wall around the
building that you cannot see over without getting your foot between the mortar of the stones
and, or some such toehold. We did that and looked over the ground and the railroad tracks
below. There we saw many officers and a lot of spectators, people running up and down.

Mr. BELIN. Did the officer say to you why he wanted to go up to the roof?

Mr. TRULY. No. At that time, he didn't.

Mr. BELIN. Did he ever prior to meeting you again on March 20th tell you why he wanted to go
on the roof?
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Mr. TRULY. No, sir.

Mr. BELIN. Where did you think the shots came from?

Mr. TRULY. | thought the shots came from the vicinity of the railroad or the WPA project, behind
the WPA project west of the building.

Mr. BELIN. Did you have any conversation with the officer that you can remember? About where
you thought the shots came from?

Mr. TRULY. Yes. When some time in the course, | believe, after we reached the roof, the officer
looked down over the boxcars and the railroad tracks and the crowd below. Then he looked
around the edge of the roof for any evidence of anybody being there. And then looked up at
the runways and the big sign on the-roof. He saw nothing. He came over. And some time about
then | said, “Officer, | think, ‘let’s back up.

e Marrion Baker according to the story he and Truly told the WC, the Oswald confrontation
happened on the second floor. The two men then ran up three floors and there Truly
noticed that the East elevator was available. They took that elevator up to the seventh
floor. The West elevator was not mentioned, but do remember that Jack Dougherty took
the West elevator down after the shooting!

Baker’'s WC testimony however paints a different picture:

Mr. Belin. All right. After going up the stairways, do you know what numbered floor it was—I will
ask you this, did you take the stairway all the way to the top?

Mr. Baker. No, sir; we caught that elevator, it seemed like we went up either one or two floors,
and Mr. Truly said “Let’s take the elevator, here itis.”

This as | pointed out earlier, coincides nicely with the apprehension of someone on the third or
fourth floor as Baker had originally written in his very first affidavit.

During his HSCA testimony Baker said:"l turned away and went up two more flights of stairs with
Mr. Truly, Then we took the elevator to the top. We didn’'t see anybody.” Which creates an issue,
since the lifts were on the fifth floor, and the lunch room encounter was on the second.

In Larry Sneed’s No More Silence (p 125) Baker says: “When we went about on the roof, | saw
immediately there was no way anyone could shoot from the rooftop because the ledge around
it was too high. You'd have to stand up on top of the edge to be seen. There was also an old
neon sign up there, so we climbed up on that sign, but there was no way you could shoot
straight. We also checked an old motor house that covered a motor or something, but
I wasn't very big and there was nothing in it. You could see that no shots could have come from
up there just as soon as you got up there and looked around. | then went to the edge and kind
of raised myself up to get up high enough to look over. Most of the people had gone by that
time, and very few were moving around. Really, | didn't pay any attention to those people down
there. There were very few, and it looked to me like | saw some police officers going somewhere
around those tracks. So, after several minutes on the roof, we turned around and came back
down.”

In Gary Savage's book 'First Day Evidence' Baker states: “We couldn’'t get anyone to send the
freight elevator down. In giving the place a quick check. | found nothing that seemed out of the
ordinary, so | started back to see what had happened. Not knowing for sure what had happened.
I was limited in what | could legally do.”

e Dorothy Garner in the Martha J Stroud Document clearly stated she saw Truly and the
policeman come up after the girls had descended the stairs.

e Stavis Ellis said in a 1992 interview with Denis Morissette that” Baker did not go on the
roof.”

e And then there is Bonnie Ray Williams who during his W.C. Testimony stated
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Mr. BALL. Now, when you were guestioned by the FBI agents, talking to Mr. Odum and Mr.
Griffin, they reported in writing here that while you were standing at the west end of the
building on the fifth floor, a police officer came up on the elevator and looked all around

the fifth floor and left the floor. Did you see anything like that?

Mr. WILLIAMS. Well, at the time | was up there | saw a motorcycle policeman. He came up.

And the only thing | saw of him was his white helmet.

Mr. BALL. What did he

Mr. WILLIAMS. He just came around, and around to the elevator.

Mr. BALL. Which elevator?

Mr. WILLIAMS. | believe it was the east elevator.

Mr. BALL. Did you see anybody with him?

Mr. WILLIAMS. | did not.

Mr. BALL. You were only able to see the top of his helmet?

Mr. WILLIAMS. Yes, sir.

Mr. BALL. You could only see the top of his helmet

Mr. WILLIAMS. Yes, sir; that is the only thing | saw about it.

Baker was taller than Truly, add on his helmet. Have a quick peek for comparison in the
video below. It is well possible that Williams saw Baker’s top of his helmet and not Truly. If
this were Baker then they had made their way up in the East elevator!

In the video below you will see Baker and Truly filmed by Alyea. This shows that Baker was a bit
economical with the truth during his WC testimony, as he stated that when he got down from
the elevator, he left Truly there and made his way outside to get on his bike and go immediately
to Parkland.

Baker and Truly in Alyea Film

On the next pages documents pertaining:

e Deputy Sheriff John Wiseman, who found access to the roof to be locked by a hook
latch. There is no one else who can attest to them being up there and looking over the
edge and spending THAT much time on that roof. Page 108.

e Roy Truly is guarding the door afterwards alongside with Erick Kaminski as stated by
Assistant Chief of Police Charles Batchelor (Box 14 folder 4 item 9). Pages 22, 23 and 24
or scroll down further below to pages 109-111. Kaminski however is a late arrival, so
from a timing p.o.v. it seems unlikely that he could have encountered Oswaild.

o Peggy Joyce Hawkins is on Revill's list! Shelley is absent. And 4 employees arrived just
before and after 3 PM! Other female employees, such as Stella Mae Jakob and Gloria Holt
never made it back in and left for home! The Revill list is on pages 112-113.
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COUNTY OF DALLAS

SHERIFF'S DEPARTMENT
SUPPLEMENTARY INVESTIGATION REFORT

FTORM 114 BUF, INV,

Neme of Complainast Barial No.
WWMZWW
John Wiseman, Deputy Sheriff, Dallas County Sheriff's Department.

DETAILS OF OFFENSE, PROGRESS OF INVESTIGATION, ETC.:
{Investigating Officer sawet sign)

Dae__Noy 23, 1963 1
I was standing in front of the Sheriff's Office at 505 Main Street, Dallas
when the President pcssed and the car went around the corner and a few

corner_of ton_and Main Street and out into the

street when the second and thirxrd shots xan out. I ran on across Houston

- Y to-where—a poticeman was—having-trouble—with—
the grass sald the shots came from the building and he was pointing to

- il y .

She said the shots came from that way and she pointed also to the old
Sexton building. I ran at once to the sexton puilding and wenl In. I
———asked. somz wonan-how.an

I left the building and found some DPD patrolmen and we came back to the

building. 1 ran up the stairs and the patrolmen started trying to get
~-geareh--the-build

and =zrarted uointo the attic and noticed that the door to the roor was

locked on the inside with a gate type hook latch. I stopped and started

RS ~

d_floor ang nut he place had maybe officer
in it. A better scarch was started floor by flcor. About the time we

’ - -
on one side of the room and make one clean sweep of the entire floor to
ou . 3 d h
e paty.
Sheriff ene Boone said, "here is the §un". It was about &4 feet in front
of me in the aislc in which I was working.  Deputy Loonc stayed at one
. s ~at--the-other—end—
of the aisle so that nothinz would be touched. Officer Day of the DPD
Crime Lab cams and took picturcs of the gun in its hiding spot behind the
e

- .

1
Wi es. T
Moorman was in the office with a picture of the President getting shot.

- wlounded TRactive (pot crented)
1 recomenend this cnse by declared Mw(mdund)@ Care declared {150 founded 8
- Cleared by Arrest

"

Drecrer Exuisir No. §323—Continued

add
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Yle then translated that it was thought the President had been shot.
Lumpkin asked instructions of Chief Curry in the lead car, and Curry
instructed Lumpkin to meet him at Parkland Hospital. Lumpkin procseded
to Parkland Hospital with the motorcycle escort, with the President’s,

Vice-President's and several other cars of the motorcade at a Code 3
speed.

Upon arrival at the hospital, it was observed the President was being
taken from the car and into the hospital. At that time, Lumpkin suggested
to Chief Curry that he take the Homicide Detectives back to Elm and
Houston Streets from where it was thought that the shots were fired at

the President and the Governor from the Texas School Book Depository

a [ !
seven=story building located on the northwest corner of Elm and Housion § i
Streets.

Upon arrival at the Texas School Book Depository, we found that Inspector
J. He Sawyer was in front of the building and, with assistance from other
officers, was in the process of detaining everyone who had any knowledge
whatsoever of the shooting. This was discussed with Sawyer. We decidedl//
that we would get all persons in that category away from the crowd by
sending them to the Sheriff!s Office at Main and Houston to be held for
further interrogation. Homicide Detective F. M. Turner was sent to the
Sheriff's Office to represent the Homicide and Robbery Burecau of the

Dallas Police Department in interrogating these witnesses. Detective B.L.
Senkel was released back to Captain Fritz to assist in the investigation.

Sawyer had placed guards on the building to prevent anyone from going in
or coming out. Sawyer organized a detail to check all persons in auto=
mobiles on the parking lot surrounding the Texas School Book Depository
Building, taking their names, telephone numbers, addresses, and place of
employment, and later on in the afternoon those vehicles that were not

taken out were checked for license number. Several members of the United L///
States Alcohol Tax Unit assisted in the search.

At that time Lumpkin entered the building and instructed that it be com-
pletely sealed off, that no one be allowed to leave or enter. Lieutenant
Erich Kaminski was placed on the inner door of the building, and Lieuten~
ant Jack Revill, together with Detective H. H. Davis, Jr. and Detective
Tommy Tompkins and several other detectives, wers instructed to clear the
building of employees by office, and floor by floor.

As each office and floor was cleared, the employees werc stopped by
Keminski and lir. Truly, manager of the firm, at the front door where

.

108



their names, addresses and telephone numbers were written down, and they
were identified by Mr. Truly as to their employment. As these employees
were taken from their place of work, the area was searched by Revill's
group and locked up, if the area could be locked.

Uniformed men were posted on the stairways and elevators to allow no
one, with the exception of police officers, to pass. A few minutes after
arrival at the building, Mr. Truly, building manager, went to Lumpkin and
stated that he had some information that one of his employees that had
lbeen there until a few minutes earlier was now missing. Kumpkin took Mr.
" Truly to the sixth floor where he introduced him to Fritz, Homicide and
Robbery Bureau. Wr. Truly related his story to Fritz.

As the building was cleared, it was dstermined by Fritz and several Homi-
cide detectives that the shots were fired from a window on the southeast
corner of the sixth floor, where three cartridge cases were found. Lumpkin
then instructed Revill to organize his team against the east wall of the
building on the sixth floor and make a systematic search from east to west,
checking all boxes, cratss, books, etc. A member of Revill's searching

party, before completion of the search, found ths rifle that was thought
to have been used. s

Dallas Police Department Crime Scene Search dstail under Lieutenant Carl
Day and Detective R. L. Studsbaker arrived shortly and began processing
the building for evidence. It was not known at this time whether or not
the person firing the shots was hiding in the building or had escaped.

After the Crime Scenc crew had taken over on the sixth floor, Lumpkin in=
structed Liesutenant J. F. Dyson to organize a search crew and begin on
the roof with the aid of firemen's laddsrs and lights, making a complete
and systematic search from the roof to the basement, posting a man on each

floor after the search was completed to let no one back in except police
officers.

Lumpkin instructed Revill to organize a search group, begin his search in
the basement and search to the roof. Both search groups went over each

other's area twigk. |t was ascertained that no suspect was hiding in the
building.

V}iisigifﬂllman, Channel 8 photographer, had gotten into ths building prior
~- t5our sealing it off and was allowed to stay. He did not get in the way

and was very cooperative with the officers conducting the search. All
other persons, including the press, was kept outside the building until

o B s 392

109



Roy Truly being interviewed on the first floor after 14:45. | have not seen or heard anything
about this ever before. | would love to get my hands on this.

= e

the complete systematic search was made for the suspect and until a search
had been made for physical evidence.

At about 2:45 p.m., these searches were completed, however, the Crime Scene
Search Section, Lieutenant Carl Day, Detective R. L. Studebaker and Detec-
tive J. H. Hicks, had several more hours of work in the building. At

this time, Lumpkin had the news and press men assembled in one group on .
the outside of the building. They were accompanied by two police officers/(
to the sixth floor, kept outside of a line where the Crime Scene Search

was dusting for fingerprints, and allowed to take pictures, Lumpkin then
had the police escort the newsmen back to the first floor where they inter=-
viewed Mr. Truly briefly, and escorted outside the building and the build~
ing was locked. No other requests were granted at that time. Guards were
placed on all entrances of the building.

At that time, Lumpkin released all traffic and radio patrolmen guarding
around the building, with the exception of the guards on the doors. Saw-
yer and Lumpkin returned to Police Headquarters.

At approximately 12335 p.m., Deputy Chief M. W. Stevenson, who was at

the Trade Mart, was advised by Captain J. M. Souter and Dave Grant, Secret
Service Agent, that the President had been hit. Stevenson asked where it
occurred and they said near the Triple Underpass on Elm Stret, and that
they were enroute to Parkland Hospital with the President. Stevenson
immediately notified Captain J. W. Fritz, Homicide Bureau, and two Homicide

detectives, relieved them of their assignment and placed Fritz in charge
of the investigation.

As soon as possible, Stevenson released fourteen (I4) other detectives

and supervisory personnel of the detectives office, instructed them to
notify headquarters that they were on the air ready for assignments, and

if not otherwise instructed from headquarters, to report to Elm and Houston
Streets to asist in the search of the building, as it was reported at

that time there was a possibility the suspect was still in the building.

As soon as it was determined definitely that the presidential party would
not arrive at the Trade Mart, the announcement was made by Mr. Erich
Johnson and the crowd began an orderly exit from the building. Stevenson
contacted the Captains in charge on the various floors, instructing them
to release security perschnel under their command to report for duty,

and to retain only what was necessary to assist in the orderly exit from
the building of the crowd.

. 932
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22 November 1963

TEXAS SCHOOL BOOK DEPOSITORY
411 EIM

SUBJECTs

The following is a list of the names and addresses of the employees of

- SUBJECT locatione

HARVEY LEE OSWALD NONE 605 ELSBLTH
AVERY DAVIS NONE 903 WESHONT
JUDY HCGULLY NONE L1kl EMERSON
RUTH NELSCN NONE 6118 GOLIAD
MARY HOLLIS NONE BOX 59Lk DALLAS

VICKIS ADAMS Yo
v GHARLES DOUGLAS GIVINS yowm

3651 FONTANA DRIVE
FO ADDRESS

0. V. CAMPBELL NONE 7120 TWIN TREE LANE
: OTIS N. WILLIAMS NONE 3429 SOUTHWESTERN BLVD,
DORIS BURNS NONE 2617 SHELBY
ot Homi MRS, JIM RELSE WHE 9524y nm 704 N. MADISON
Mot Mo € DENA CASE NONE 1703 S. VLRNON |
MRS Ho G, WAITAKER NONE 1035 GLEN PARK DRIVE |
PAT LAWKENCE * NONE 302 N. WINDOMERE ;
L DANNY GARCIA ARCE NONE 1502 BENNETT i
VBONNIE RAY WILLIAMS NONE 1502 AVENUE B APT. B. ;
RAY EDWARD LEWIS NONE 2903 SOUTH BLVD, 1
LAWRENCE S. FORD NONE 303 N. FOREST CREST, GARLAND, TEXS ;
Lot Howe  RAY BDUARD LEVIS SONE 2903_SOUTH BLVD._Apt /05~ ;
TLGKENCE S. FORD NONE 303 N. FOREST CREST ;
et Howe BDDIE PrPLR RGOE 3402 MUNGER |
VMRS, ROBERT A. REID NONE 191l ELMWOOD BLVD. i
JOL RODREQUEZ MOLINA ~ INT. 2370-9-h9 L4306 BROWN i

Lol E. NINETH

Not Hew  SANDRA SUL KRAMER  none

MES, J. B. DEAN INT.

v ’pr S /Z’l///
5’;:’._7"1' = ’J%
S Fai K bovi/fﬁ:ﬁ'/

S omes Eanl TokeoM
V:’%ﬂg No Lok lovt/r/ﬁ/

239216 7727 BEARDEN IANE

BMGE 1
127
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= Page Two = TEXAS SCHUUL BOOK DEPOSITORY - 22 Kovember 1963

-

p

N\

-
-

NAME REP, INT, ADDRESS
At HemE  HARGLD DEAN_NORAN ROWE 1858_BEULAH_PLACE
CARL EDWARD JONES HONE 3709 SPRIKG
v BUELL WESLET FRAZIER  NONE 2439 W. FIFTA
IRVING, TEXAS
JOE EARL JARMAN TNONE 3942 ATLANTA
DOROTHY GAINER NONE 911 ROYAL
FORKEY, TEXAS
JANE BERRY NONE 3126 LEMMON, APT. 2 .
Net HomE _ BETTY FUSTER NONE —S723 VARGUETTA- 6829 Lewils =~ === 000
MRS, ELSIE DORMAN NOHE 1233 E. LOUISIANA
__ we+ pomE  MRS. OLIVER HOPSON NONE Wez2- ¥7¢3 1717 WAVERLY Gowe fo Gatesville - be Gack Suw BYen.
BETTY THORNTCN NONE 3807 ROLINDA
wet_Hewe  SANDRA STYLER NONE 2102 GRAUWYLER
IRVING, TEXAS
MRS. ReAe REID NOEE 191} ELMWOOD
~ QENEVA L. HINE NONE 2305 OAXDALE ROAD &

et Home M ,Rmu@:@p——.-——EQBE

338 Wo TERTH

SARA STANTON NONE
MRS, ROBERT E, SANDERS NONE

227 N, LWIN
226 DELMAR

1709 LINDY LANE dane ¥o Shrevewal be bpck Tues,

L.R, VILES NONE
(Left building approximately
12:15 pm, was across the

street when shots were fired

returned to building at 3:10 pm)

IRVING, THXAS
3210 ST. CROIX
CH=7=3854

MRS, A.De DICKZSRSON NCNE 7310 BRIZRFIELD DRIVE i

CA=Li=h792 i

MARG LEE WILLIAMS KONB 3718 INWOOD ROAD |

Li-8«1775 !

MRS, HERMAN M. CLAY RONE €93h CASA LGMA !

DA=1-2761

- ot Homg  GEORGIA RUTH HENORIX HONE 2011 ¥, PRAIRIE !
: TAw3e2615 |
PEGGY BIGLER HAWKINS RONE 2719 CUMBERLAND DRIVE S

¥ESQUITE, TEXAS, BR-9=3525

The below listed employees of SUBJECT organization left the building

at 12:15 pm, and were standing across the street.

They cvserved the

assassination of President JOHN F. KENNEDY, and returned at 2855 pme

MRS, WILLIAM V, PARKER NOND
HONE
NONG

DOLORES Po KCCNAS
VIRGIE RACKLEY

1

5916 ELLSWORTH
TA=3-7600

825 ARPEGE

FR=4=7251 -

BOX 573, FERRIS, TEXAS
SLhe=3827

Lee Oswald was much longer in the T.S.B.D. than has been assumed by the Warren

Commission.
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IF THE 2ND FLOOR LUNCH ROOM ENCOUNTER DID NOT HAPPEN, THEN
WAS OSWALD ENCOUNTERED SOMEWHERE ELSE?

Some of the researchers think Oswald walked up the stairs inside the first floor vestibule, to go
through the corridor on the second floor, passed the door, moving from right to left, and got
his coke. It is possible, but the Hosty handwritten report and the joint Bookhout/Hosty report
points to Oswald getting the Coke for having his lunch. But it gets much better as there are
news reports and statements, which come in various guises and show Oswald was encountered
on the first floor instead, while trying to leave the building. It is even possible that Baker never
saw Oswald until he was brought in while Baker had his affidavit taken by Marvin Johnson and
even then he did not point him out as the guy he apprehended. Had he done so the
interrogation notes/reports would make mention of Baker as a prime witness. Nor did Johnson
walk over to Fritz to point this clincher out there and then! The second floor lunch room
encounter did not exist publicly until early afternoon on the 23,

Bob Considine of the Hearst Press, for example, was told that Oswald had been
questioned inside the building “almost before the smoke from the assassin's gun had
disappeared.” That hardly sounds like an encounter on the second floor does it? Various
newspapers made reference to a so called first floor encounter instead of the second
floor lunch room encounter.

Roy Truly was overheard by Kent Biffle who reported in the November 23 edition of the
Dallas Morning News: “/n a storage room on the first floor, the officer, gun drawn,
spotted Oswald. Does this man work here? The officer reportedly asked Truly. Truly, who
said he had interviewed and had hired Oswald a couple of months earlier reportedly told
the policeman that Oswald was a worker.”

G—Section 1 Tl Dallas Morning Newa  Saturday, November 23, 1963 wae

Suspected Killer Defected

Lee Hervey Oswald, charged
with murdering the President and
8 Dallas policeman, defected to
Russia fn 1380,

Tn 1963 he returned to-the US.

In August this year he passed
out pro-Castro leaflets on a New|i
Orleans street,

On Sept, 2 President Kennedy

announced plans for a trip to
Dallas,

A few days later Oswald got a
job in the Texas School Book De«
posilory Building, overlocking the
motorcade route,

On Oct. 14 he rented & room
in Dalles,

Friday Oswald was seen by R.

S. Truly and 2 Dallas policeman

in the book hrm building just
alter a barrage of shots from the
sixth floor struck President John
Kennedy and Gov. John Connally.

0. V. Campbell, vicepresident
of the firm, said he and Truly,
superintendent of the firm, were
standing in front of the building
at 411 Elm when the shooting
started,

Campbell said he ran toward a
grassy knoll west of the building
where he thought the gniper bad
hidden. He said Truly and an
officer 1an into the building,

In & storage room on the first
floor, the officer, gun drawn,
spotted Oswald. “Does this man
work here?” the officer reportedly
asked Truly,

Truly, who said he had Inter-
viewed and hired Oswald & "'con-
ple of months earlier,” reportedly
told the policemen that Oswald
wag & Worker,

The policeman and Truly con-
tinued thelr search, Oswald later
failed to report at & 1:15 p.m. roll
call of employes, Truly reported
this to police.

In connection to Kent Biffle overhearing Truly he makes a mention of this again in the
DMN edition from November 21 2000:"Hours dragged by. The building superintendent
showed up with some papers in his hand. | listened as he told detectives about Lee
oswald failing to show up at a roll call. My impression is there was an earlier roll call but
it was inconclusive inasmuch as several employees were missing. This time, however, all
were accounted for but Oswald. | jotted down all the Oswald information. The description
and address came from company records already examined by the superintendent. The
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superintendent would recall later that he and a policeman met Oswald as they charged
into the building after the shots were fired.”

Ochus Campbell, the vice president of the TSBD stated in the NYHT on November
22: “Shortly after the shooting we raced back into the building. We had been outside
watching the parade. We saw him (Oswald) in a small storage room on the ground floor.
Then we noticed he was gone.” Mr. Campbell added: “Of course he and the others were
on their lunch hour but he did not have permission to leave the building and we haven’t
seen him since.” There were several employees missing after the assassination-B.K.

Capture: ‘It’s All Over Now’

“It's all over now,” said Lee Harvey Oswald ;o!tly

:} had just been’ drigged screaming'

theater jn Dallas’ Oak CUff su where polic shot
a policéman @nd was now subntissive as the dead ce-
man'’s partner brought him to headquarters for questioning
in the rifle slaying of the President.

Less than three hours later the 24-year-pld ex-Marine
was jailed as the “prime suspect” in the assassination.

The theater is four miles from where President Ken-
nedy was shot at Houston and Elm Sts.

Police got a call that a man answering the description
of the suspected assassin had entered the Texas Theater.
Patrolman J. D. Tippit and M. N. MacDonald followed. An
usher told them the shabbily-dressed man had run into the
theater a short time before. They spotted the slim balding,

5 foot, nine-inch man crouched near a red-ughbed exit
door. They yelled.

Patrolman Tippet fired once. Oswald fired once and
Patrolman Tippet fell dead. Patrolman MacDonald ‘then
rushed Oswald and they struggled. Oswald was subdued.
Patrolman McDonald was slashed several times across
the face with a gun butt in the struggle, he said.

As Patrolman MacDonald led the red-shirted suspect
from the theater, a crowd of several hundred people milled
about the entrance.

Rumor had spread that President Kennedy’'s killer
was in the movie theater. To the people outside, Oswald
was Kennedy’s killer. They milled about threateningly- as
other police were called to hold them back.

The suspect was rushed by squad car to headquarters.

Dallas Police Capt. Patrick Gannaway sald late yester-
day that Oswald has worked for the Texas Textbook
Depository at ‘Elm and Main Sts. for about a month.

; It was from the firm'’s sixth floor offices that the shots
which killed the President are thought to have come.

Capt. Gannaway said a Mauser rifle was found on a
1ifth floor landing of the building, which overlooks Elm
and Houston and is a scant one hundred feetfrom where
the President was shot.

Ochus V. Campbell, vice-president of the textbook
firm, sald Oswald’s dufies were to fill orders and wrap
books, and that the sixth floor of the 7-story building
would have been easily accessible to Oswald.,

Mr. Campbell said, “Shortly after the shooting we
raced back into the building. We had been outside watch-
ing the parade. We saw him (Oswald) in a small storage
room on the ground floor. Then we noticed he was gone.”

Mr. Campbell added: “Of course Oswald and the others
were on their lunch hour but he did not have permission
to leave the building and we haven’t seen him since.”

Dallas police said Oswald was a chairman of a local '

“Falr Play for Cuba Committee.”

He had come home, they said, from more than three
years in the Soviet Union sometime between late fall last
year, when he, his Russian wife and their child were
granted exit permits, and this year. Police could not im-
mediately account for his whereabouts for the last year.

He went to work at the textbook depository about 30
days ago.

- His fellow employees speak of him as being “shabby”
most of the time. They described his rather limp ‘“red” or
“brown” shirt and his rumpled trousers.

Information about Oswald’s wife and child was not
available, police said.

It was in Moscow on Oct. 31, two and a half weeks after
he went there as a tourist, that Oswald said he wanted to
become a Soviet citizen “purely for political reasons.” He
told reporters, “I will never return to the United States.”
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He apparently had flownto the Russiaf ®apital Oct. 15

from Fort Worth, and the next day wrote to the Supreme
Soviet ‘asking for Soviet citizenship.

He told reporters he would not discuss his application
because “I'am afraid what I say may be distorted by the
newspapers.” He sald at that time that the Russian authori-
ties “might not want me to say anything.” Embassy officials
in Moscow said that he had recently been released from the
U. S. Marine Corps and did not have a job.

As he walked away from the American Embassy in
Moscow, he sald “I'm through.”

A yéar later Oswald was reported working in Russia,
but there had been no word from ]

Later he was quoted as saying, “I saw my mother as a
worker, always with less than we could use,” but he said
his childhood was happy. He said he thought his mother
would not understand why he fled to Russia.

His mother was identified as Mrs, Marguerite Oswald,
a widow. Her address in 1959 was 3006 Bristol Rd. Fort
Worth, Tex.

He returned to Fort Worth from Russla last year. He
sald he spent his time in the Soviet Union working in a fac-
tory in Minsk, and left only affer he became disillusionéd
with life under Communist rule, he said.

His change of heart came in the fall of 1962, he sald,
and he applied .for a passport with his Russian wife and
their child.

‘The passport was issued and the Soviet Union granted
exit permits for the Oswald family.

“He became a wrapper and handyman at the Texas Text-
boow Depository.

Police sald Oswald has a brother, R. L. Oswald, lving
at 7313 Davenport in Fort Worth. It was his sister-in-law,
Mrs. R. L. Oswald, who said in 1959: “I always thought he
was an average guy but I sure don’t now.” Mrs. Oswald was
unable to be reached yesterday. X

New, York police said they have no record of Oswald
in any crimes here.

According to Carlos Bringuler of the ‘Cuban Student
Directory in New Orleans, Oswald was in New Orleans two
months ago as the chairman of a plo-Castro “Fair Play for
Cuba Committee.”

Oswald and several Cubans were nllegedly arrested two
months ago in New Orleans for passing out pr o-Communist
literature.

When Oswald was in Moscow in 1959 he said it "was
like geiting out of prison” when he left America to seek So-
viet citizenship. He was denied Soviet citizenship, but he is
reported to have said that.he would like to go to Cuba to
join Fidel Castro.

Edward Scannell Butler 1II, of the Information Coun-
cil of the Americas, said he once debated communism with

. Oswald. He did not say when or where.

A photograph in the New York offices of United Press
International shows Oswald in a Moscow Hotel room on
Nov. 14, 1959. He has a crew cut and looks every inch the

Marine he was for three years.

The Fort Worth Star Telegram says Oswald was re-
ported en routehome from Russia June 8, 1962. Fhe next
day he was put aboard the boat with his wife and child.
No'information on when he arrived has been released yet.

But Lee Harvey Oswald came home to Dallas, to pack
textbooks.

Yesterday his brownish-colored jacket was found in
a parking lot near the theater where he is accused of
shooting Patrolman Tippit. The crowd left the movie
theater. But the marquee lights were still on.

The program: “Cry Battle” and “War Is Hell.”



e Detective Ed Hicks is quoted in the London Free Press on November 23 and in various
other newspapers saying: “As the Presidential imousine sped to the hospital the police
dragnet went into action. Hicks said at just about that time, Oswald came out of the
front door of the red bricked warehouse. A policeman asked him where he was going.
He said he wanted to see what all the excitement was all about.”
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In addition, from Jack White's archive at Baylor in a document called “Escape”

City detective Ed Hicks, after intensive investigation of the slaying, drew this picture of the
hour surrounding the tragedy: “As Oswald left the building, he was stopped by Dallas police,
Oswald told them he worked in the building and was going down to see what was going
on.” AP, 1:45 a.m. CST

115


http://jfk.hood.edu/Collection/White%20Materials/Warren%20Commission-Subject/Escape.doc

In the Washington Post of Nov 23" Dallas Police Chief Jesse Curry is quoted: “4s an officer
rushed into the building Oswald rushed out. The policeman permitted him to pass after

the building manager told the policeman that Oswald was an employee.”

Pro-Castro Fort Worth Marxist
Charged in Kennedy’s Assassination

From News Dispatches

DALLAS, Nov. 22 — Lee
Harvey " Oswald, 24, -a pro-
Castro Marxist, was charged
tonight in the assassination
of President Kennedy.

Police Chief Jesse Curry
said the one-time U.S. Marine
hid on the sixth floor of a
textbook warehouse where he
worked and snapped off the
three quick shots that killed

the President and wounded
Gov. John B. Connally of
Texas.

Earlier in the day, Oswald
was charged with murdering
Dallas policeman J. D. Tip-
pitt, 38, who attempted to stop
and question the man.

Oswald was arraigned on

this charge before Justice of!
the Peace David Johnson and
Curry said the case would be
presented to the grand jury
next week.

Curry told of the frenzied
|moments after the shooting
{when Oswald slipped through
iofficers’ hands as he fled the
building.

Allowed to Leave Building

“He apparently got out of
the building during the time
we were surrounding it)”
Curry said. As an officer
rushed into the building Os-
wald rushed out. The police-
man permitted him to pass
after the building manager
told the policeman that Os-
wald was an employe. |

“He apparently lost himself|
in the crowd, then,” Curry}
added. |

The building from which the |
gunman fired on the Presi-
dent is the headquarters of
the Texas School Book Deposi-
tory. Police said that Oswald
had worked there for about
six weeks as a laborer.

The firm does work for the
public schools in relation to
textbooks but is privately
owned, police said.

Oswald, chairman of a local
“Fair Play for Cuba Commit-
tee,” has denied being in-
volved in any way in the
President’s slaying. ‘

“T did not Kkill the Presi-

|

|
|

|
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dent. T did not kill anyone,”
Oswald said.

He admitted being an em-
ploye of the book firm, police
reported. The suspect has
been unable to account for his
whereabouts at the time of the
shooting, police said.

Policemen Shot

Shortly after the assassi-|
nation, Patrolman Tippitt
stopped Oswald on the
strength of a lookout which
had been flashed for the man.
Authorities apparently became
suspicious of Oswald after the
first officer told them he had
fled the building.

When Tippitt stopped Os-
wald a short distance from the
scene of the shooting, the sus-
pect drew a gun and shot the
policeman, police said. Then
he fled as witnesses notified
police.

A short time later the
cashier of a movie theater in
the Oak CIiff section of Dal-
las, called police and told
them that a man had run into
the theater. The description
matched that of Oswald.

The theater is located about
five blocks from where Trip-
pitt was Kkilled.

Four policemen were dis-
patched to the theater. The
movie was in progress, buts
only a dozen or so people
were there. An usher led

See ARREST, A12, Col. 1




In the Sydney Morning Herald of November 24 (bear the time difference in mind) it
says: Police said that a man who was identified as Oswald walked through the door of

the warehouse and was stopped by a policeman. Oswald told the policeman “I work

here” and when another employee confirmed that he did, the policeman let Oswald walk

away, they said.

In the Dan Smoot report from Dec 2" 1963 it states: One of the police officers who
searched inside the building was accompanied by R. S. Truly, a supervisor of the book

depository firm. They encountered Lee Harvey Oswald, walking toward an entrance, to

leave the building. The officer asked who he was. Mr. Truly said Oswald worked there.
He was permitted to leave.

Henry Wade during a press conference, which by the looks of it is published unedited in

the NYT on November 26 on the next page, states: “A police officer, immediately after
the assassination, ran in the building and saw this man in a corner and tried to arrest
him; but the manager of the building said he was an employee and it was all right. *
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Dallas Prosécutor’s News Conference

" U.Following is the transcript
a - conference -held Sunday
|District Attoriey Henry W
of - Dalla lounty on the
dence.against Lee H,'.Oswald;
the -accused assussin of " Pre
dent Kennedy, as - recorded
WBC-TV: - e
: 7 MR. WADE: The purpose of
this news conference is to de-
tail. some,’ of | the - évidence
dEainst; Oswald ‘for:the assas-
‘sination of the President. This
vevidence ‘was' gathered by—
largely; by—the Dallas police
who .did -an excellent job-.on
this with-the help of some of
_the Federal'agents.- . . .,
And I am;, going througl
the evidence - piece’ by piece
-for you: No, 1. (Some of this
you alr oW; ‘some _oi it
yow.won't; I don’t: think that
all of 'you,  do know). First,
there was a number of ' wit-
messes that..saw the person
“with' the gun ‘on’'-the sixth
floor of- the bookstore build-
ing, the window -— detailing
the window—where he was
looking out. 3 ,'
Inside this window the po-
lice fourd & .row of - books,
cases, boxes, hiding someone
sitting in -the window, from
people on the same floor look-
-ing in. on’the window were
some boxes where, in the little
circle-around the window, by
the hbookcases, 'some .hoxes
where, apparently: the person
was_ sitting, because. he was
seen from - that particular
window. -
. On this box that the de-
fendant was sitting: on, his
‘palm print was found and
was. identified as his. The
three ejected shells were
found right by the box. The
shells wereé of an odd caliber
of the type and. later deter-
mined, the gun, that was
found on the floor.

Says Photos Were Found

The gun was hidden on this
same floor behind some boxes
and bookcases. It, as I think
you know, has been identified
as having been purchased last
March by Oswald, from a
mail-order house, through an
assumed name named Hidell,
mailed to a post office box
here in Dallas, On his person
was a pocketbook. In his
pocketbook was an identifi-
cation card with the same
name as the post office box
on it.

Pictures were found of the
defendant with this gun and
a pistol on his—in his—hol-
ster.

Immediately that morning
—it was- unusual, but that

+ As he left, three witnesses
saw a .police officer—officer
i+ D.] Tippet motion to him

>‘o>r, say something . to him.
+He walked up to the car. Of-
‘ficer 'Tippit stepped out of

the car and started around

: it. He shot him three times

and killed him. 4

Q. Was this in front of

ithe boarding .house? A. No,
‘it’s not in front of the board-
“ing:house. !
v Q. ‘Where was it? A I
.don’t have it exact, It's miore
than: a block. It's a block or
‘two. X .
Q. Was. he on foot when
.Tippet saw him?

A. Yes, he was on foot, And
.apparently headed for the
.Texas Theater, He then
-walked across a vacant. lot.
‘Witnesses saw him eject the
shells from a revolver and
.place — ‘reload — the gun.
,Someone saw him go in the
-Texas Theater. A search was
-made of that later by a num-
ber of police officers. At the
time an officer of the Dallas
-police -spotted him and asked
him to come out, He struck
.at the officer, put the gun
:against his head and snapped
it, but did not—the ‘bullet
did not—go off. We have the
.snapped bullet there. Officers
—officers .apprehended him
at that time.

Q.- Was that an attempted
suicide, sir? A; Against the
officer's head.

Q. Do you know why the

n.

.qu. Which officer? A. Mac-
Donald was his name.

Q.: Why didn‘t it go off?

A, 1t snapped. It was a mis-
.fire. Then officers subdued
him—some six officers—sub-
dued him there in the theater,
and ‘he was brought to the
- police station here,

Questioned on Pistol

Q. Mr. Wade, why didn't
the gun fire? A. It misfired,
being on the—the shell didn’t
explode. We have where it hit
it, but it didn't explode. It
didn’t fire the shell. .

Q. There was one officer
who said that he pulled the
trigger, but he managed to
put his thumb in the part
before the firing pin. It didn’t
o A Well... Q.. ., strike
the—the bullet didn’t explode.
Is that . . . 7 A I don't
know whether it's that or not.
I know he didn’t snap the gun
is all I know about it.

Q. You would say it was a
misfire? A, It didn't fire.

Q. Let’s get the story again.

Q. What other evidence is
there? A. Let's see . . . His

g—a hbor brought
Oswald from Irving, Tex. He
usually brought him on Mon-
day morning, I think, but this
day ‘he went home one day
earlier on Thursday night,
and came back to—with this
fellow — and when he came
back he had a'package under
his arm that he said was
window curtains, I believe,
or window shades. The wife
had said he had the gun the
night before, and it was miss-
ing that morning after he
left. He got out around 8
o'clock and went to the build-
ing behind some cars and
went to work.

Description Sent Out

A police officer, Immedi-
ately after the assassination,
ran in the building and saw
this man in a corner and
tried to arrest him; but the
manager of the buiding said
he was an employe and it
was all right. Every other
employe was located but this
defendant of the company.
A description and name of
him went out by police to
look for him.

The next we hear of him
is on a bus where he got on
a bus'at Lamar Street, told
the hus driver the President
had been shot, the President,
(He) told the lady—all this
was verified by statements-—
told the lady on-the bus that
the President had been shot,
He said, ‘How did he know.
He said a man back there told
him. The defendant said, ‘Yes,
he's-been shot’ and laughed
very loud.— .

REPORTER: This wds to
a lady? g

MR. WADE: A lady. He
then—the bus, he asked the
bus driver to stop, got off
at a stop,  caught a.taxicab
driver, Darryl Click—I don’t,
have his exact place—and
went to his home in Oak Cliff,
changed his clothes hurriedly,
and left. 2

were found on the
gun, have I said that?
Q. Which gun? A. On the

rifle,
Q. You didn’t say that.
Paraffin Test Obtained

Q. What about the paraffin
tests? A. Yes, I've got paraf-
fin tests that showed he had
recently fired a gun—it was
on both hands.

Q. On both hands? A. Both
hands. )

Q. Recently fired a rifle.

. A gun. A. A gun.

9 Q. g’ll'i\e x-ifleg fingerprints
were his, were Oswald's? A.

Yes. y

Q. Were there any finger-
prints . . . ? A, Palm prints
rather than fingerprints.

Q. ‘Were there any finger-
prints at the window? -

Q. Palm prints on the what?

A. Yes,on...

Q. On the rifle? A. Yes
sir.

Q. Where are they on the
rifle?

A. Under—on part of the
metal—under the gun.

Never Admitted Guilt

Q. Did he still . . . ever
say anything about it, admit
anything at all? i

A. He never did admit any
of the killing, I didn't—you
ask me this—I didn’t do any
of the interrogation,

Q. You have not listed it
then as part of the evidence?
A. No, it’s not listed. .

Q. Did he display any ani-
mosity towards the. Presi-

made A. Well I said this
was the gun that' . .

Q. Killed the President? A,
Yes.

Q. You talked with the
F.B.I. (Federal Bureau of In-
vestigation this morning. Did
you leave the rest with the
FBI? A. I won't go—I'm
not at liberty—to go into the
F.B.IL report.

Mailed to Dalas

Q. Did you say the gun
was mailed to a post office
box in Dallas in March? A,
March of this year.

Q. Was he living in Dallas
then? A, Yes, I presume:he
was. He got it there.

Q. T see,

Q. Previously ‘he lived' in
New Orleans,

Q. He said he'd only been
here two months.

Q Mr. Wade . , . .

A, He came to Fort Worth
sometime in ‘the fall of '62.
And then moved here a while,
and apparently went to New
Orleans for a while and came
back. And when the period
to that is, I'm not sure.

Q. Mr. Wade, what was
the evidence that we were
told was startling evidence
that could not be told to the
press ., . ?

Q. Saturday morning.

Q. Saturday morning. They
said it came jn Saturday
morning, and it could not bhe
revealed. It was . . .

A. 1 don't know. That
wasn't me that said that, I
don't think.

Q. Have you given us every-
thing? A. I've given you
everything that I, .. .,

. Do you know that_he
has been recognized as a pa-
tron ‘of Ruby's nightclub
here? A. I don't know that.

Q. Do you know of - any
connection between Mr. Ru-
by and the . . . the assassin?
A, I know of none.

Knows Nothing About It

Q. Are you investigating
reports that he may have been
slain  because Ruby might
have feared he would have
been implicated in something 7

A..The police are making
investigation of that muxder.
I don't know anything about
that. The investigation and
charges have been filed, It
will be presented to the grand
Jury on Ruby, immediately
within the next week; and'it'll
probably be tried around the
middle of January,

Q. Did the District Attor-
ney's office follow the police
investigation of the assassina-
tion of the President, hefore
sending again to Washing-
ton? A. Before,

Q. Do you think itwa § un-
usual for Jack Ruby to be in
that crowd? A. I won't pass
on that—unusual to he in
that crowd?. -

Q. There are reports that
he had planned to A, I haven't
been here since last night,
so I don’t know anything
about it,

Q. Mr. Wade, how do Yyou
feel about not being able to
try Oswald as the killer of
the President 7 -

A, Well, we will try Ruby
and ask the death penalty on
him, about the same time.

Inquiry to Go On

Q. Well, how about Oswald ?
A. T don’t want to go into
the whys or wherefores on
anything. !

Q. Has your office closed
the investigation into (he
death of President Kennedy?
_Q. No sir. The investiga-
tion will continue on that,
With the basis, of course, that
we have no concrete evidence
that anyone assisted him in
this. The investigation. I'm
sure, will go on with refor.
ence to any possible accom-
plice or person that assisted
nim in it
_Q. Do you have any sus-
picions now that there werc?
A. I have no concrete evi-
dence or suspicious at pros-
nt. 5

Q. Thank you, }

Q. Would you be willing ' to
sdy, in view of all this evi-
dence, that it is now beyond

®

dent, in any ion with
any officers?

A. He was bitter toward
all of the officers that exam-
ined him is what I've been
told.

Q. Do you think he de-
served ., , ?

Q. Let’s' finish the . , .

A. We have—that's about

Q. How about ballistics
ests?
test

o

sis
Q. Ballistics was
Ehe New Hork Times
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ar doubt at a)l" that
Oswald was the killer of Pres~
ident Kennedy?

A. I would say that with-
out any doubt he is the kill-
er—the law says beyond a
reasonable doubt, fo a moral
certainty,’ which 1 have —
there is no question that he
was the killer of President
Kennedy.

Q. That case is closed in
your mind?. A. As far as
Oswald's concerned.



J. Edoar Hoover in a telephone conversation with L.B.J. states: “at the entrance of the
building he was stopped by police officers, well he is alright, he works here, you needn’t
hold him. They let him go.”

In Gary Savage’s book “First Day Evidence"” Baker, described as ‘officer Y’ states: “Shortly
arter | entered the building | confronted Oswald. The man who said he was the building
superintendent said that Oswald was all right, that he was an employee there. We left
Oswald there, and the supervisor showed me the way upstairs.’

APFENDIX

Secret Service Agents motioned me to pull up beside the limousine, but | dida't becanse that
would have put me s couple of feet closer to the bystanders, and that woulkd be too dungerous.
When 1 got 10 the hospital, | worked an sssignment (o keep people out until it was all over and
we were relieved,

OFFICER "E”

1t hud been o Jong escort, We had a lot of people all the way. There weee no problems,
just & heavy crowd and a lot of yelling and cheering. and the motoes were getting hot. When
you follow the lead, you do a lot of starting and stopping, wying 1o hold an interval. I was glad
It was almost over.

The ctowd was real heavy down on the end of the downtown urea, but just past
DealnyPﬁIlwwldopuupudwowuldhoonluhewlyudjuull’ewnimmﬁom
the Trade Mart. The front of the motorcade started blocking up In the crowd in those last s
coming off Main and turning onto Elm. Back an Houston, where we were, we were just aboul
stopped and moving real slow when we could move.

A little past hatf way down Houston (between Main and Elm), | heard the first shot. T
could il it came from somewhere in front of me, and high. As [ locked vp T noticed all the
pigeons flushed off the top of the building on the comer ahead of me. And in the same period |
heard the second shot, and then the third one. | couldn't see just whers the shots came from but
| knew they were from a high-powered rifle. | hunt & lot, and had just got back from hunting.
There was no mistaking that; there ware three shots, that’s for sure. Though | didn't see exactly
where the shots came from, T knew in my own mind they probubly came from the comer
bnlkﬁmud\emmdwndmmdbwumdlbopw&lhudedthuv.go(oﬂ‘my
motar and entered the building (the Texus Schoolbook Depository). It took s while becuuse of
the crowd: they hud stacted moving in every direction,

The man who said be was the building superintendent Wwas outside and met me at the
door and went in with me. Shortly after | entered the building | confronted Oswakd. The man
who identified himself as the superintendent suid thut Oswald was all right, that he was
employed there. We feft Oswald there, and the supervisor showed me the way upstairs. We
couldn't get anvone to send the freight clevator down, In giving the place a quick check. I
fw:dmhin;dwWwdmm.mlwwkmwwhthmwm
knowing for sure what had huppened. | was fimited in what | could legally do.

The investigator from Washington contacted me for my recollection of what
happensd, but | guess they weren't inlerested in what T said.

OFFICER "F"

I had just turned off Main onto Houston and stopped. | was headed narth along the
west curb and just a firde north of Main Strect. Inspector Putnam was standing near the curb
not 10 feet from me While waiting there for the press bus o complete its tuen, 1 heard the
shots. They definitely came from ahead of me, all theee of them.

The motorvads was bucked up almost (0 u stand-still. Then, people started runming
and falling. | looked toward where 1 would expect to see the President’s limousine but 1
couldn't kee it. 1 looked at Inspector Putnum but conld tell from his expression he didn't know
anything more than [ did. 5o 1 took off for the front of the motorcade 1o see what had happened.

| passed people while I was doing this [ nemamber passing some of the motoccade
vehicles. but | dan't remember specifically who | passed, As 1 went down Elm Sueet, | noticed
# motoreyede down ot the curh, and an officer crawling on his hands and koees. The lead
vehicles of the matorcade had ulready cleared the Triple Underpass, headed for the Elin Street
off-rump (o Stemmons They slowed down an the access rond und | canght the lead units on the
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INTERVIEWSIWITH DALLAS POLICE CHIEE IESSE CURRYUNOVEMB...

'

Dallas Police Chief Jesse Curry gave a press conference on November 23 1963.
During this press conference, Curry states a few things that are very interesting:

At 5:25 - Reporter: Could you detail for us what lead you to Oswald?

Chief Curry: Not exactly except uh in the building we uh, when we uh went to the building, why,
he was observed in the building at the time but the manager told us that he worked there and
the officers passed him on up then because the manager said he was an employee..."

At 6:41 - Reporter: Did you say chief that a policeman had seen him in the building?

Chief Curry: Yes

Reporter: After the shot was fired?

Chief Curry: Yes

Reporter: uh why didn’t he uh arrest him then?

Chief Curry: Because the manager of the place told us that he was an employee, ‘said he’'s alright
he’s an employee.”

Reporter: Did he look suspicious to the policeman at this point?

Chief Curry: I imagine the policeman was checking everyone he saw as he went into the building.
At 10:42: - Reporter: And you have the withess who places him there after the time of the
shooting.

Chief Curry: My police officer can place him there after the shooting.

Reporter: Your officer wanted to stop him and then was told by the manager that he worked
there.

Chief Curry: Yes.

So let’s get this straight: Truly and Campbell, TSBD employees are recorded by the newspapers
while at the TSBD. Various ranking officers of the Dallas police are quoted in the corridors of the
DPD. And even Hoover and LBJ discuss it!
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The first mention of the 2™ floor lunch room encounter is at about 13:50 on the 23™.

Dallas - The first suspicion of the slim, black-haired man was by a policeman who saw Oswald in
the building lunchroom. The officer pulled a gun on Oswald, but when the manager said
Oswald worked there, he was allowed to go. AP, 1:50 p.m., CST, Peggy Simpson

FIRST TO SECOND EVOLUTION

e Carolyn Arnold is another person of interest mentioning a first floor observation of
Oswald and with her FBI statement from Nov. 26" she definitely deserves her own mini
chapter. Carolyn Arnold, Ochus Campbell’'s secretary and pregnant at that time, is seen
in the Dave Wiegman film standing in front of the TSBD while the motorcade is passing
by. She is seen below looking towards the Dal-Tex building, during the shooting, strange
as that may seem. This is before the headshot. Me and my fellow R.0.K.C. clan are pretty
sure someone fired shot(s) from the Dal-Tex building, remember Baker wasn't sure from
which building where the shots were fired from. His testimony and his filmed movement
support that.

|\ul =

B i -" _‘.M".
Carolyn Arnold seen with her head turned towards the Dal Tex building during the shooting in the Wiegman film.
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And in the still from the Dan Cook film above it can be clearly determined that she was pregnant at that time.

Carolyn Arnold’s statement is interesting because she stated she had left between 12:00 and
12:15 and thought she saw a fleeting glimpse of Lee Oswald standing in the hallway between
the front door and the double doors leading to the warehouse, while standing in front of the
TSBD. And this statement from the 25 is taken one day after Oswald was killed by Jack Ruby.
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INVESTIGATION

D 11/26/63

es. R, E. ARNOLD, Secretary, Texas School DBook Lepository,

tdvised she was in her ofﬁ.::a on the secoad floor o tho building
on November 22, 1983, and lefi that ofico between 12:C0 amd 12:15
P, to go downsiairs and stand in front of the building to view
#r4 Peosidential lotorcade. 45 she was standing ii_x fzont of the
L iding, she stated she thought sho caught 2’ fleoting glinpsc o,t
I BALVAY OSWALD sianding in the hallway betwecn tho fronf door *
<+ “he double doors leading to the warehouss, located on tha first
“You~. She could not be sure that this was OSVWALD, but said she
Zoie it was and belioved the time to be a few minutes beloze

! 12:15 Pi., )

ghe stated thereafter she viewed the Presidential ::o:o;c;do
and heard the shots that were fired at the Prosident; howavg':? she
could -furaish no information of value as to the individual :E;:i:g t'aa
shots or any other informtion concerning OSWALD, whom she'sta..ed she
did not know and had merely seen him workiag in the buildiag.

.

DL $9=43
z o 7 e e el
11/26/G63 Dalxs, Texas Filo # L OU=Lo
on at
v 11/25/83
DIOTAR » IARDYSON Jon X 11/28/863
h‘/ 5; cial A{,Gl‘-: .-..C..... D E, S SIS Y / Dato G’lcfcféd
e
%) _—
fons e al < ocanod to
~his document containa noither rocommendations nov umcluuo’r.a of the FOI. It Le the property of tha FBI aad ia ¢
your ageney ] it gad lie contunie are not lo be distributed outside Your agency.

And from thereon it is all going wrong. The above statement is suppressed, but dug out by
Harold Weisberg. And this is widely written about inside his book Photographic Whitewash.

Howard Roffman and Weisberg try very hard to obtain the original statement from the FBI, but
to no avail. There is some good documentation to read about this at Weisberg's archive.

Howard Roffman himself writes a very good piece on this in Presumed Guilty.
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Because the crowds in front of the Depository were so
large, the two men went up to the fifth floor at 12:20 or
12:25. To do this, they walked around to the back of
the building, entering on the first floor through the
rear door and taking the elevator up five stories
(BH202).

Obviously, Oswald could not have told the police that
“Junior” and a short Negro employee were together on
the first floor unless he had seen this himself.3 For
Oswald to have witnessed Jarman and Norman in this
manner, he had to have been on the first floor between
either 12:10 and 12:15 or 12:20 and 12:25. The fact
that Oswald was able to relate this incident is cogent
evidence that he was in fact on the first floor at one or
both of these times. If he was on the sixth floor, as the
Commission believes, then it was indeed a remarkable
coincidence that out of all the employees, Oswald
picked the two who were on the first floor at the time
he said, and together as he described. Since this is a
remote possibility that warrants little serious consider-
ation, I am persuaded to conclude that Oswald was on
the first floor at some time between 12:10 and 12:25,
which is consistent with the previously cited testimony
of Eddie Piper.4

Buttressing the above-discussed evidence is the story
of another employee, who claimed to have seen Oswald
on the first floor around 12:15. Mrs. Carolyn Arnold, a
secretary at the Depository, was the crucial witness.
Her story was omitted not only from the Report but
also from the Commission’s printed evidence. It was
only through the diligent searching of Harold Weisberg
that an FBI report of an early interview with her came
to light.5 She spoke with FBI agents on November 26,
1963, only three days after the assassination. The brief
report of the interview states that
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Oswald at Window? 185

she was in her office on the second floor of the building on
November 22, 1963, and left that office between 12:00 and
12:15 pMm, to go downstairs and stand in front of the build-
ing to view the Presidential Motorcade. As she was stand-
ing in front of the building, she stated that she thought
she caught a fleeting glimpse of LEE HARVEY OSWALD
standing in the hallway between the front door and the
double doors leading into the warehouse, located on the
first floor. She could not be sure this was OSWALD, but
said she felt it was and believed the time to be a few mi-
nutes before 12:15 pm. (CD5:41)

As Weisberg cautioned in his book Photographic
Whitewash, where he presents this FBI report, “This is
the FBI retailing of what Mrs. Arnold said, not her ac-
tual words.”®

Mrs. Arnold was never called as a witness before the
Commission; absolutely no effort was made to check
her accuracy or obtain further details of her story. If
what she related was true, she provided the proof that
Oswald could not have shot at the President. The
Commission’s failure to pursue her vital story was a
failure to follow up evidence of Oswald’s innocence.

Mrs. Arnold was reinterviewed by the FBI on March
18, 1964, in compliance with Rankin’s request to
Hoover for statements from all Depository employees
present at work November 22 (22H634). In accordance
with the deliberate wording of Rankin’s items to be in-
cluded in the statements as discussed earlier, Mrs. Ar-
nold was not asked about seeing Oswald before the
shooting, as she earlier said she did. Instead, she pro-
vided the specific information requested in item (4) of
Rankin’s letter: “I did not see Lee Harvey Oswald at
the time President Kennedy was shot.” “At the time” of
the assassination obviously is not the same as “before”
the assassination. If Rankin for some specific reason
avoided asking about any employee who had seen Os-
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wald right before the shots, he could have had no bet-
ter witness in mind than Mrs. Arnold.

In her March 18 statement, Mrs. Arnold wrote: “I
left the Texas School Book Depository at about 12:25
PM.” The report of her first interview states that she
left her office on the second floor between 12:00 and
12:15 and saw Oswald from outside the building at “a
few minutes before 12:15.” The important distinction
between these two estimates is that one is in Mrs.
Arnold’s words, the other but a paraphrase. Of the peo-
ple who left the Depository with Mrs. Arnold, Mrs.
Donald Baker recalled having left at about 12:15
(22H635), Miss Judy Johnson at about 12:15 (22H656),
Bonnie Rachey also at 12:15 (22H671), and Mrs. Betty
Dragoo at 12:20 (22H645).

It is perfectly reasonable to assert that Mrs. Arnold
saw a man whom “she felt” was Oswald on the first
floor anywhere between a few minutes before 12:15
and, at the latest, 12:25. The actual time probably
tended toward the 12:15 to 12:20 period. The signifi-
cance of this one piece of information is startling; the
“gunman” on the sixth floor was there from 12:15 on. If
Mrs. Arnold really did see Oswald on the first floor at
this time, he could not have been a sixth-floor assassin.

Arnold Rowland is the first person known to have
spotted a man with a rifle on the sixth floor of the De-
pository. The time of this observation was, according to
Rowland, who had noted the large “Hertz” clock atop
the Depository, 12:15 (2H169-72). Rowland provided an
even more accurate means for checking his time esti-
mate:

there was a motorcycle parked just on the street, not in
front of us, just a little past us, and the radio was on it
giving details of the motorcade, where it was positioned,

(L8185 ROW (AP TESYimopry
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Oswald at Window? 187

and right after the time I noticed him (the man on the
sixth floor) and when my wife was pointing this other
thing to me. . .the dispatcher came on and gave the posi-
tion of the motorcade as being on Cedar Springs. This
would be in the area of Turtle Creek, down in that
area. . . .And this was the position of the motorcade and it
was about 15 or 16 after 12. (2H172-73; emphasis added)

Rowland could not have had access to the police radio
logs. However, every version of these logs in the
Commission’s evidence shows that the location of the
motorcade described by Rowland was in fact broadcast
between 12:15 and 12:16 pm (17H460; 21H390;
23H911). We must note also that while Rowland first
noticed this man before hearing the broadcast at 12:15,
it is possible that he had been there for some period of
time prior to that.

The difference between Mrs. Arnold’s earliest esti-
mate of the time she possibly saw Oswald on the first
floor and the time Rowland saw the sixth-floor gunman
is but a few minutes, hardly enough time for Oswald to
have picked up his rifle, made his way to the sixth
floor, assembled the rifle, and appeared at the approp-
riate window. If Mrs. Arnold’s later estimates are accu-
rate, then Oswald was, in fact, on the first floor while
the “assassin” was on the sixth.

Without elaboration from Mrs. Arnold, we can draw
no conclusions based on the brief FBI report of her first
interview. At this late date, I feel that Mrs. Arnold can
not honestly clarify the information reported by the
FBI, either through fear of challenging the official
story or through knowledge of the implication of what
she knows. It was the duty of the Warren Commission
to seek out Mrs. Arnold to obtain her full story and
test her accuracy, if not in the interest of truth, cer-
tainly so as not posthumously to deny Oswald the pos-
sible proof of his innocence.

*kkkk
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The timing in the doc below is wrong (it should be PM, and this is noted and corrected).
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Carolyn Arnold is not called up as a witness for the W.C. either.
APPENDIX V

List of Witnesses

The following is a list of the 552 witnesses whose testimony has been
presented to the Commission. Witnesses who appeared before mem-
bers of the Commission have a “C" following their names; those ques-
tioned during depositions by members of the Commission’s legul staff
are indicated by a “D"; and those who supplied affidavits and state-
ments are similarly identified with “A” and “S”. The brief descrip-
tions of the witnesses pertain either to the time of their testimony or
to the time of the events concerning which they testified.

Witneass Deacription Testimony
Ables, Don R”. .. .. N e Juil Clerk, Dallas Police De- Vol. VII, p. 239.
partment.
ADE JOBR TB, v vainevevin New York City attorney ... ... Vol. X, p. 116.
Adamelk, John P.°. ... .. ... Member, Dallas Police De- Vol. VII, p. 202
partment.
Adamg, B BAP.. 00 vuwaiisiad Placement. interviewer, Texas Vol. X, p. 136.

Employment Commission. Vol. XI, p. 480.
Adams, Victoria Elizabeth ”.. Employee, Texas School Book Vol. VI, p. 386,
Depository (TSBD).

Akln, Gene Coleman® . ... Doctor, Parkland Hospital. ... Vol. VI, p. 63.
Alba, Adrian Thomas®. ... .. . Acqualntance of Oswald In  Vol. X, p. 210,
New Orleans, g
Allon, Mra.- 3. UM, o . oo Secretary, Chamberlin-Hunt Vol. XI, p. 472
Academy.
Altgens, James W.,». ... ... .... Witness at assassination Vol. VII, p. 515.
seene.
Anderson, Eugene D.” . ... Marine Corps markmanship Vol. XI, p. 801.
expert.
Andrews, Dean Adams, Jr.”.. New Orleans attorney. ... ... Vol. XI, p. 325.
Applin, George Jefferson, Jr.”. Witness of Oswald arrest ... Vol. VII, p. 85.
Arce, Danny G.°. ... .......... ¥mployee, TSBD . ............ Vol. VI, p. 363.
Archer, Don Ray®. .. .. ..... Member, Dallas Police De- Vol. XII, p. 395.
partment. ;
Arwstrong, Andrew, Jr.%. .. .. Acquaintance of Jack Ruby.. Vol. XIII, p. 302.
Arnett, Charles Oliver®, ... . Member, Dallas Police De- Vol. XII, p. 128,
partment.
Aycox, James Thomas®.. ... Acquaintance of Jack Ruby... Vol. XV, p. 208,
Baker, Marrion L*° . ... .. Member, Dallas Police Depart- Vol. II1, p. 242.
A ment, Vol. VII, p. 562,
Baker, Mrs. (Rachley) ... ... Employee, TSBD. ... .. . .. .. Vol. VII, p. 507.
Donald.” i
Baker, T. L°. ., ... b Member, Dallas Police Depart- Vol. IV, p. 248,
ment, .
_Ballen, Samuel B.”. .. ... ... Acquaintance of the Oswalds in Vol. IX, p. 45.
Texas.
Barbe, Emmett Charles, Jr.*.. Employee, Willlam B. Reily Vol. XI, p. 473.
0.
Bargas, Tommy®. . . . ... ..... Superintendent, Leslie Weld- Vol. X, p. 160.
4 ing Co.
483

Corday, Feadt W & ithel)

129



Harold Weisberg'’s tenacious research.

Warren Pass
Up Pictures?

(C) 19067 New York Times

NEW YORK—The Warren
Commission failed to study pic-
tures—some no longer available
—that might have affected its
version of President Kennedy’s
assassination, according to one
insistent critic.

Harold Weisherg, a writer in
Hyattstown, Md., says the pic-
tures might show Lee Harvey
Oswald standing in the door-
way of the Texas School Book
Depesitory and not in a sixth-
floor window.

He says they also might
verify positions of other wit-
nesses, reveal other persons
moving in the area and check
Kennedy’s reaction to the
shots.

The Warren Commission
found that Oswald, acting alone,
shot the President from the
sixth floor of the Depository.

Weisberg makes his charges
in the third of his books attack-
ing the Warren Report, ‘Photo-
graphic Whitewash; Suppressed
Kennedy Assassination Pic-
tures,” which is being publish-
ed personally by him this week,

Of its 296 pages, 150 repro-
duce documents photocopied
from the national archives and
dealing mostly with photog-
raphers.

They also include {two Federal

Bureau of Investigation inter-
views with Mrs. Carolyn Ar-
nold, a secretary at the Book
Depository in Dallas. One, dat-
ed Nov, 26, 1963, said “She
thought she caught a fleating
glimpse of Lee Harvey Oswald”
in a first-floor hallway “a few
minutes before 12:15 p.m.”

The second, dated March 18,
1964, had her signed state-
ment that she left the building
“at about 12:25 p.m.,” and thaf
she ‘“did not see Lee Harvey
Oswald at the time President
Kennedy was shot.”

Mr. Weisberg complains that
the commission never called

her to check whether she still
thought she had seen Oswald
before the shooting, which was
at 12:30 p.m. '

Mr. Weisherg contends that
Oswald was “probably” a
man shown in a picture of
spectators in the depository
doorway, not a fellow em-
ploye as the commission held.
He notes that Oswald insisted
he had been on the first floor
during the assassination, ac-
cording to Dallas police re-
ports of his interrogation.

Weisberg charges that govern-
ment investigators, including
the commission headed by Chief
Justice Earl Warren, ‘deliber-
ately avoided” potential photo-
graphic evidence,

When the HSCA is created and sprung into action, and it is during this period where things get
a turn, Carolyn Arnold becomes an item (I still do hot know how this got kicked off), and she
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‘Was Oswald in window?

By EARL GOLZ
©The Dallas Morning News, 1978

Was Lee Harvey Oswald one of two
images filmed moving in the 6th-floor
window about six minutes before Presi-
dent John F. Kennedy was shot?

Or was Oswald up in the sniper’s
nest at all?

Two witnesses have said Oswald was
in or near the 2nd-floor lunchroom of
the Texas School Book Depository just
before and 'after the shooting. He
would have been pressed for time to
run up four flights of stairs, take aim,
score two direct hits and run back
downstairs. :

A third witness told the FBI she saw
two men — one with a gun — in the
double window of an upper floor of the
depository about the time Charles L.
Bronson's movie camera filmed two
images moving in ‘the 6th-floor
window. She said the FBI tried to dis-
suade her by suggesting she saw only
“boxes.”

Mrs. Carolyn Johnston of Stephen-
ville, Texas, told The News last week

-that she saw Oswald in the 2nd-floor
lunchroom as she was on her way out
of the depository to watch the presiden-
tial motorcade Nov. 22, 1963.

She left the building at 12:25 p.m.,
she said, or five minutes before the
assassination. This was at the approxi-
mate time Bronson was filming two
images in the 6th-floor window.

The Warren Commission said no
depthory employee saw Oswald after
11:55am.

Polieexmn Marrion Baker and depo-
sitory manager Roy Truly met Oswald
in the doorway of the same 2nd-floor
lunchroom at 12:32 p.m,, only two min-
utes after the assassination. The ques-
tion arises whether Oswald ever left
the lunchroom.

Mrs. Johnston, then Mrs. Carolyn
Arnold, was secretary to depository
vice president 0.V. Campbell. She said
she never had read the FBI reports of
two interviews with her. She was
surprised to learn they made no men-
tion of her sighting of Oswald in the
lunchroom. .

Mrs. Johnson said she would have
thought” she told the FBI during both
interviews of her encounter with
Oswald in the lunchroom because
“that’s the only time I remémber hav-
ing seen him” on the day of the assassi-
nation.

“I do not recall that he (Oswald) was
doing anything,” Mrs. Johnston said. “I
Just recall that he was sitting there . . .
in one of the booth seats on the right-
hand side of the room as you go in. He
was alone as usual’'and appeared to be

“That is completely !oretgn to me,”
Mrs. Johnston told The News. “It would
have forced me to have been turning
back around to the building when, in
fact, I was trying to watch the parade.
Why would I be looking back inside the
bmldmg? That doesn't make any sense
to me.”

Another witness, Arnold Rowlnnd
said he saw a man standing ih a 6th-
floor window holding a rifle across his
chest at 12:15 p.m. He said he also saw,
from his vantage point on Houston
Street less than a block east of the depo-
sitory, another man on the same floor
but in another window. .

Rowland said he spotted both men
when no depository employee was sup-
posed to be on the sixth floor. This
indicates Rowland saw the two men
before Mrs. Johnston saw Oswald four
floors below.

His time was accurate because he
recailed he saw the men just ‘as a
nearby police radio delivered the mes-
sage that the motorcade was at a Cedar
Springs location. The police radio log
shows the presidential car passed that
point between 12:15 and 12:16 p.m.

Rowland first publicly told his story
abouit seeing a second man on the sixth
floor more than three months after the
assassination. Testifying before the
Warren Commission, he was asked why
he hadn’t told the same story to theFBI
in several interviews.

He said he had.

“At that time I told them I. dtd see
the Negro man there and they (FB{)
told me it didn’t have any bearing-or
such on the case right then,” Rowfand *
said. “In fact, they just the same as told
me to forget it now ... They didn’t
seem interested at all. They didn't pur-
sue the point. They didn't take it down
in the notation as such.”

Rowland’s gunman was white and
was standing in a partially open win-
dow at the southwest corner of the

building. The Negro man was at the
opposite end of the floor, in the south-
east window filmed by Bronson nine
minutes later.

Mrs. Carolyn Walter of Dallas was
standing along Houston Street near
Rowland when she saw two giien, one of
them holding a gun, in an*upper floor

having lunch. I did not speak to him

but I recognized him clearly.”
She knew Oswald because he would

come to her desk on the second floor:

and ask for change, never accepting

pennies but only nickels and dimes.
The FBI report of her first interview

four days after the assassination stated

““fer said. “Now*the-boxes are much:

double window of the deposltory ar;
about the time Bronson was filmin|
images in the 6th-floor window.

does a handful of interviews. One with Earl Golz, one with Anthony Summers and also with the
National Enquirer (I have seen a low-res copy of it a while back, but | was not able to read it).

One of the windows was partiall! pa

open and she said she thought it was.o;
either the fourth or fifth floor directl;

below window noted in Bronson's:’;

photos. Bronson’s film, however, showﬁ“'

that none of the windows up and dowmg
the southeast corner of the bullding;,,
were open at 12:24 p.m. — except ther,»

one in which the images were filmed. g

“He (the man with the gun) seemedsu%

very casual,” MPs. Walter said. “That’

why it didn’t scare me, I guess. The guﬁ

was angled downward toward Houstony
Street. He was holding it with both™
hands and, like I say, casually. Not like
he was actually aiming or pointing.”

The motorcade at that point was
about six minutes late and should have
been coming down Houston Stree
toward the depository building.

Both Mrs. Walter and Rowland said;’

they weren’t alarmed at seeing a man* '™

with a gun because they thought he
was either a Secret Service agent’

guarding the president or a security

guard.

Rowland said his’ gunman wore a -

light-colored shirt, which could fit the - -
description of the white T-shirt Oswald -

was believed to be wearing at the time.
Mrs. Walter, however, said her gunman

was wearing a dark brown suit and the
- other man -in the window had on &
'light-colored shirt or jacket.

“They (FBI) tried to make me think:

that what T'saw were boxes,” Mrs. Wals;

lighter colored. And this was definitely.
the shape of a person or part of

them and it seemed like they weren't |

“very interested. They were going to set

out to prove me a liar and I had no
intention of arguing with them and »j;
being harassed. I felt like I had told

them all I knew. And 1 had relieved/z*"
myself of the burden of it. And if theyw

didn't want to believe it or had some;
reason not to, well then, tlut was nu
right with me.”

could identify either of the men in the.

window as Oswald. Neither saw- the

shots being fired.

3

Neither Rowland nor Mrs. Wnltet“s»‘;v

that after she left the depository and
stood about 30 feet in front of the build-
ing to watch the motorcade, she
“thought she caught a fleeting glimpse
of Lee Harvey Oswald standing in the
hallway” on the first floor.

Carolyn Arnold’s interview with Earl Golz in the Dallas Morning News 1978. The highlighted bit in the middle column is
interesting in relation to the Wiegman still. As it shows her changing her view towards the Dal Tex building against
what everyone else does. Page 119.
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Then there is Anthony Summers’ Not In Your Lifetime. From this book (page 92) | quote the
following: “When the author contacted Arnold in 1978 to get a first and account, she was
surprised to hear how she had been reported by the FBI. Her sbontaneous reaction, that the
FBI had misquoted her, came before the author explained to her the importance of Oswald’s
whereabouts at given moments. Arnold’s recollection of what she observed was clear—having
spotted Oswald had been her one personal contribution to the record of that memorable day.
As secretary to the company vice president she knew Oswala: he had been in the habit of
coming to her for change. What she claimed she told the FBI is very different from the Bureau
report of her comments. “About a quarter of an hour before the assassination,” she said in
1978, “I went into the lunchroom on the second floor for a moment... . Oswald was sitting in
one of the booth seats on the right-hand side of the room as you go in. He was alone as usual
and appeared to be having lunch. I did not speak to him, but | recognized him clearly.”

Arnold had some reason to remember having gone into the lunchroom. She was pregnant at
the time and had a craving for a glass of water. She also recallead, in 1978, that this was “about
12:15. It may have been slightly later.”

There are however three issues with this:

1-According to Virgie Rackley's FBI statement she left with Carolyn Arnold, Betty Dragoo,
Bonnie Richey and Judy Johnson together at about the 12:15 mark. Bonnie Richey confirms
this time stamp in her FBI statement.

2-And there is also Pauline Sanders’ FBI statement from March 19" 1964 which states that she
left the lunch room at approximately 12:20. Surely she would have seen Oswald?

Yet her Nov 24" statement, which | personally regard as a 'fixed' statement regarding her
hearsay phone call conversation with Mrs. Robert Reid, states she left at 11:25 AM, an hour
before the motorcade was expected to pass by the TSBD! This can also be a typo.

3-And then there is Mrs. Robert Reid during her Warren Commission testimony:

Mr. BELIN. All right. Do you know about what time it was that you left the lunchroom, was it 12,
12:15?

Mrs. REID. | think around 12:30 somewhere along in there

Mr. BELIN. Were you the last person in the lunchroom?

Mrs. REID. No; | could not say that because | don't remember that part of it because | was
going out of the building by myself, | wasn't even, you know, connected with anyone at all.

Mr. BELIN. Were there any men in the lunchroom when you left there?

Mrs. REID. | can't, | don't, remember that.

Mr. BELIN. All right.

Mrs. REID. | can't remember the time they left.

4-The observation brought forward of Oswald sitting down and eating lunch in that particular
lunch room. The second floor lunchroom was for office staff and management only. The
labourers only had access to this lunch room to grab a drink quickly out of the machine and to
get out and eat their lunch outside or downstairs on the first floor in the Domino Room. Roy
Edward Lewis confirmed this in Larry Sneed’s No More Silence and again in his interviews with
Ed Ledoux in August 2018, and he stated categorically “ We weren’t allowed up there, not just
blacks, it was for all warehouse employees”.

Billy Lovelady was another one who stated he had gotten a drink for his lunch from that very
same lunch room on the second floor and made his way down and eventually consumed his
beverage and his lunch on the front steps.

There was a class divide at that time, and even these days, in some companies, manual workers
sit at a different place away from office- and senior staff.
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Lee Oswald (played by Gary Oldman) in JFK The Movie ‘having lunch’ in the 2nd floor lunch room (W.B.)

3-"Getting a glass of water”. Study the photographs of the 2" floor lunch room on page 70 and
see that one cannot just walk to a tap and get themselves a glass of water. Nor is there a water
fountain, a sink or a water cooler visible inside that lunch room. The only option (which ha
snot been confirmed by anyone) would be jugs or bottles of water in the fridge. BUT! You can
get a glass of water at the water cooler down the hall about 20 ft away in the corridor, as you
will be able to see on the F.B.l. drawing on the next page or from the ladies rest room | reckon,
although with the water cooler being nearby it would have been more feasible to walk over
there IF it happened. Neither water supply is nowhere near the door of the lunch room. As a
matter of fact they are way down in the corridor leading to the stairs going down to the first
floor. Had she left the office and gone back to get some water it would not have been
physically possible to see Oswald sitting inside the 2" floor lunch room.

Lee Oswald (played by Gary Oldman) having lunch in the 2nd floor lunch room and Carolyn Arnold (played by an
actress) having a sip of water from the water fountain in JFK The Movie (W.B.) There never was a water fountain in that
position.
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The FBI drawing, below, shows in red the non-existent water fountain position in the JFK film,
whereas the green marking shows the actual position of it and this makes her observation of
Oswald an impossibility. The ladies room can be seen in the very bottom left.
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Furthermore if Oswald had been sitting there, other office employees who had lunch before
they went downstairs would have noticed and mentioned this as well. Yet no one did.

But think also about the timing perspective she mentions. Carolyn Arnold claimed, in 1978, that
she saw Oswald in the lunchroom around 12:15. And compare that with the statement of Marrion
Baker, who claimed, in 1964, that he saw Oswald walking into the lunchroom around 12:31.

So if you believe her defense of the 12:15 lunch room sighting of Oswald in the lunch room, it
creates an issue for Oswald being the shooter as well, as Arnold Rowland saw two persons on
the sixth floor in the ‘snipers nest’ at that very same time. The ‘combination’ of these time
stamped two witnesses’ statements would exonerate Oswald as well. Funny thing is that no
one picked up on that particular fact until much later.

But | still reckon Carolyn Arnold saw Oswald while passing through the lobby or when she
turned around when the motorcade was passing. Or just had a look back just before that,
nothing unusual about that. The Wiegman frame, on page 124, shows her gazing towards Dal
Tex.

And then perhaps entertain the thought she saw him 2X, as the two grandkids of Sarah
Stanton, while being interviewed by Brian Doyle, told him that she saw Oswald near the stairs
(which one remains unknown), holding a soda, and asked him whether he was going out for
lunch? Like Hosty and Bookhout's report stated he got his coke: “for his lunch”. What if
Carolyn Arnold saw him getting a coke at 12:15 and later on saw him down on the first floor,
where he claimed to be when the motorcade went by. Either the going back for water
scenario is a fake, or she saw him 2x. That F.B.l. report from Monday Nov. 25t was supressed
for a reason.
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And then there is Joe Molina’'s statement to B.L. Senkel in which he states that he did not see
Oswald and that he left the lunch room at 12:15. Now surely he would have made a mention of
Oswald getting a coke or sitting in that lunch room at that time had he seen him. Molina
worked on the same floor as Carolyn Arnold.

Joe R, Molina = Age 39 - 61824
4306 Brown - LA 6-3956 since early 50's

Born in Dallas

Texas School Book itory = 16 years.

Credit Manager 3 or 4 years. Account for Credit Dept. before
Wife Soledad - Joe Jr. = 16, Linda - 13, Sylvia - 13, adopted
Johany -~ 10

Saw Oswald at work - dida't kuow him personally - never talked to him,

Belonged to G, I. Forum - was chairsan World War Veterans -
primarily for Mexicaas to educate and improve.

Got to work 7:.0 a.ms = did not see Oswald - office on 2nd
floor. Went up to office - stays there, does not go to coffee
break. Left office - weat to cafeteria and ate lunch then left
about 12:15 te go outsice stood on first step. Heard shots
@idn't know whet they were, Heard three of them. Went down the
hill « saw officers clese gate to parking lot., Went back

into building.

Was with Williems - Shelly Mrs. itanton, Reed, Sanders.

Bddie Piper (porter) ¢/m. Modima had went to Songers and

met Piper. lHe said Lee had not been accounted for. A catering
truck comes around in the moraing.
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OSWALD'S ALIBI GIVEN JUST BEFORE AND JUST AFTER THE SHOOTING.

In my second paper, | discuss the interrogations of Lee Oswald, in depth but here | will only add
the parts in relation to the second floor lunch room encounter. These are the notes and reports
by Robbery and Homicide Captain Will Fritz, FBI agents James Hosty and James Bookhout and
Postal Inspector Harry Dean Homes (who was an informant for the FBI) and Forrest Sorrels and
Thomas Kelley of the Secret Service. These people were all present during the interrogations
either Friday, Saturday and/or Sunday morning that made some sort of report of the
interrogations.

e Captain Will Fritz interrogated Lee Oswald for roughly a dozen hours. Fritz claimed he
took no notes, but there were some (probably kept as a souvenir...) and they were
submitted in the mid-90's anonymously to the ARRB after Fritz had died. These notes
were ‘buried’ for more than 33 years. So people had to make do with Fritz's statement
from November 22 and his Warren Commission testimony.

Captain Will Fritz being interviewed in the 3™ floor corridor outside his Robbery & Homicide bureau.
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Fritz's interrogation notes display a few gems when it comes to Lee Oswald’s location just
before, during and just after the assassination:

On page 1 it states:

claims 2nd floor Coke when

off came in

- Oswald had a coke from the 2nd floor when the officer came in. Came in where? 1st?
2nd?

to first floor had lunch

- Oswald had lunch on the 1st floor.

out with Bill Shelley

in front

-Oswald knew Shelley was standing in front of the building. And that is before the
shooting, not after! As Shelley had departed aimost immediately after the shooting from
the TSBD steps. Entering the T.5.B.D. from the west side. And was not seen again outside
until 13:30.
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Page 1 of Will Fritz's interrogation notes.
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On page 3 of the same set of Fritz's interrogation notes...
says two negro came in
one Jr + short negro - ask? for lunch says cheese
sanadwiches + apple
-0Oswald saw Jarman and possibly Norman come in to the Domino room while he had his

unch.
Lunch consisted of cheese sanawich and an apple.
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morning 23rd. (3
says 11-21-63 say two negr came in
one Jr. + short negro - ask ? for lunch says cheese
sandwiches + apple

says doesn’t pay cash for wile staying with Mrs. Payne
denies owning rifle in garage or elsewhere admits other
things these

Came there 63 - N.O.

Says no visitors at apt. Claims never order
owns 7?2?72 for gun
denies belonging to Com party
says bgt gun 7 mo Ft W, didn’t know what Place.
ams to grest ant questioning
Arv. July 62 from U.S.S.R. Int by F.B.I. Ft W
says lHard + Soft meth etc  Buddy
says on interview of Payne by F.R.I. He thought she was intimidated

Page 3 of Will Fritz's interrogation notes.

Looking at both these pages one thing becomes evident. That is that a new sentence does not
start on a new line, but midway as well, this leaves his notes open to interpretation. A forum

post by Sean Murphy explains this with samples.
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In his report to_Chief Curry from November 23 1963 Fritz says: “We also found that this man had
been stopped by Officer M.L. Baker while coming down the stairs. Mr. Baker says that he stopped
this man on the third or the fourth floor on the stairway, but as Mr. Truly identified him as one
of the employees he was released.”

Fritz's undated report, in draft mode states: “/ asked him what part of the building he was in
when the president was shot, and he said that he was having his lunch about that time on the
first floor. Mr. Truly had told me that one of the police officers had stopped this man
Immediately after the shooting near the back stairway, so | asked Oswald where he was when
the police officer stopped him. He said he was on the second floor drinking a coca cola when
the officer came in.”

His W.C. testimony:

Mr. BALL. Did you ask him what happened that day; where he had been?

Mr. FRITZ. Yes, sir.

Mr. BALL. What did he say?

Mr. FRITZ. Well he told me that he was eating lunch with some of the employees when this
happened, and that he saw all the excitement and he didn’t think, | also asked him why he left
the building. He said there was so much excitement there then that “I didn't think there would
be any work done that afternoon and we don't punch a clock and they don’t keep very close
time on our work and | just left.”

Mr. BALL. At that time didn't you know that one of your officers, Baker, had seen Oswald on the
second floor?

Mr. FRITZ. They told me about that down at the bookstore; | believe Mr. Truly or someone told
me about it, told me they had met him, | think he told me, person who told me about, | believe
told me that they met him on the stairway (Fritz has trouble composing himself-BK), but our
investigation shows that he actually saw him in a lunch room, a little lunch room where they
were eating, and he held his gun on this man and Mr. Truly told him that he worked there, and
the officer let him go.

Mr. BALL. Did you question Oswald about that?

Mr. FRITZ. Yes, sir; | asked him about that and he knew that the officer stopped him all right.
Mr. BALL. Did you ask him what he was doing in the lunch room?

Mr. FRITZ. He said he was having his lunch. He had a cheese sandwich and a Coca-Cola.

Mr. BALL. Did he tell you he was up there to get a Coca-Cola?

Mr. FRITZ. He said he had a Coca-Cola.

Martha Joe Stroud corresponded with the Warren Commission that Fritz was not happy with his
statement and that he wanted it changed. And there seem to be two versions of his statement.
Would love to see the difference between the two! You can view the document HERE.
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e Jim Hosty did take notes during the first interrogation, he scribbled partial phrases in his
notebook that | am reproducing below. The issue with these phrases is that even though
he has drawn lines around certain bits, they do not group the phrases together at all.
Hosty was just drawing lines around the phrases like many of us do when they are not
taking notes down, but start to draw instead.
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Jim Hosty discusses the interrogations in Assignment Oswald, about an exchange of how the
questioning went while Oswald was in custody. Even though this is his recollection years
later, there is no second floor lunch room encounter whatsoever.

Okay now, Lee, you work at the Texas School Book Depository, isn’t that right?
Yeah, that’s right.

When did you start working there?

About October fifteenth
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What did you do down there?

! was just a common labourer.

Now, did you have access to all floors of the building?

Of course.

Tell me what was on each of those floors.

The first and second floors have offices. The third and fourth floor are storage. So are the
fifth and sixth.

And you were working there toqgay, is that right?

Yep.

Were you there when the president’s motorcade went by?

Yeah.

Where were you when the president went by the book depository?

/ was eating my lunch in the first floor lunchroom.

What time was that?

About noon.

Were you ever on the second floor around the time the president was shot?

Well, yeah. | went up there to get a bottle of Coca-Cola from the machine for my lunch.
But where were you when the president actually passed your building?

On the first floor in the lunchroom.

And you Ileft the depository, isn’t that right?

Yeanh.

When did you leave?

Well, | figured with all the confusion there wouldn’t be any more work to do that day.

But then in Feb. 2019 | found a document amongst about 230 pages, the so called Hosty files in
Malcolm Blunt'’s archive collection. This document sent those that propagate Oswald as the killer
and conspiracy theorists with cemented beliefs in a tail spin and did their best to deny it, which
of course they failed to do so.

This particular document, written on the back of a sheet of printed affidavit paper of the Dallas
police states something that eventually was deep sixed by Hosty and the others only to re-
appear when Malcolm Blunt copied the entire Hosty folder twenty years ago at the archives in
Washington. Malcolm himself did not realise he had this bomb shell in his filing cabinet and only
when | went through the whole folder to scan it all in for the new D.P.U.K. website did it appear.
I decided to publish this document right away at my website’s diary.

The text that is key to Hosty's handwritten report is:

0. stated he was present for work at the T.B.D. on the morning of the 22" and at noon went to
lunch. He went to 2™ floor to get a coca cola to eat with lunch and returned to 1% floor to eat
lunch. Then he went outside to watch P. Parade.

It is safe to say that P. stands for Presidential.

An important element of this paragraph is that he got his coke for his lunch which was before
the shots were fired. This aspect is re-confirmed in the joint Hosty/Bookhout report.

And then there is the hammer that states that Oswald was outside to watch the Presidential
Parade after his lunch. Direct evidence linking Prayer Man being Lee Oswald!
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Jim Hosty's handwritten notes on the back of a D.P.D. affidavit sheet.
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Oswald has gone for lunch and stayed in the Domino Room after he had gotten his Coke from
the second floor. Many must have seen him getting his coke, since the ladies from the 2™ floor
offices started to have their lunch at about 12:00 in the second floor lunch room, some of whom
did not leave to watch the parade until 12:20-12:25.

The Domino Room was in the back at the north eastern end of the building, and the infamous
back stairs were closer and have direct access to them. And as stated above he got the coke for
his lunch.

e James Hosty and James Bookhout of the FBI state in their joint November 23
report: “OSWALD stated that he went to lunch at approximately noon and he claimed he
ate his lunch on the first floor in the lunchroom,; however he went to the second floor
where the Coca-Cola machine was located and obtained a bottle of Coca-Cola for his
lunch. OSWALD claimed to’ be on the first floor when President JOHN F. KENNEDY passed
by his building.”

This report does not mention the specific location of Oswald on the first floor at the time
of the assassination nor does it mention any encounter involving Oswald, a police officer
and Truly. Furthermore he got the coke for his lunch! | cannot stress enough that this is
quite something and supports the notion that the 2" floor lunch room encounter was
concocted later, and subsequently leaked to the media just after lunch time on the 23rd.

In his solo report by James Bookhout on November 24 (after Oswald was dead) things are turned
around a bit, but not for the better. “Oswald stated that on November 22 1963, at the time of
the search of the Texas School Book Depository building by Dallas police officers, he was on the
second floor of said building, having just purchased a Coca-Cola from the soft-arink machine, at
which time a police officer came into the room with pistol adrawn and asked him if he worked
there.

Mr. Truly was present and verified that he was an employee and the police officer thereafter
left the room and continued through the building. Oswald stated that he took this Coke down
to the first floor and stood around and had lunch in the employee’s lunch room. He thereafter
went outside and stood around for five or ten minutes with foreman Bill Shelley.”

First, he mentions “at the time of the search of the Texas School Book Depository building by
Dallas police officers” while Baker was the only police officer in that building for a fair amount
of time (5-10 mins is reasonable to assume) and that is /f Bakerwent in as fast he said he went;
everyone else on the force was busy in the railroad yard. Or this is an indication that Oswald
was in the building much later than he has been ‘credited’ for? Like 15 minutes by any chance?

Secondly, Oswald had purchased a coke, which from a timing perspective makes it already
‘interesting’ (getting the correct change out, putting it in the machine and waiting for the
bottle to appear and take the cap off). Neither Truly nor Baker saw anything in his hands.
Although Baker messed that up with his handwritten report on Sept. 237 1964, the day before
the W.C. report was issued and it was sent rapido to Washington. This makes J. Edgar Hoover’s
F.B.l. to an extend compilicit as well.

Thirdly, Oswald stood around and had lunch after the shooting, and even stood outside with
Bill Shelley for 5/10 minutes after having had his lunch. Shelley who was not seen outside the
building after returning from his ‘trip’ with Billy Lovelady and seen much later escorting Garcia
and Williams to a police car. SO how long was Lee Oswald in that building? According to this
second report, for quite some time, which makes one wonder, how the bus/cab ride
transpired, changing his clothes and ‘grabbing his gun’ and walk towards 10th and Patton and
blow Tippit away.

This cannot be done at any time from a timing perspective as described by James Bookhout!
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The Secret Service was present too, Forrest Sorrels and Thomas J Kelley were there during
some of Lee Oswald’s interrogations.

e Thomas J Kelley is the only one who supplies an interrogation report that actually goes
so far as to claim that Oswald explicitly admitted to not having watched the
motorcade. In his First interview with LHO he states:

"At this time Captain Fritz showed a Selective Service Card that was taken out of his wallet
which bore the name of Alex Hidell. Oswald refused to discuss this after being asked for an
explanation of it, both by Fritz and by James Bookhout, the FBI Agent. | asked him if he
viewed the parade and he said he had not. | then asked him if he had shot the President
and he said he had not. | asked him if he has shot governor Connally and he said he had

not”.

Now look at the bottom of the page of the Fritz notes and compare and you see that Fritz
may have been a bad record keeper but | doubt he would have left a jewel like that out.
Kelley's bit is suspect as a 3 dollar bill.

e Will Fritz will do you one better, as already brought forward by Sean Murphy in 2013.
Look at the bottom sentences sequence of Fritz's notes in the next photograph and
compare these with the sequence of Kelley’s report. Not one word about the parade.
And that is because he did not give that answer at all.
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Finally Postal Inspector and FBI informant.

e Harry Dean Holmes on page 4 of his report dated Dec 17th 1963: “the commotion
surrounding the assassination took place and when he went downstairs, a policeman
questioned him as to his identification and his boss stated “he is one of our employees”
whereupon the policeman had him step aside momentarily”.

In his statement and his testimony (see below) Oswald is being asked to step aside as well.

Holmes’ Warren Commission testimony:
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Mr. BELIN. By the way, where did this policeman stop him when he was coming down the stairs
at the Book Depository on the day of the shooting?

Mr. HOLMES. He said it was in the vestibule.

Mr. BELIN. He said he was in the vestibule?

Mr. HOLMES. Or approaching the door to the vestibule. He was just coming, apparently, and |
have never been in there myself. Apparently there is two sets of doors, and he had come out to
this front part.

Mr. BELIN. Did he state it was on what floor?

Mr. HOLMES. First floor. The front entrance to the first floor.

And later on during the very same testimony:

Mr. BELIN. Now, Mr. Holmes, | wonder if you could try and think if there is anything else that you
remember Oswald saying about where he was during the period prior or shortly prior to, and
then at the time of the assassination?

Mr. HOLMES. Nothing more than | have already said. If you want me to repeat that?

Mr. BELIN. Go ahead and repeat it.

Mr. HOLMES. See if | say it the same way?

Mr. BELIN. Yes.

Mr. HOLMES. He said when lunchtime came he was working in one of the upper floors with a
Negro. The Negro said, “Come on and let's eat lunch together.” Apparently both of them having
a sack lunch. And he said, “You go ahead, send the elevator back up to me and | will come down
just as soon as | am finished.” And he didn't say what he was doing. There was a commotion
outside, which he later rushed downstairs to go out to see what was going on. He didn’t say
whether he took the stairs down. He didn’t say whether he took the elevator down.

But he went downstairs, and as he went out the front, it seems as though he did have a coke
with him, or he stopped at the coke machine, or somebody else was trying to get a coke, but
there was a coke involved. He mentioned something about a coke. But a police officer asked him
who he was, and just as he started to identify himself, his superintendent came up and said, “He
is one of our men.” And the policeman said, “Well, you step aside for a little bit. Then I just went
on out in the crowd to see what it was all about.”

Step aside, which does not point to a second floor encounter as Baker and Truly did a 180 after
this alleged ‘lunch date’.

Lee Oswald did not lie when he claimed he was on the first floor, when The President passed by
the TSBD, not only did Holmes relay this, so did Fritz in his interrogation notes and so did
Bookhout and Hosty in their joint report. It just got twisted around to nail Oswald as the killer
of The President with an encounter on the second floor.

e James ‘Junior’ Jarman told the HSCA, that Billy Lovelady told him that he had personally
witnessed Oswald being allowed out of the front entrance by a policeman shortly after
the assassination and that Truly had said he was alright. HERE and HERE.

I know it is hearsay, but | can make a mention of it. Just like Pauline Sanders’ support for
Mrs. Reid’s Oswald encounter in his t-shirt is as much hearsay. What also needs to be taken
into consideration is that Lovelady left for the railroad yard almost straight after the
shooting had stopped, and said he went back in through the side entrance and ended
taking police officers up in the elevator. Yet Lovelady is filmed standing outside on the
TSBD steps afterwards by John Martin and Robert Huahes at about 12:50/13:00 having a
ciggie. This is something that is getting support from his H.S.C.A. interview where he
claimed it took him 20-25 minutes to get back in! And in the still shot below it looks like he
is waiting to get in. Danny Garcia is there and Bonnie Ray Williams. Did Lovelady see Oswald
leave just before this then? Which would mean he left much later than has been
acknowledged. Lovelady was extremely economical with the truth during his Warren
Commission testimony as | already pointed out earlier.
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Lovelady, Garcia and Williams T the Martin film

According to Harold Norman'’s HSCA testimony, he states that after starting their descent
from the fifth floor they stopped on the fourth floor for a couple of minutes as they saw
the ladies looking through the windows and seeing the railroad yard activity shortly after
the shooting.

This is the same instance where Dorothy Garner stayed behind, after ‘following’ Victoria
Adams and Sandra Styles and had started their descent and Garner was joined by other
women from those fourth floor offices. Norman'’s HSCA testimony strengthens Dorothy
Garner's statements and also shows that the three Negroes: Williams, Jarman and Norman
did not encounter anyone on those stairs after going down from the 4t floor. Or did they
wait much longer? Baker states in his HSCA testimony that he was spotted by them while
they hid behind boxes on the 5% floor. Norman had no recollection of this during his
testimony, nor couldn't attest as to when he saw Truly after coming down to the first

floor.

o FERE L-102-5%60FK AcT)
——DATE_{]39)i0 |
> oy
Interview with Marrion L. Baker
oA
the President?" and Oswald answered: "That's absurd, I want
a lawyer. I want a lawyer!" (Oswald was
Baker said he also knew officer J.D. Tippit and repeated
the now-familiar characteristic of Tippit's averted, down-
cast eyes.
Baker said that when he went to Washington to appear
before the Warren Commission he met the three negro boys
who had been watching the parade from the 5th floor window.

They were hiding behind boxes when he looked through the 5th

[ 7 POS——

floor of the TSBD. He never saw them there but they told
him in Washington that they had seen him. His testimony 2

and affidavit are found in WC Vols. 3 (242-270) and 7 (592) .,

Marrion Baker’'s HSCA interview.
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THE RE-ENACTMENTS.

There were 4 re-enactments

1. November 25 1963: - The Secret Service.

2. December 2 - 4th 1963: - Time/Life. Not considered a legal recreation.

3. February 7 1964: - The F.B.Il.

4. May 20-25 1964: - The Warren Commission, carried out for them by the F.B.I.

I will not go into great depth since this facet has been written about in great detail already. As |
wrote at the beginning, by Harold Weisberg and others. What | will tell you is that the re-
enactment was sheer window dressing.

If you look at the Secret Service re-enactment video below of the so called Oswald descent from
the 6th to the 2nd floor, then you will realise that this could be achieved in a much shorter time
than is being shown by the Secret Service agent(s) move at a snail's pace. The pace they adopt
is too slow to be a realistic enactment of a 24-year-old who just allegedly shot The President and
wants to make his way down as quickly as possible. Have a ook for yourself beginning at 22:10.
The descent from floor 6 to floor 2 is edited out of the film, | have no idea whether this is by it
not being shot or left out during post-production. The Secret Service Agent re-enactment film
demonstrates how small the actual landing is on the second floor. And in the end the agent
ends his descend by sitting at one of the lunch room tables. How’s that for accuracy?

The video above is of the edited Secret Service re-enactment. There is no material featuring
Baker, Roy Truly nor Mrs. R. Reid as they were timed when the Warren Commission did it in March
of 1964. David Belin personally timed Mrs. R. Reid.

Leo Sauvage interviewed Truly: in The Oswald Affair: “ “/ told them, as I just told you, that it was
a very short time,” Roy Truly answered when | asked him whether there had been any special
tests to determine the number of seconds he and the motorcycle policeman lost in the lobby
with the elevators before starting to climb the stairs. When | pressed the point, he said: “No,
nothing else...” And none of the many reporters and photographers who for days kept a close
watch on the Texas School Book Depository, writing and taking pictures of the various re-
enactments of the assassination staged on EIm Street, even saw a motorcycle policeman
running into the building under the eyes of detectives with stopwatches in their hanads.”
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Crime Re-enacted .

By Secret Service

By CARL FREUND

Secret Service agents reen-
acled the assassination .of Presi-
dent Kesnedy here Wednesday.

Meanwhile, Goy. Jobn Connally
expressed a hope that investi-
gators would determine definitely
whether the murder of President
Kennedy was “the act of an In-
dividual meniac or & conspiracy.”

The pavernor gave a graphic
account of the shooting In &n in-
terview at Parkland Hospital,
where hs is recovering from se-
rious wounds suffered during the
assassinetion. He pledged his of-
fice would cooperate fully with
federal, stete and local investi-

lhere. but Oswald was spending
much of his time in Fort Worth:

“I can only repeat our previous
statement that the FBI did not
talk to Oswald before President
Kennedy was killed,” the spokes
man said. “I'm sorry, but that's
all T can tell you,”

Other officers said, however,
that an agent named Hosty was
assigned to the Dallas office.

The sssassination re-enactment
took oaly & few minutes,

A car, similar to the aute in
which President Kennedy rode at
the head of a motorcade Friday,
drove over the same route, A
man and & women sat in the
back seats, nccupyieg positions

gators,

An army of Secret Service and
FBI agents questioned witnesses
and studied evidence in Dallas
and other cities as they sought
the answers lo these questions:

=Did the death of the Presi.
dent result from a Russian or
Cuban plot? Or did Lee Harvey
Oswald, an admitted Marxist who
had lived in Russia, conceive the
assassingtion and carry it out
without the help of others?

~Where did Oswald intend to
g0 after President Kennedy was
murdared as his car moved down
Eim Street toward the Triple
Underpass?

~Where did Oswald get money
for the trips he took?

~Did Oswald know Jack Ruby,
the striptease club owner who
fired a shot Sunday which sealed
Oswald’s lips forever?

~Why did Ruby pull the trig|
zer? Was il, as he claims, an at.
empt to avenge the murder of
President Kennedy? Or an ill-ad-
Jised effort to become a public
ero? Or was he afraid of what
Jswald might say?

Although inyestigators say Lhey
ack proof of an international con|
piracy, they were obviously
tware that the passibility exists.

In  another development, 8
ipokesman for the FBI refused
oomment on reports that an
‘Agent Hosty” went to [rving
hres weeks ago in an unsuccess:
ul attempt to question Oawnld
'he Osweld family was living ln|
he home of Mrs, Michael Paine|

similar to thase in which a sniper

o

found President Kcnncdy ard his
wife, r
Officers stood [n the sbuh flooe

'window of the Texas School Book
Depository Building et Elm and
Houston—the window in which a
sniper crouched Friday,

No shots were lired in the re.
enactment, but reporlers were
told & camera in the window re-
corded the scene.

Ruby may have witnessed the
re-enactment from his cell in the
nearby county jail,

.Held without bond, Ruby called
a bartender In one of his night
clubs during the day to ask about
business there. He also called a
[rlend and asked about public re-
action to his slaying of Qswaid.

“The assassination re-enactment took only a few minutes” Dallas Morning News Nov 26™ 1963. From this we can derive
that the lunch room encounter with Baker and Truly running up was not tested by the Secret Service.
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Secret Service re-enactment Nov 25™ 1964. Pic seen, at first, at the website FlashbackDallas.com. A Dallas Times Herald
staff photographer took them. (All photos: UNT's Portal to Texas History.)

The photographs of the re-enactment can be seen at Mary Ferrell.

Victoria Adams was not asked to participate for any of the re-enactments (a travesty!). Nor were
Sandra Styles, Dorothy Garner and Otis Williams involved either. Those loud squeaky back stairs
in the North West corner of the TSBD saw quite some traffic, yet no one heard a thing!

e Sandra Styles and Victoria Adams went down the stairs almost immediately after the final
shot and encountered a tall black man, most likely Eddie Piper. Nor did they hear anyone
following them. Victoria Adams saw the elevator cables move

e Jack Dougherty who was on the fifth floor near the stairwell and who heard one shot and
subsequently made his way down to the first and spoke with Eddie Piper. He stated that
he took the West elevator down.

e Otis Williams left straight from the steps after the shots, he is missing from the Darnell
film. And Williams went back inside and up the back stairs to the fourth and then down
to the second floor. Geneva Hine reported him coming in as part of a group.

e Dorothy Garner stated that she saw Baker and Truly come up after Adams and Styles had
gone down in the Martha Joe Stroud document.

Busy indeed!

Baker and Truly’'s timings were set at 75 and 90 seconds. And that was from the first shot,
whereas their timings should have been about 10/15 seconds after the final shot. We know that
Baker did not make his dash until roughly that late due to the Couch and the Darnell films.

They did this in walking mode and in a running mode. Why they did this in two modes beggars
belief as per Truly’'s and Baker’'s statements they ran like hell, it was completely unnecessary to
do the slow version. It would have been more helpful to do this two, three times in the fast
mode instead. Why didn’'t the Warren Commission use the Couch film? Better yet the Darnell
film?

Mrs. Robert Reid did three tries in getting up to the office on to the second floor. She timed
each time around the 2-minute mark. Why did it take her two minutes when she did not have to
cross the floor at all, she went up by the front stairs! Sure she bantered outside with her
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colleagues but why would she go upstairs that quickly after when all the action was where she
was when the motorcade went past? She never gave a reason for that.

Check the video below of the Baker-Truly-Oswald encounter in the TV movie Ruby & Oswald.

Reid is thrown in for good measure as well. This is shot inside the TSBD, please pay close
attention as to how small all of this looks and that from an official timing perspective it looks
very fishy, as they get up there quite quick. Remember that Truly stated that they went
diagonally through the shipping area, which puts stress on the elevator fairy tale already,
imagine that, it would shorten the trip then even more.

Baker and Truly’s timings, and let's add Mrs. Reid’s re-enactment for good measure, are all way
off as times prescribed by the W.C.

Ruby and Oswald TV Movie 1978 Second floog

But there is something horribly wrong with Baker's W.C. testimony in regards to the timing:

Representative BOGGS -That question about time | would like to establish.

How long would you say it was from the time that you first heard the shots until that episode
occurred?

Mr. BAKER - We went back and made two trial runs on that, and---

Mr. BELIN - Was that on Friday, March 20?

Mr. BAKER - Yes, sir.

Mr. BELIN - All right.

Mr. BAKER - And the first run we made it was a minute and 30 seconds, and--

Mr. DULLES - Will you say from what time to what time, from the last shot?

Mr. BAKER - From the last shot.

Mr. BELIN - The first shot.

Mr. DULLES - The first shot?

Mr. BAKER - The first shot. We simulated the shots and by the time we got there, we did
everything that | did that day, and this would be the minimum, because | am sure that |, you
know. it took me a little longer.

Mr. DULLES - | want to get clear in my mind and for the record, it started at the first shot and
when did it terminate, when you saw Oswald?

Mr. BAKER - When we saw Oswald.

Mr. DULLES - When you saw Oswald?

Mr. BAKER - Yes, sir.

Mr. DULLES - And that time is how much?

Mr. BAKER - The first run would be a minute and 30 seconds, and then we did it over, and we
did it in a minute and 15 seconds.
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If the timings were taken from the first shot then this creates an issue for the shooter’s timing,
as he still has to fire two shots, while Baker and Truly are starting to make their way towards the
T.5.B.D. already. This doesn’t add up at all.

On the next page the document from Dec 5" 1963 by Thomas J Kelley, shows their re-enactment
set at about 2 mins and 25 seconds! Frazier would have seen him, and so would Molina. And that
coke? Where did that go? Did he guzzle it down while nhot even getting his jacket? | would say
that this document is part of the other pack of statements that have been twisted with brand
new happenings never recorded before in that particular week of Dec 1963. | get more into this
in my third paper Anatomy Of The T.5.B.D.

! » nooam, ‘ g
: e ’ P "-2-51»030 7 £
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Preliminary Special Dallas Report §#2 - Covers the events

; immediately following the assassination, the flight of the

J ascassin, the murder of Officer J. D. Tippit and the capture
K3 and arrest of Oswald.

The time of the firing of the fatal shots has been established as
approximately 12:32 P.M. ‘

PROBABLE TIME SEQUENCE

After firing the shots Oswald walked from the window
across the sixth floor area, hid the weapon, walked to the
stairs, down the stairs to the lunch room on the second floor,
spent approximately 30 seconds in the lunch room and continued .
down the 8tairs and out the front door. TIMB 2:25 average
walking, 2:52 with elevator waiting.

o Front door to Murphy and Elm Street where he boarded dbus,
: via Main Street 7 blocks. TIME L:30 minutes.

Bus ride to Elm and Poydras, 2 blocks. TIME 4:00 minutes
average.

Elm and Poydras to Jackson and Lamar (valking) cab stand,
4 blocks. TIME 3:00 minutes. ‘

Cab stand at Jackson and Lamar to 500 Beckley, estimated
35 mph. 2.6 miles. TIME 7:00 minutes.

500 block Beckley walked to 1026 N. Beckley 0.4 mile.
TIME 6:00 minutes.

Landlady states Oswald walked hurriedly into house, into
his room and out, then stood for a very short time at bus stop.
TIME 0.30 seconds estimated.

From bus stop at 1026 Beckley to 400 block E. 10th Street,
valking, .8 mile. TIME 12 minutes. '

Shooting of Police Officer Tippit, then walked to Texas % ”

Theater at 231 W. Jefferson .6 milé, TIME 10 minutes. ( -
" . '

: R T
ARG

-."':
. ) >
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Secret Service report Dec 5% 1963, page 1.
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FBI re-enactment 1964. Pic. From Robin Unger's JFK Assassination Gallery.
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The following pages contain scans from the Holland McCombs Collection at the University of Tennessee. With special
thanks to Sam Richardson.

Holland McCoombs collection-B.K.
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F.B.l. report from Nov. 30" 1963 with re-enactment timings. Items 6-10 show various scenarios
of descent to the 2" floor lunch room and pause and exit the building from the front. Read its
final conclusion as well!

SR THEATIONAL ARCHIVES

FD-302 (Rev. 3-3-59) FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

v | 2 11/30/63 *

1 i : ate

A survey was made at the Texas School Book Despository
building, Dallas, Texas, in an effort to determine the time required y
to go from the window om the =ixth floor where it is believed that #
shots were fired in the assassination of Presideant JOHN F, KENNEDY
to the fromt door of the Texas School Book Depository buildimg.
Several methods of t-avel were utilized im this survey and the travel
was dore at a fast walk except in areas where an individual would Lave
walked at a normal pace s0 &s not to arouse suspicion, The following
results were obtained from the metheds of travel degcribgd,

1., Walking from window om sixth floor to stairway, walking
down stairway to first flogr, and walking from stairway
to fromt door: 1 misute 45 seconds

2, Walking from window om sixth floor to freight elevator
which was on the sixth floor, riding freight elevator
to £irst floor and walking from freight elevator to
front door: 1 minute 54 seconds

3. Walking from window or sixth floor to freight:?l@vator9
'~ calling freight elevator from first floor to sixth
floor, riding freight elevator from sixth floor to
first floor, and walkimg from freight elevator teo
front door: 2 minutes 33 seconds

4, Walking from window om sixth floor to stairway, walking

‘ down stairway to fourth floor, walking from stairway
to passenger elevator which was on the fourth floor,
riding passenger elevator to first floor, amd walking
to front door: 1 minute 46 seconds

5, Walking from window om sixth floor to stairway, walking
down stairway to fourth fioor, walking from stairway
on fourth floor to passenger slevator, calling passenger
elevator from first floor to fourth floor, riding
passenger elevator from fourth floor to first floor amnd
walking to froat door: 2 minutes 9 seconds

6. Walking from window on sixth floor to stairway, walking
down stairway to second floor, walking on second floor
from stairway to lumch room, spending 30 seconds in
lunch room, and thenm walking to fromt stairway and
walking downstairs to first floor and them walking to
front door: 2 minutes 25 seconds,

11/29/63 Dallas, Texas File # _ DL 89-43

at
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7. Walking from window on sixth floor to freight elevator
which was on sixth floor, riding freight elevator to
second floor, walking to lunch room, spending 30 seconds
in lunch room, and then walking to fromt stairway, down
stairway to first floor, and then walking to front door:
2 minutes 52 seconds

8. Walking from window on sixth floor to freight elevator,
calling freight elevator from first floor to sixth
floor, riding freight elevator to second floor,
walking to lunch room, spending 30 secomnds in lunch
room, walking from lunch room to front stairs, down
front stairs and walking to front door: 3 minutes 31
seconds

9., Walking from window on sixth floor to stairway,
walking down stairway to fourth floor, walking from
stairway to passemger elevator which was on fourth
floor, riding passenger elevator to second floor,
walking from passenger elevator to lurch room,
spending 30 seconds in lunch room, walking from lunch
room to front stairway, and down stairway, and walking
to front door: 3 minutes 26 seconds

10, Walking from window on sixth floor to stairway, down
stairway to fourth floor, walking from stairway to
passenger elevator, calling passenger elevator from
first floor to fourth floor, riding passenger elevator
from fourth floor to second floor, walking from
passenger elevator to lunch room, spending 30 seconds
in lunch room, walking from lunch room to fromt stairs
and down front stairs and walking to fromt door:

3 minutes 49 seconds

From the interview of witnesses and the position where the
gun used in the assassimation was located, which was in the general
vicinity of the door entrance to the stairway on the sixth fleoor, it
appears that LEE HARVEY OSWALD possibly walked from the window on the
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sixth floor to the stairway, walked down the stairway to the second
floor, walked to the lunch room where he spent an unknown amount of
time, estimated at 30 seconds, then walked from the lunch room to
the front stairs, down the front stairs, and then walked to the
front door which as set forth above took 2 minutes and 25 seconds.

T 0

*kkkk
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And then there is this discovery in the documentary The J.F.K. Lost Tapes by Greg Parker in
2018, where Marrion Baker has a chance encounter with Oswald in the evening of the 23rd,
while coming out of the door that Ieads to the jail elevator. Oswald is escorted by detectives
Hall, Sims and Boyd and about to be transferred to Captain Fritz's office.

Baker ducks away quite quickly before Oswald takes notice of him. It looks like Baker could not
face him, knowing he was already nailed for an encounter that did not happen, and Oswald
had no knowledge about this so called encounter as the whole thing was constructed behind
his back.

That ducking and not facing him, makes one wonder whether Baker could not look people in
the eye, just like J.D. Tippit.....

From Baker’'s W.C. testimony:

Mr. BELIN - Officer Baker, when you talk, | wonder if you would look at me, we might be able to
hear a little bit better. Would you tell us what else you did?

Armed with this nugget of knowledge it perhaps not a bad idea to look at Baker’s interview for
CBS one more time.

Marrion Baker in TMWKK

And Baker does a pretty convincing job recanting his ‘story’ in 1989 for “The Men Who Killed
Kennedy” documentary. He says that he saw pigeons flying high from the top of the building,
which we know cannot corroborated by anyone else.
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Warren Report Witnesses

Sen. John Sherman Cooper,
R-Ky., walks with Dallas officials who
were witnesses at the Warren Com-
mission hearings in Washington, From
left, Cooper, Deputy Sheriff Eugene
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CONCLUSIONS

The second floor lunchroom encounter did not happen at all. Looking at the
contradictory evidence such as Baker's first statement, Marvin Johnson's statement, it
basically shows that Baker did not even confront Oswald at all, but that he was
confronted by a police officer at the front door instead.

Too many T.S.B.D. staff/law enforcement officers'-reports of sightings and encounter
on the first floor instead. The lunch room encounter was not mentioned until 13:50 hrs
on the next day Nov. 237, The people talked freely about this as Oswald was suspected
of being a cop Kkiller. Oswald’'s being charged (more about this in my second paper
Anatomy Of Lee Harvey Oswald’s interrogations) for killing J.F.K. only supposedly
happened very late in the evening of the 22"9. But he was never arraigned for it as such.
The physical side of the actual encounter is severely in doubt due to the complications
such as the closed door, Oswald’'s position, Baker's limited view through the window,
the distance between Baker and Truly and so on. The drawings show that the so called
second floor vestibule is tiny. No longer than five feet. Pretty packed for three people.
Too many inconsistencies in Baker's and Truly’'s written and oral statements, way too
much detail being developed in the months following the assassination

that do not hold up, it seemed that the lie was much harder to maintain than the truth.
Baker and Truly’'s FBI affidavits from September 23 1964 were rushed back to
Washington that very same day to make sure they were included with the Warren
Report which was presented to LBJ the very next day. After all the affidavits, time trials
and testimony they still needed additional statements. Most likely an indicator for a
cover up. Probably to obfuscate Baker's first and only DPD affidavit.

Oswald was encountered near the front door inside the vestibule. There are too many
pointers for this. He had gotten a Coke from the 2nd floor lunch room and then ate his
lunch on the first floor. That very same first floor where he remained during the
shooting and shortly after.

Victoria Adams’ testimony and follow-up statements and those from her three
colleagues, where available, making the assassin’'s run down the stairs, as envisaged by
the Warren Commission, an impossibility. It has become clear that testimony by
Lovelady and Shelley is used to discredit Adams and Styles. Add on the three Negroes
Jarman, Norman and Williams who also did not see anyone go down those stairs either.
Reid and Sanders were used as back up for Truly. They would have had a home run
without Geneva Hine's, Sarah Stanton’s and Martha Reed’'s statements.

Law enforcement officials such as DPD Captain Will Fritz and FBI SA James Bookhout
‘fixed' their reports and destroyed Oswald's alibi.

MARRION BAKER.

Did not go directly up the T.S.B.D. stairs as claimed.

Contradicted his first statement with his Warren Commission testimony.

Did not recognize Oswald while being brought in as the suspect he apprehended inside
the TSBD on the third or fourth floor. It is doubtful he ever saw him before he was
brought in. If Baker had encountered Oswald then the description of Oswald being the
man on the run and needed to be apprehended would have been way more concise!
The so called first floor encounter with Oswald was with a different police officer, hinting
at Oswald staying much longer than the official 3 minutes.

Did not attend and identify Oswald in any of his line-ups, even though Marvin Johnson
claimed this to be.

Never made a mention of that glimpse that he saw through the door until aimost 4
months later, a day or two before his Warren Commission testimony.

This so called glimpse behind the closed door could have only been of someone walking
from the 2nd floor corridor starting at the front stairs of the building to the lunch room
and not from descending the 6th floor crossing the landing if at all happening.
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Baker made a mistake testifying grabbing the elevator only just one floor up after his
encounter, confirming there was a 4th floor encounter

In his HSCA testimony, it's two floors.

His FBI statement from September 1964 has ‘Coke’ and ‘third floor’ are stricken through,
even then he could not walk straight with the story.

ROY TRULY.

Truly stood outside longer than per his testimony. He claims he spoke with Howard
Brennan. That's quite the opposite compared to storming up those stairs playing catch
up with Baker.

Truly was overheard by ‘Biffle’ of the DMN that Oswald was stopped on the first floor.
Campbell confirmed this as well in a different paper, the NYHT.

The “they saw no one there” report in his FBI statement of November 22 is the first
indication that Truly worked alongside the authorities trying to obfuscate the first floor
encounter.

He failed badly during his Warren Commission testimony while discussing the details of
the encounter itself.

He also most probably walked behind Baker due to admitting this in three separate
newspaper reports. It took him 16 days after the assassination before he stated that he
walked ahead of Baker, the very same week of the newspaper interviews.

Truly is quoted of giving various descriptions of Oswald’s position inside the lunch room,
all this was possible after opening the door and him just leaning in and Baker partially
blocking his view.

Truly’s D.P.D. statement from the 23" was taken by Jim Leavelle.

He was very conservative, did not agree with Kennedy’s policies on Civil Rights, and a
bigot, as is shown in William Manchester’'s book Death Of A President.

Must have felt a lot of anger towards Oswald after finding out he had been in Russia for
almost three years. Moreover, he was such a good worker, “I wish | had five Oswald’'s”
Truly told Otis Williams. The slightest whiff of subversion would have been a game
changer for any individual. We know this due to what happened to Joe Molina who was
paid off and asked to go one month after the assassination.

And lastly Truly was praised by the FBI for his collaborative efforts during the
investigation and if they could not reward him with a tour or a little memento from The
Director J. Edgar Hoover of which Truly was a great admirer, for doing his duty. | have
seen no other documentation involving any other individual involved with this case
getting this type of written endorsement. Then again, he handed them Lee Oswald on a
silver platter so a commendation of some sort was well in order.

MARVIN JOHNSON.

Wrongly claimed in his statement that Baker had identified Oswald in a line-up, Baker
contradicted this in his W.C. testimony.

Johnson stated in his report that Baker started to search the man. Indicating physical
contact!

Refers to 4th floor encounter as per Baker's first statement.

Asserted in his report that Baker had pointed out Oswald while he took Baker's affidavit,
whereas there was no mention of this in that written and typed up affidavit.

It is safe to say that Johnson's statement is a significant part of the fix.

OCHUS CAMPBELL.

Was Vice President of the TSBD and was not called up by the Warren Commission.

Saw more than he wanted to admit to on paper.
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His NYHT statement was never to be repeated again.
PAULINE SANDERS.

Is the only person that remembers Baker running up the steps, yet makes no mention of
Truly.

Her hearsay telephone conversation with Mrs. Reid is recorded as part of her
statement and treated like gospel.

As one of Truly's secretaries she was used as back-up to confirm Reid’'s and Truly’s story.

Mrs. Robert REID.

Was one of Truly’s secretaries and her name is added at the bottom of Truly’'s first written
statement for the D.P.D. on November 23. Truly already had given a statement on the
22nd for the FBI. Reid’'s D.P.D. statement was taken by Jim Leavelle as well, after Truly.
Had to insert her coke observation in her written DPD affidavit of November 23 1963.
Twisted the way a conversation with Ochus Campbell went during her WC testimony she
only had partially.

Stated that Oswald wore a white t-shirt and had a coke in his right hand.

Did not notice Geneva Hine, nor did she mention Sarah Stanton.

GENEVA HINE.

Stated she was alone in the office between 12:25 and 12:35!

The first person that came in was a police officer who wanted to use the phone.

Did not see Reid nor Stanton until she came in as part of a group more than 20 minutes
after the shooting.

Did not observe Oswald either, yet she was in an empty office. Anyone would look up or
behind them, even if they were on the phone when people walk past. Geneva Hine did
not want to be seen as the party pooper so she eh-ed her way through her testimony
while at the same time pointing out Reid’'s BS. She was rightfully concerned about her
job prospects at the TSBD when she gave her testimony to the W.C.

SARAH STANTON

She plays a dubious role as well since she has stated she went back up immediately after
the shooting to the 2nd floor using the lift (which contradicts reports that the power
was off). She went to the he same office where Geneva Hine and supposedly Mrs. Robert
Reid were, oh and Lee Oswald as well!

Stanton is noticed by Hine as part of a group, which includes Reid, Campbell and Molina,
entering the office after about 20 to 25 minutes.

JAMES BOOKHOUT.

Changed events around with his solo report after Oswald was Kkilled, this was after
submitting a joint report with James Hosty on the day before which is heavily
contradictory.

JAMES HOSTY.

In his original notes stated that Oswald got his coke for his lunch and then went
outside to watch the Presidential Parade, this part was covered up in any follow up
report.
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THOMAS J. KELLEY.

In Survivors Guilt by Vince Palamara the author writes that Thomas Kelley perjured
himself during the HSCA hearing regarding the’' threat knowledge’ prior November 22
1963.

Furthermore, he denied any agent had violated any Secret Service rule in the ‘drinking
incident’ in Forth Worth the night before Dallas.

Thomas J. Kelley is the only person of all individuals who interrogated Oswald, who stated
in his report that “] asked him if he viewed the parade and he said he had not.”

WILL FRITZ.

Twisted the interrogation notes in his report and W.C. testimony. It is also how known,
due to another Martha J. Stroud document , that he wanted to have things changed in
his testimony before signing off onit.

Stated in his November 22 report that “Oswald was identified through a line-up by Baker”,
which never happened.

Had a chat with Roy Truly discussing the case.

His so-called interrogation notes published late 1996 which state that Oswald was "Out
with Bill Shelley in front” How could Oswald have possibly known where Bill Shelley was?
His report more than a month after the assassination follows Baker's original affidavit
about the 3rd/4th floor encounter with a man walking away from the stairway.

In that very same report Fritz wrongly states that the second floor was Oswald’s main
work area, whereas that should have been the first floor.

Fritz can be characterised as being instrumental in hanging Oswald out to dry, by
destroying his alibi.

LEE OSWALD.

Was on the first floor when he had lunch in the Domino room with his Coke from the
second floor lunch room, and moved out in front of the building when the motorcade
passed by. Went back inside with the other employees and was confronted by a police
man in the first floor lobby, the only vestibule in that building while trying to leave.

COPYRIGHT © Bart Kamp
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